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INFORMACIÓ D'INTERES 

Hora Destinació 
06:50 Alcanar-Cases d 'Alcanar-S.Carles de la Rápita-

Amposta-L'Aldea-(Autopista)Tarraaona 

06:50 Vinarós-(Connexió)Castelló-Valéncia 

07:10 Les Ventalles-Freginals-Sta Bárbara-Vinallop-

Tortosa (A Sta Bárbara es poi enllacar amb 

Masdenverge-Amposta) 

07:30 Sta Bárbara-Vinallop-Tortosa(enlla9 Saragossa i 

Lleida)-Barcelona 

08:15 Vinarós 

09:10 Godall-La Galera-Sta Barbara-Vinallop-Tortosa 

12:45 Sant Joan del Pas-Barri Castell-St Rafel del Riu-

Els Valentins-Sénia-Rossell 

13:50 Alcanar-Cases d'Alcanar 

HORARIS AUTOCARS HIFE 
HORARIS SORTIDES D'ULLDECONA 

Freoüencia Hora Destina ció 

Dilluns a divendres 
15:10 Les Ventalles-Freginals-Sta Bárbara-Vinallop-

Tortosa (A Sta Bárbara es poi enlla9ar amb 

Dilluns a divendres Masdenverge-Amposta) 

15:35 Sant Joan del Pas-Barri Castell-Sénia 

Oilluns a divendres 15:40 Alcanar-Vinarós 

17:15 San! Joan del Pas-Barri Castell-St Rafel del Riu-

Olssabtes 
Els Valentins-Sénia-Rossell 

17:30 Sta Bárbara-Vinallop-Tortosa 

Dilluns a divendres 17:35 Sta Bárbara-Vinallop-Tortosa(enlla9 Saragossa i 

Dilluns a divendres Lleida )-Barcelona 

Dilluns a divendres 
18:10 Sénia 

19:50 Alcanar-Ca.ses d'Alcanar 

Dilluns a divendres 

F1·eqüencia 

Dilluns a divendres 

Dilluns a divendres 

Dilfuns a divendres 

Dilluns a divendres 

Diumenges 

Diumenges i festius 

Dissables 

Dilluns a divendres 

HORARIS DIRECCIÓ ULLDECONA 

Hora Lloc de Sortida Freqüencia Hora Lloc de Sortida Freoüencia 
06:15 

Rossell 
Ollluns a divendres 

07:30 Dilluns a divendres 

15:15 S. Caries de la Rápita Dilluns a divendres 

06:50 Dilluns a dlVendres 

06:25 Dilluns a dlVendres 14:50 
Cases d'Alcanar 

Dilluns a divendres 

07:15 Dlssabtes 
Sénia 

07:45 Oilluns a divendres 

15:19 Dilluns a divendres 

15:20 Oilluns a divendres 

17:20 Diumenges i festíus 07:00 Dilluns a divendres 

06:30 
Barrí Castell 

Dllluns a divendres 

08:05 Dilluns a divendres 

15:00 Alcanar 
Dilluns a divendres 

15:25 Dilluns a dlVendres 

06:35 
San! Joan del Pas 

Dilluns a divendres 

08:10 Dilluns a divendres 

15:26 Dilluns a divendres 

15:00 Barcelona Dissabtes 

07:58 Els Valentins Dilluns a divendres 14:00 Valencia Dilluns a dlVendres 

08:03 SI Rafel del Riu Dilluns a dlVendres 15:00 Castell6 Dilluns a divendres 

12:30 
Vinarós 

Dilluns a divendres 13:00 Dilluns a divendres 

17:00 Dilluns a divendres 14:45 
Tortosa 

Dilluns a divendres 

13:15 
Masdenverge 

Dilluns a divendres 

19:15 Dllluns a divendres 

17:30 Dissabtes 

19:00 Dilluns a dlVendres 

13:30 
Freginals 

Dilluns a divendres 

19:30 Dilluns a divendres 

13:37 
Les Ventalles 

Dilluns a divendres 

13:10 Di11uns a divendres 

14:55 
Vinallop 

Dilluns a divendres 

17:40 Oissabtes 

19:37 Dilluns a divendres 19:10 Dilluns a divendres 

14:00 Tarragona Dilluns a divendres 13:20 Dilluns a divendres 

15:00 L'Aldea Dilluns a dlVendres 15:10 
Sta Bárbara 

Dilluns a dlVendres 

13:05 Dilluns a divendres 17:50 Oissables 

15:05 Amposta Dilluns a dlVendres 19:20 Dilluns a divendres 

19:05 Dilluns a divendres 

Telf. Gral.lnformació HIFE 902 119 814//HIFE TORTOSA Telf . 977 440 300 
http://www.hife.es 

Telefons d'lnteres SANITAT 
Centre de Salut 

AJUNTAMENT (feiners de 8 a 21 hores) 
Centraleta (6 a 22 h) 977 573 034 (dissabte de 9 a 13 hores) 977 720 960 
Recaptació 977 573 034 Ambulancies 061 
Oficines 977 573 034 Urgencies Mediques 
Jutjat de Pau 977 573 034 (Nits, dissabtes i festius) 
Oficina de Turisme 977 573 394 Metge Guardia 607 071 399 
Biblioteca 977 720 305 lnfermera Guardia 610 988 970 
Fax Oficines 977 720 622 Farmacia Viladot 977 720 031 

SEGURETAT Farmacia Puig 977 720 161 
Residencia Onada 977 573 200 Policia Local 977 573172 

Policia Local 977 573 034 AL TRES SERVEIS 
Mossos d'Esquadra (Amposta) 977 705 681 Correus 977 720 042 
Guardia Civil 977 573 054 Radio Ulldecona 977 720 526 - 977 720 21 O 
Bombers Generalitat 085 Parroquia San! Lluc 977 720 285 

Casal Jubilats (Associació) 977 720 006 
ENSENYAMENT L'Esplai 977 720 787 
CEIP "Ramón y Cajal" 977 720 066 Extensió Agraria 977 720 159 
IES "M. Sales i Ferré" 977 573 365 Cooperativa Agrícola 977 720 007 
Llar d'lnfants "Sigronets" 977 720 599 Comunitat de Regants 977 720 154 
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RENFE 
Ulldecona - Barcelona 

Regional Exprés: 7.19- 8.50-10.00 
Catalunya Exprés(1 ): 12.39 - 14.28 - 15.35 
Regional Exprés: 19.04 -20.56 - 22.01 

Barcelona - Ulldecona 
Regional Exprés: 9.33 - 10.34 - 12.10 
Regional Exprés(2): 19.33 - 20.33 - 22.15 
(1) No va directe S'ha de fer transOOrd a rAldea i agafar el líen de les 13 36 h. 
(2) Amba a Vioarbs. a les 22 23 h. 

Ulldecona - Valencia 
Regional Exprés(3): 7.10 - 8.15 - 9.05 
Regional Exprés(4): 8.20 - 9.22 - 10.19 
Regional Exprés: 12.10-13.18-14.18 
Regional Exprés: 13.48 - 14.51 -15.46 
Regional Exprés(S): 18.51 - 19.54 - 20.48 

Valencia - Ulldecona 
Regional Exprés: 17.00 -17.57 -19.04 
Regional Exprés(6): 20.1 O - 21.02 - 22.04 
Regional Exprés (7): 16.1 O - 17.1 O - 18.21 
(3) No arro'.a,.. e!s d!:ssables ni els diumeoges. ru els ctes. 12110. 1111, 6 1 M2 del 2005 
(4)Noméswco!aelsdlssables1clscies7 115.'08, 12110 H1 1,618112del2005 
(5) Només Ofcula e~ d"""'90S 
(6) No orcub e!s dossab:es. Va a fAklea (22 21 h) •a T0<1osa (22.30 h) 
(7)NOO'léscucu'.aelsd~ 

lnformació RENFE: 902 240 202 

Notaria 977 720 257 
Benzinera 977 720 378 
Club Joventut (Esports) 977 573 416 
Taxi Callarisa 977 720 21 1 
Taxi Castell 977 720 132 
Punt de Servei (Fecsa) 902 507 750 
Funeraria Santiago 977 720 373 
La Caixa 977 720 004 
Caja Madrid 977 721 536 
Caixa Tarragona 977 720 093 
Banco Santander Hispano 977720128 
So rea 977 720 906 

Telefons d'interes per als excursionistes: 
•Avis d'actuacions presumptament irregulars al medí 

natural: Departament d'Agricultura, Ramaderia i Pesca, 
Oficina Comarcal del Montsia, 977 701 895 (hores 
d'oficina), 977 704 785 (de 8 a 21 hores). 

• Avis d'incendi forestal: bombers de la Generalitat, 
088. 

• En cas d'accidents, emergéncies o rescat, 085. 
• Federació d'Entitats Excursionistes de Catalunya 

(FEEC): 93 - 412 07 77. 
• El teléfon del temps, 906 330 003. 
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Editorial 
Aquesta és una revista de noms propis. Així, en !'interior 

de Ja mateixa, veureu a Rita Yvars, la primera Síndica de 
Greuges Municipal, a Jaume Antich, exalcalde d'Ulldecona, 
vicepresident ele la Diputació i gerent ele Ja Mancomunitat 
de Ja Taula del Sénia, a Adam Raga, ele nou campió mundial 
ele Tria! Indoor, i a NC1ria Ventura, primera alcaldessa del 
nostre poble, entre altres. En aquest cas, dos dones i dos 
homens, joves i grans, que destaquen en diversos camps. 

La referencia a dones-homens és importa nt pel que 
signifita ja que, encara avui, moltes clones, per circumstancies 
cliverses, no poden arribar al mateix Jloc on ho fan els 
homens. Fa pocs dies es va presentar a la Casa ele Cultura, 
la "Diagnosi de la situació de la clona al Montsia", fent 
referencia a les dacles cl'Ullclecona. Segons aquestes, les 
joves cl 'Ullclecona estudien en més número que els joves, 
pero la seua categoría laboral continua sent inferior. I, les 
joves, continuen estucliant carreres que tenen a veure amb 
l'atenció a les persones: professorat, infermeria, clret. .. 
poques n'hi ha encara que facin carreres tecniques, 
p redominants entre els joves. L'estucli ha estar elaborar per 
Merce Gisbe1t, professora de la Universitat Rovira i Virgili, 
per encarrec del Consell Comarcal del Montsfa i finan~at pel 
Fons Social Europeu, clins la iniciativa EQUAL i el projecte 
Igua!dader. L'objectiu general del mateix és reduir els 
desequilibris entre clones i homens en e ls ambits clomestic, 
públic i privar, a través cl 'un Desenvolupament Local 
Igualitari, posant a disposició de la població i de les 
institucions les e ines necessaries per al disseny del seu 
propi futur en igualtat. 

Es tracta cl'un estucli que ens posa ele manifest que, si bé 
clavant la llei som rotes i tots iguals, Ja societat encara 
accepta fets cl iscriminatoris, per exemple, els salaris, més 
cl\111 30% més baiJms en el cas ele les clones. Precisament 
parlem cl 'aixo quan esta a punt ele sortir del Congrés la nova 
Llei d'Igualtat amb l'objectiu ele fer efectiu el principi 
cl 'igualtat detracte i l'eliminació de qualsevol cliscriminació 
vers les dones. 

Aquest reconeixera el dret a la conciliació de la vida 
personal, fami liar i laboral i e l foment d'una major 
corresponsabil itat entre homes i clones en l'assumpció ele 
les obligacions farnilia rs. A més, a banda cl'altres punts, 
promou la paritat. Estableix una representació equilibrada 
entre homes i clones a tots els ambits les Administracions 
Públiques, a les llistes electorals i als nomenaments deis 
poclers pú blics. 

Per tant, la Llei d 'Igualtat ha de ser un instrument efica~ 

per continuar avan~ant en el camp ele la igualtat, un punt 
basic per aconseguir una societat més justa on clones i 
homens ens sentim representats. 

La revista Ulldecona no comparteix 
necessariament les opinions deis autors 
o autores deis articles publicats. 

lmprimeix: Jordi Dassoy · Oip. Legal: T-1.190/2003 
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ACTUALITAT 

Núria Ventura es converteix en la primera 
alcaldessa d'Ulldecona 
La futura cap de llista del PSC relleva en el carrec el vetera J aume Antich 

Diari de Tarragona/ M. Millan / Diumenge, 12 de febrer 
de 2006 

Núria Ventura (PSC) es va convertir ahir en la prime
ra alcaldessa de la histOria d'Ulldecona i la més jove 
que exerceix el carrec, amb només 31 anys. És la terce
ra persona que ocupa l'alcaldia aquest mandat, després 
de Josep Lluís Millan (ERC) i Jaume Antich (PSC). 
Aquesta alternanya és fruit del pacte entre els dos 
partits i d 'un acord intern del PSC, que oficialitza el 
relleu generacional al capdavant del partit de cara a les 
properes eleccions municipals. 

L.'.alcaldessa més jove de les Terres de l'Ebre va ser 
nomenada amb els únics vots deis partits de l'equip de 
govern (PSC i ERC). Amb tot, la major part de grups va 
destacar el fet historie que suposa !'arribada, per primer 
cop, d'una dona a l'alcaldia d'Ulldecona. La mateixa Ventu
ra va lamentar que aquest fet «sigui notícia». «Encara que
da molt camí a fer perqué la igualtat entre dones i homes 
sigui completa», afirma. 

Experiodista (col. laboradora del Diari) i mare de dos fills 
bessons d'un any i mig, Ventura fa poc més de tres anys 
que es dedica a la política activa i un que milita al PSC. 
Amb tot, és la persona cridada a rellevar !'historie, dirigent 
socialista Jaume Antich, que ja ha anunciat la seva retirada 
de la primera plana política després d'aquest mandat. 

Segons va explicar Ventura en la presa de possessió, la 
seva tasca en els propers 16 mesos consistira, principal· 
ment, a acabar la tasca endegada per l'equip de govern. 
Les rehabilitacions del castel! i el teatre Orfeó, el nou pavelló 
poliesportiu, l'ampliació del polígon, la conversió parcial en 
zona de vianants del carrer Major o la construcció del futur 
centre d'atenció primaria són, segons Ventura, les obres 
principals per realitzar. La nova alcaldessa va destacar 
també la feina feta fins ara en l'area d'atenció a les perso
nes i la participació ciutadana, a més de la definició del 
creixement del municipi, amb la redacció del nou pla 
d'ordenació urbanística municipal. «Ens hem de treure del 
cap la frase Ulldecona no és pob/e per aixó, i encarar el 
futur amb ambició», va dir. 

Tots els partits del consistori van destacar també el fet 
inedit de comptar amb tres alcaldes en un mateix mandat, 
tot i que des de l'equip de govern es va assenyalar que 
«l'important és el projecte comú i no qui l'encapyala". Mal
grat !'oferta unanime de dialeg, els grups de l'oposició (CiU, 

UGI i PP) van advertir Ventura de la necessitat «de no 
caure de nou en errors com els comesos en l'area d'Urba
nisme", dirigida per ella mateixa. Sense esmentar-ho 
directament, els grups de l'oposició feien referencia al cas 
de les obres, segons ells irregulars, del regidor socialista 
José Alonso. 

El relleu al front de l'alcaldia d'Ulldecona va comptar amb 
una nodrida presencia de polítics socialistes ebrencs, des 
del primer secretari territorial, Antoni Sabaté, fins a !'alcalde 
de Tortosa, Joan Sabaté, o la diputada al Congrés, Llu'lsa 
Lizarraga, entre altres. 

Canvi Generacional 
En el ple extraordinari d'ahir, el PSC ulldeconenc va 

oficialitzar una tactica successoria experimentada ja 
amb exit a consistoris de pes governats pel partit, com 
ara Barcelona o Girona. 1 va tancar una !larga etapa, 
iniciada amb la democracia, amb el dirigent socialista 
ebrenc Jaume Antich al capdavant. Un deis que va fer 
referencia a aquest canvi generacional va ser el soci 
de govern del PSC. El portaveu d'ERC i primer tinent 
d'alcalde, Josep Lluís Millan, va destacar la tasca duta 
a terme per Antich al llarg de 28 anys al consistori, 17 
deis quals com a alcalde. " Tot i que hem tingut 
diferencies en el passat, cal reconeixer que la historia 
recent d'Ulldecona no hauria estat la mateixa sense 
ell», va dir Millan. A banda de !'experiencia municipal, 
Antich (59 anys) ha estat diputat al Congrés del 1982 al 
1996 i vicepresident de la Diputació de Tarragona, a 
més de primer secretari del PSC a les Terres de l'Ebre 
durant prop de quinze anys. 

L.'.actual primer tinent d'alcalde d'Ulldecona va 
refermar ahir la seva intenció de deixar la primera pla
na política, per centrar-se a partir del proper mandat en 
la seva tasca com a gerent de la Mancomunitat de la 
Taula del Sénia. Més que mirar enrere, Antich va voler 
incidir «en els canvis que ha experimental Ulldecona 
en les darreres tres decades» i «les possibilitats de 
creixement» que té al davant. 

ACTUALITAT 
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ACTUALITAT · 

El Pla Urbanístic d'Ulldecona preven 
un creixement de 2.660 habitatges, 
més zones verdes i protecció per al nucli antic 
El Punt I Roser Royo/ Divendres, 21 de mar~ de 2006 

El nou Pla d 'Ordenació Urbanística Municipal 
(POUM) d'Ulldecona permetra la construcció de fins 
a 2.660 nous habitatges fins al 2015 -2.436 al nucli 
urba i les 224 restants a les pedanies o barris del 
municipi-. L'equip de govern es va decidir a revisar el 
planejament urbanístic municipal que data del 1992 
perdonar resposta al boom urbanístic, per planificar 
la ubicació de nous equipaments com un nou col·legi 
de primaria o per superar el deficit d'espais verds al 
nucli urba. 

Les previsions del consistori són que l'aprovació inicial 
del nou POUM es puga fer entre el ju liol i el setembre 
d'enguany. Actualment el document es traba en fase 
d'avang de planejament i avui mateix hi ha prevista una 
reunió entre el govern local i l'equip redactor, Jornet, Llop 
i Pastor Arquitectes, per analitzar els suggeriments que 
des del mes de gener han fet arribar els ciutadans a tra
vés de la pagina web d'Ulldecona. N'hi ha uns cinquanta, 
segons va explicar ahir l'alcaldessa d'Ulldecona, Núria 
Ventura (PSC). «Els últims anys hem crescut molt en 
població i actualment hi ha un boom urbanístic que amb 
el nou POUM volem que siga ordenat», va dir Ventura. 
En total el POUM preveu un creixement de 2.436 nous 
habitatges i la creació de 495.677 metres quadrats de sol 
urba dins el nucli d'Ulldecona; i 224 habitatges més en 
74.545 metres quadrats repartits entre els diferents barris. 
Aixo permetria duplicar la població actual d'uns 6.000 
habitants. El creixement es fara cap al nord ja que al sud 
el poble esta limitat perla carretera de circumval·lació i la 
via femia. També es preveu crear 212.223 metres quadrats 
de sol industrial. 

Al marge d'ordenar el creixement urbanístic d'Ulldecona 
el nou POUM també pretén superar el deficit de zones 

Acabades les obres 
al camí de la 
Bassa de Montsia 

Després d'uns mesas de treball , han acabat ja les obres 
d'arranjament i millora del camí de la Bassa del Montsia. 
Les obres, dutes a terme per !'empresa estatal TRAGSA, 
han estat finangades pel Departament d'Agricu ltura de la 
Generalitat de Catalunya. D'aquesta manera, s'ha resolt 
el problema de sempre de les aigües de pluja de la serra 
del Montsia que conflueixen en bona part a aquest cam í 
i que el feien perillós per als vehicles que hi transitaven. 

verdes al municipi. Així es preveu la creació de dos grans 
espais verds: un gran pare central d'uns 4.000 metres 
quadrats que se situaría al costat del carrer Ramon 
Saloman i que seria un «espai verd de referencia»; i un 
pare equipat paral·lel a la via terria. També cal destacar 
que l'equip de govern ha previst uns terrenys per a la 
construcció d'un segon col·legi de primaria. «A l'actual 
centre ja hi ha cursos amb tres línies, aixo vol dir que en 
7 o 8 anys podria ser necessari un de nou», va assenyalar 
l'alcaldessa, Núria Ventura, que també va destacar que 
amb el nou pla d'ordenació urbanística es preveu la 
reconversió d'alguns carrers del nucli urba en zona de 
vianants, com el carrer Majar o la plaga de l'Església, així 
com també la protecció de diversos habitatges particulars 
del nucli antic, una protecció patrimonial que en alguns 
casos afectaría carrers sencers com el de la Puríssima o 
el deis Sants Martirs. 

Carreteres cedeix el carrer Major al' Ajuntament 
El Punt / Roser Royo I Divendres, 17 de febrer de 2006 

El carrer Majar d'Ulldecona ja és de titularitat munici
pal. Ahir el responsable territorial de Carreteres del govern 
catala, Lluís Lacruz, es va reunir amb els representants 
municipals per formalitzar el conveni de cessió arran del 
qual la Direcció General de Carreteres cedeix formalment 
aquesta via urbana, que antigament formava part de la 
carretera T-331 que uneix Ulldecona amb Tortosa. La 
cessió afecta la totalitat del carrer Majar des de la roton
da que ve de Tortosa fins a l'última rotonda del poble que 
enllaga amb la carretera de Vinaros, un tram de prop 
d'un quilometre, i arriba més de cinc anys després que 
s'haja constru'it la variant del municipi, ja que d'aquesta 
manera Carreteres s'ha fet carrec de la construcció de la 
rotonda de Vinaros i a més ha renovat el ferm del carrer. 
«Ara ja ens corria pressa perque sense aquesta cessió 

Nou sistema de 
vigilancia al 
polígon Valldepins 

Des de principis d'any s'ha posat en marxa un sistema 
de control d'accessos i persones a tot el recinte del Polígon 
Valldepins a carrec de !'empresa REX CONTROL SL, 
consistent en una vigilancia continuada de caracter privat, 
pero coordinada ambla Policía Local que esta en contacte 
amb la resta de Cossos i Forces de Seguretat. 

no podríem comengar les obres per fer de vianants el 
carrer Majar», va explicar la nova alcaldessa d'Ulldecona, 
Núria Ventura. Actualment aquest projecte, pressupostat 
en 30p.ooo euros, es traba en fase de licitació i es preveu 
que les obres puguen comengar abans de l'estiu. 
D'altra banda, en la reunió d'ahir amb Lacruz també es 
va parlar de les obres de millora de la carretera entre 
Ulldecona i Tortosa. La direcció general de Carreteres 
de la Generalitat ha dut a terme diverses actuacions al 
tram entre Santa Barbara i Tortosa, per millorar el ferm. 
Al tram de Santa Barbara a Ulldecona no s'efectuara cap 
millora, ja que Carreteres preveu una actuació integral 
en aquesta via el 2007. El projecte s'esta redactant i a 
més d'ampliar la calgada se suprimiran corbes entre altres 
actuacions. 

Aprovació definitiva del projecte de rotonda 
a la travessia d'Ulldecona 

La Diputació de Tarragona ja ha iniciat els tramits per 
a l'execució del Projecte de rotonda a la travess ia 
d'Ulldecona, carretera TV-3319, amb un pressupost de 
contracta de 341.453, 11 EUR, el projecte ha estat sotmes 
a informació pública sense que s'hagi presentat cap 
reclamació. 

Les obres basicament consistiran a construir una ro
tonda a !'entrada d'Ulldecona per la carretera TV-3319 
d'Ulldecona a la Sénia de 40 metres de diametre exte
rior, 8 metres de calgada anular, 1 metre de varal exte
rior amb un paviment de llambordins d'1,50 metres 

d'ample, vorera amb paviment de panot d'1 metre 
d'ample, enjardinament, xarxa de reg i enllumenat. El ferm 
estara format per 18 centímetres de mescla bituminosa 
en calent sobre una capa de tot-ú de 40 centímetres de 
gruix. Per al drenatge es construira dos tipus de cunetes 
formigonades una de redu'lda i l'altra normal. Es comple
taran les obres amb la reposició de l'encreuament d'un 
canal, d'una tanca de blocs de formigó sobre un mur 
perimetral de formigó armat, diversos trams de sequia 
de reg, l'elevació d'una línia electrica, el soterrament de 
dos trams de línia telefOnica i la senyalització horitzontal 
i vertical. 
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ACTUALlTAT 

Josep M. Rañé, conseller de Treball 
i Indústria a Ulldecona 

Després de la visita que va fer pera la 
inauguració de la Fira de Sant Lluc, el 
conseller de Treball i lndústria de la 
Generalitat, Josep Mª Rañé,-va tornar a 
visitar Ulldecona el passat mes de febrer. 
Rañé es va reunir amb l'alcaldessa, Núria 
Ventura, i amb altres membres del govern 
municipal per tal de parlar de diversos 
temes que afecten el seu departament 
(pares eólics, tallers i plans d'ocupació, 
electrificació rural, ajuts a indústries ... ). 

En els darrers mesas, l'Ajuntament ha 
rebut més de 182.000 euros del Depar
tament de Treball i lndústria per posar en 
marxa el Taller Ocupacional «Ager nos
trum», un Pla d'Ocupació de digitalització 
de l 'Arxiu {deis dos es dóna més 
informació en aquesta mateixa revista) i 
una nova AODL (1 persona). Del mateix 
Departament, el passat mes de gener, 
va estar també a Ulldecona el director 
del SOC, Francesc Castellana, i el direc
tor general del CIDEM, Agustí Segarra. 

Ulldecona demana a Indústria una estació 
per passar la I1V deis vehicles 

L'Ajuntament d'Ulldecona va aprovar en sessió plenaria 
una moció presentada pel PP i consensuada perla resta 
de grups polítics per demanar al Departament d'lndústria 
una estació d ' lnspecció Técnica de Vehicles (ITV). 
Actualment, l'única estació d'ITV de les Terres de l'Ebre 

és la del polígon industrial Baix Ebre a Tortosa que els 
queda a més de 35 quilómetres de distancia. «Per volum 
de població i perdonar servei a municipis com la Sénia o 
Alcanar proposem que el Montsia tingui una estació d'ITV 
i que aquesta estigui a Ulldecona» es va argumentar. 

ACTUALITAT 

L' Ajuntament d'Ulldecona adaptara enguany 
el castell medieval a les visites guiades 
El Punt / Natalia Borbones / Dimecres, 25 gener de 2006 

L' Ajuntament d'Ulldecona ha engegat la cinquena 
fase d'actuacions al castell medieval del municipi, que 
consistiran a fer-lo apte per organitzar-hi visites 
guiades. També es redactara un pla que determinara 
els usos culturals i socials de la fortificació. El pres
supost d'aquesta fase és de 180.000 euros, quantitat 
que sufraguen el consistori i la Generalitat. 

Després de vint anys d'intervencions -el primer camp 
de treball d'arqueologia s'hi va desenvolupar el 1985-, 
l'Ajuntament d 'Ulldecona vol comen<;ar a treure un 
rendiment cultural i turístic del castell , una magnífica 
fortalesa que conserva vestigis deis assentaments ibers i 
andalusins i que va ser seu de l'orde de !'Hospital a l'edat 
mitjana. Per aquesta raó, els responsables municipals 
valen que siguin compatibles les noves excavacions 
arqueológiques i actuacions de consolidació de les res
tes amb la recepció de visitants i l'organització d'activitats 
culturals i socials. L'.alcalde d'Ulldecona, Jaume Antich, 
va explicar ahir que el municipi no vol esperar més per 
divulgar aquest important element patrimonial, per la qual 
cosa la cinquena fase d 'actuacions consistira en la 
instal ·lació de passare l· les de fusta al recinte i 
l'organització de visites guiades. També es col·locara un 
sistema d'enllumenat exterior que permetra la il·luminació 
del castell a la nit. 1 l'Ajuntament i la Generalitat redacta
ran el pla d'usos per determinar quines activitats es podran 
organitzar al castell.-

Antich va visitar ahir el castell amb el subdelegat del 
govern central a Tarragona, Joan M. Abelló, i la diputada 

El secretari de Mobilitat 
de la Generalitat, 
Manel Nadal, es reunell 
amb l'equip de govern 
municipal 

Manel Nadal, Secretari pera la Mobilitat 
del Departament de Política Territorial de 
la Generalitat de Catalunya, va estar el 
passat gener a Ulldecona, reunint-se en 
primer lloc amb l'equip de Govern per 
tractar de tots els temes relatius a la seva 
Secretaria. Posteriorment també ho va fer 
amb l'Associació d'Empresaris1(AEU) que1li 
van parlar d'una Area d'aparcament de 
camions del poble al Polígon industrial i el 
van convidar a presidir el sopar anual de 
l'Associació el proper mes d'abri l. 

socialista Llu'isa Lizarraga. Tots tres van comprovar les 
obres Qe la tercera fase de rehabil itació del recinte, que 
es va dur a terme entre els anys 2003 i 2004 amb els 
163.000 euros que hi va destinar el Ministeri de Foment, 
llavors governat pel Partit Popular. Tanmateix, aquells 
diners no es van consignar pressupostariament fins a 
finals del 2005, fet que va obligar el consistori a avangar 
els diners de les obres. 

En aquests moments, no es realitza cap campanya 
arqueológica al castell, tot i que hi ha dues zones que 
necessiten actuacions de consolidació: la muralla exte
rior i la torre andalusina, una estructura que formava part 
del primitiu castell arab. En canvi, sí que estan con
solidades les dues torres, la rodana i la quadrada o de 
l'Homenatge, que daten probablement del segle XI II; i 
l 'església de Santa Mar ia deis Ange ls , que e ls 
arqueólegs consideren anterior a la data de 1601 que 
figura en la lapida de la fagana principal. Després de 
la conquesta cristiana del seg le XII, la fortalesa 
sarra'ina va passar a les mans de l'orde de !'Hospita l. 
Una etapa histórica que l'Ajuntament d'Ulldecona vol 
esgrimir davant el Museu d'História de Catalunya 
(MHC) per estudiar algun tipus de col ·laboració entre 
les dues institucions. El MHC gestiona el castel l de 
Miravet, que va ser seu de l'orde del Temple. L'alcalde 
va dir ahir que el director del MHC, Jau me Sobrequés, 
visitara en breu el castell d'Ulldecona. Un castell, pero, 
que és de propietat municipal des de 1986 a diferencia 
del de Miravet, que és de la Generalitat. 
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ACTUALITAT 

Indústria descarta fer un centre tecnologic 
de la pedra 
El Punt / Lurdes Moreso / Dijous, 2 de febrer de 2006 

El Departament d'lndústria ha descartat la 
construcció d'un centre tecnológic de la 
pedra a Ulldecona, després que l'estudi de 
viabilitat encarregat a l'Escola de Mines de 
Manresa constatés que el volum de pro
ducció de les cinc empreses que hi ha a la 
zona no ho justifica. Tot i aixó, per donar 
resposta a la demanda deis empresaris el 
centre tecnológic de la construcció de Bar
celona destinara una branca al sector de la 
pedra. La producció anual és de 50.000 
metres cúbics. 

El director del Cidem, Agustí Segarra, es va 
reunir ahir amb l'Ajuntament d'Ulldecona i amb 
empresaris del sector de la pedra per comuni
car-los que el Departament d'lndústria no veu 
viable la construcció d'un centre tecnológic de 
la pedra a Ulldecona (on es concentren un 70% 
de les pedreres catalanes) . «Després de la visi
ta que vam fer als centres tecnológics de Múrcia 
i Andalusia ja vam veure que seria difícil fer al
guna cosa similar aquí, perqué el nombre d'empreses i 
la producció és molt menor», va dir !'alcalde d'Ulldecona, 
Jau me Antich. Tot i que no es fara a Catalunya un centre 
tecnológic de la pedra, l'administració proposa que 
assumeixi aquesta tasca d'investigació el centre 

Presentació de 
la guia d'empreses i 
comer~os d'Ulldecona 

Dilluns 30 de gener es va fer la pre

sentació, en roda de premsa conjunta de 

l'Ajuntament, l'Associació d'Empresaris i la 

Unió de Comer9, de la GUIA URBANA 

d'ULLDECONA d'Empreses i Comer9os 

del 2005/2006, teta per l'Area de Promoció 

Económica de l'Ajuntament amb el suport 

del Servei d'Ocupació de Catalunya (SOC) 

de la Generalitat Catalana. La guia esta 

editada en paper pero porta incorporat un 

CD. 

tecnológic de la construcció de Barcelona. En aquest 
sentit, les cinc pedreres d'Ulldecona haurien de formar 
una agrupació empresarial per entrar a formar part 
d'aquest centre tecnológic, que fara assajos sobre el 
material (si cal refor9ar-lo) i els acabats. 

GUIA 

AGRICULTURA 1 MEDI AMBIENT 

La declaració d'impacte del Xerta-Sénia 
garanteix: un estalvi d'aigua del 23,5º/o 
Dimecres, 18 de gener de 2005. 
El Punt / Roser Royo 

El projecte de regadiu del canal Xerta-Sénia ja té el 
vistiplau de Medí Ambient i Habitatge. Ahir el departament 
de Salvador Mila va aprovar la declaració d'impacte am
biental (DIA) favorable pero condicionada. Així la ponencia 
ambiental imposa, entre altres condicions, reduir els con
sums maxims del regadiu tant per a !'olivera com per als 
cítrics, cosa que permetra un estalvi d'aigua d'un 23,5% 
i garantira el cabal mínim que es fixe peral riu Ebre. La 
mateixa ponencia assegura que pel canal només es podra 
conduir aigua per a reg i així pretén esvair el fantasma 
que aquest regadiu es puga utilitzar per transvasar aigua 
a Castelló. 

«Volem que el Xerta-Sénia siga un exemple de reg 
eficient». Ho va afirmar ah ir el director deis serve is 
territorials de Medi Ambienta l'Ebre, Víctor Gimeno, poc 
després de l'aprovació de la Declaració d'lmpacte Am
biental (DIA) del projecte de regadiu Xerta-Sénia, un 
regadiu for9a qüestionat perla Plataforma en Defensa de 
l'Ebre (PDE) perqué el considera una porta oberta pera 
un possible transvasament de l'Ebre cap al Sud i perqué 
no compleix els principis de la nova cu ltura de l'aigua. La 
DIA imposa tota una serie de condicions addicionals 
destinades a garantir l'ús eficient de l'aigua. Així, segons 
va explicar Gimeno, les condicions imposades permetran 
un estalvi del 23,5% deis 72 hm anuals de concessió que 
té aquest regadiu. És a dir, uns 17 hm per any i que aixó 
donara marge per garantir el cabal mínim del riu Ebre 

que ha d'establir el nou pla integral de protecció del Delta 
i que «no sera inferior» als 100 m per segon actuals. Per 
aconseguir aquest estalvi la DIA obliga a establir regs 
eficients localitzats i amb telecontrol i redueix de 3.000 a 
2.ooo'els m per hectarea i any el reg de suporta !'olivera 
i de 6.500 a 6.000 els destinats als cítrics i altres conreus. 
A més a més el document aprovat també imposa que no 
es puguen reconvertir en altres conreus que utilitzen més 
aigua les zones de seca d'Ulldecona i Godall, que són 
ZEPA (zona d'especial protecció de les aus) per la 
presencia de !'esparver cendrós, les zones del marge dret 
del canal des del seu naixement fins al barranc de Sant 
Antoni per garantir la connectivitat amb el pare natural 
deis Ports i les zones d'oliveres mil·lenaries. Sobre les 
transformacions de regadiu previstes el projecte planteja 
que de les 16.000 hectarees regables un 60% siguen per 
a reg de suport de !'olivera i un 40% per a cítrics i altres 
conreus intensius. D'altra banda, Gimeno també va des
tacar l'elaboració per part de !'Agencia Catalana de l'Aigua 
(ACA) d'un pla de gestió integrada deis recursos hídrics 
de la zona, tant de l'aigua superficial que arribara a tra
vés del canal com la deis aqüífers que actualment ja 
s'estan explotant. També es creara una comissió de con
trol formada pel DARP, Medí Ambient i els regants per 
vigilar que les condicions addicionals es compleixen. 
Finalment la ponencia ambiental, en un intent d'esvair 
l'ombra del transvasament, indica que el projecte preveu 
constru ir un canal telescópic, per garantir que només s'hi 
puga portar aigua de reg. 

Calendari oficial de festes laborals 
per a l'any 2006 

Aquest és el calendari oficial de testes laborals per a l'any 2006 a Catalunya. Enguany 
i donat que cau en dissabte, la festa de Sant Joan (24 de juny) és recuperable. La resta són 
testes de caracter retribu'it i no recuperable. 

6 gener 11 setembre 

14 i 17 abril 12 octubre 

1 maig 

24juny 

15 agost 

1 novembre 

6 i 8 desembre 

25 i 26 desembre 

A més de les esmentades, s'han fixat dues testes locals, retribu'ides i no recuperables, a 
proposta de cada municipi, en el cas d'Ulldecona: 

4 setembre i 18 octubre 
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MEDI AMBIENT l AGRICULTURA 

Ulldecona recuperara varietats de vinya 
autoctones a través d'un taller d'ocupació 
El Punt I Lurdes Moreso 

Revitalitzar el sector primari local, que té moltes 
dificultats per trabar relleu generacional; recuperar 
plantacions autoctones i formar majors de vint-i-cinc anys 
són els principals objectius del taller d'ocupació Ager 
Nostrum que ha comern;at enguany a Ulldecona impulsat 
per l'Ajuntament i que disposa d'una subvenció de 
145.468,56 euros (el 80% del total). De fet, aquest taller 
d'ocupació és la continuació d'un altre en que es van in
ventariar un total de 600 plantes, ara s'elegiran aquelles 
que estan en perill d'extinció per conrear-les com és el 
cas de varietats de vinya autoctones. 

L'Ajuntament d'Ulldecona disposa d'un cataleg de 
plantacions autoctones, algunes de les quals en perill 
d'extinció. Es tracta de varietats que amb el pas deis anys 
s'han deixat de conrear perqué eren menys productives, 
tot i estar més adaptades al sol i al cl ima de la zona. En 
aquest cas, hi ha varietats de vinya que fa temps que es 
van deixar de cultivar, pero també n'hi ha d'olivera locals, 
de ma9aner i de presseguer. 

L'Ajuntament ha adquirit una finca de cinc jornals on es 
fara la plantació d'aquestes varietats i s'estudiara el seu 
rendiment, i la viabi litat economica de la comercialització 
de les llavors. Aquesta tasca anira a carrec del taller 
d'ocupació Ager Nostrum, un taller que acaba de comen-
9ar i que es dedicara a la fructicultura amb tots els seus 

vessants, incloent-hi nocions basiques d'horticultura, en 
una explotació agrícola simulada. 

A més en aquest taller es donara prioritat com a filosofía 
de treball als criteris de sostenibilitat i ecología. Ager 
Nostrum tindra un director, un monitor, vuit alumnes i 
durara un any. Així, l'objectiu del taller és aconseguir la 
capacitació professional d'alumnes, treballadors de 
col·lectius amb dificultats d'integració laboral perqué 
puguen exercir amb autonomía l'ofici apres. «La funció 
fonamental deis tallers d'ocupació és formar gent i cobrir 
funcions socials i en aquest sentit la proposta de l'Ajun
tament d'Ulldecona s'adapta a aquests objectius, ja que 
d'una banda recupera especies en perill d'extinció i de 
l'altra forma gent perqué treballe en el viver», va manifes
tar el director deis serveis territorials de Treball i lndústria 
a les Terres de l'Ebre, Fermín Andrés. Així, les vuit perso
nes que participen en el taller d'ocupació tenen la 
possibilitat de formar un viver d'aquí a un any amb els 
coneixements obtinguts, o bé incorporar-se a un deis 
vivers que hi ha al Montsia. «En el cas que les varietats 
productives que plantem no donen el rendiment esperat 
per conrear-les, ben segur que es podran comercialitzar 
com a plantes ornamentals», va dir el director del tal ler 
ocupacional. El pressupost del taller d'agricultura és de 
185.593 euros, un 80% del qual sera finan9at pel Depar
tament de Treball i lndústria. 

Disset m estresses de casa difondran 
el reciclatge porta a porta al Montsia 
Dimecres, 11 de gener 
Diari de les Terres de l'Ebre / Maribel Millan 

Marisa Aguilar dedicara quatre hores a la setmana a 
visitar els seus ve"lns de Godall, perdonar-los a coneixer 
els beneficis del reciclatge, tant a nivel! economic com 
mediambiental. Marisa és una de les 17 dones, 
mestresses de casa de mitjana edat, contractades pel 
Consell Comarcal del Montsia perdura terme un progra
ma pioner de comunicació que pretén incidir directament 
en l'ambit domestic per incrementar els índexs de recollida 
selectiva a la comarca. 

Equipades amb fulletons , carpetes i plaques 
identificatives, les comunicadores tenen per davant el 
repte de convéncer els seus ve·ins de realitzar a casa la 
separació correcta de les deixalles, a més de donar a 
coneixer les iniciatives del Consell Comarcal del Montsia 
en materia de residus. 

Entre els seus arguments hi haura aquest que es pot 
llegir en un díptic: «Cada any soterrem 14 piscines 
olímpiques de residus al nostre territori. La solució és a 
les nostres mans, veis prendre mesures?». Les 
treballadores realitzaran aquesta tasca cadascuna al seu 
poble. S'adre9aran, principalment, també a dones, «ja que 
són encara les que porten el pes principal de la casa i la 
feina domestica", explica la técnica responsable del 
projecte, Neus Miró. 

L'objectiu és aprofitar els valors de proximitat, afectivitat 

i confian9a pera fer més efectiu el missatge. «Volem arri
bar de forma directa als ciutadans, i que aquestes 
comunicadores esdevinguin el nexe entre l'administració 
i la societat», explica el president de la Comissió de Medí 
Ambient del Consell Comarcal, Caries González. 

La iniciativa s'emmarca en el programa Nous jaciments 
d'ocupació del Departament de Treball de la Generalitat. 
Compta també amb la col-laboració de l'lnstitut Catala de 
la Dona. El seu pressupost és de 160.000 euros i la durada 
prevista és d'un any, tot i que ja es treballa en una possible 
ampliació peral 2007. 

Aquesta és una de les mesures endegades pel Consell 
Comarcal del Montsia per incrementar els índexs de 
recollida selectiva. Actualment el Montsia se situa en un 
20 per cent, lleugerament per sota de la mitjana catala
na. L'objectiu del Consell Comarcal és arribar al 60 per 
cent que demana la Unió Europea. 

A més de la realització de tallers a les escales i 
exposicions, un altre aspecte en que vol incidir l'area de 
Comunicació Ambiental del Consell són les festes 
populars. Així, es posaran a disposició deis ajuntaments 
els estris necessaris perqué les deixalles de les testes i 
apats es puguin reciclar correctament. 

S'oferiran gots reutilitzables i rentavaixelles portatils a 
les barres, mentre que per als dinars populars es 
distribuiran coberts i plats compostables, a més de 
contenidors petits per als diferents tipus de brossa. 

MEDI AMBJENT 1 AGRICULTURA 

Conferencia i exposició de la Fundació 
Territori i Paisatge 

Jordi Sargatal, director de la Fundació Territori i Paisatge 
de Caixa Catalunya va fer a Ulldecona una xerrada el 
divendres 27 de genera la Casa de Cultura coincidint 
amb l'exposició «Mediterrania. Territori i Paisatge». L'ex
posició constava de cinc ambits «Que és la Mediterrania», 
«Els bioclimes i l'ambient", «La matriu territorial", «El pai
satge humanitzat" i «La ciutat i el territori». L'Ajuntament 
d'Ulldecona i la Fundació han acordat col.laborar en 
diversos projectes mediambientals. 

-13-



MEDl AMBIENT l AGRICULTURA 

Coneixem les plantes de les nostres comarques 

lines. 
Floració: Juny, julio!. 

BOGA 
Especie: Typha 

angustifolia T. 
latifolia. 

Família: Titacies. 
Sinonímia: Bova, 

balea; castella; Anea, 
espadaña,eneajun
co de esteras, paja 
de silla, bohordo, pu
ros. 

Habitat: Són plan
tes de tendencia 
hidrofila (viuen a 
l'aigua) en aigües 
més o menys sa-

El nom generic deriva de typhos: maresmes, i 
al.ludeix al lloc on aquestes plantes creixen al 
medi més idoni. 

DESCRIPCIÓ: La boga és una planta hidrofila 
rizomatosa. Produeix tiges robustes i una mica 
carnoses que poden depassar el metre d'al9ada 
amb facilitat. 

Les tulles són més !largues que les tiges i de 
figura lineal. 

És una planta monoica amb les inflorescencies 
masculines i femenines separades per un espai 
de tija nua d'uns quants centímetres (T. 
angustifolia). Lespiga femenina és la més visto
sa; té forma i color de cigar i resta a la planta 
durant molt de temps. La inflorescencia mascu
lina és molt més efímera i deixa despullat el tros 
de tija superior molt prompte. 

Les arrels de la boga es poden menjar pelades 
~ o cuites com a verdura, també netes i 
l.YM_l posades crues a l'amanida. Amb el seu 

poi.len es pot fer farina. La part interna de 

les tiges tendres es menja crua o bullida com 
els esparrecs. Les llavors s'han de coure abans 
de menjar-les, per fer sortir tot el seu sabor. 

RECEPTA SUGGERIDA: Tallar els brots 
tendres, eliminar amb malta cura la part exter
na i !ligar-los en menuts farcells de la mateixa 
longitud. lntroduir-los en aigua calenta i deixar
los bullir durant 15-20 minuts. Es mengen calents 
acompanyats amb una salsa de mantega i 
roquefort. 
~ Els rizomes (les arrels) d'aquestes plan
Ll..J tes tenen efectes astringents i es 

recomanen en quadres diarreics i 
disenteries en general. Per aixo es recomana 
administrar en ús intern la massa gelatinosa que 
s'obté aixafant els rizomes frescos. La mateixa 
gelatina l'emprarem com a cicatritzant i 
emol.lient aplicada sobre ferides, contusions, 

cremades, etc. 
íKl Les tulles de boga s'utilitzen en 
l.Ji[J cistelleria, es toreen (després d'assecar-

les adequadament) amb la qual cosa 
s'obté una mena de cardó que es pot usar, bé 
directament per a fer seients de cadires o bé 
per fer els trenats amb que es confeccionen 
estores. També s'utilitzen com a a'lllants 
col.locant-les a la part interna de sastres i parets. 

Les tulles de la boga es recol.lecten en ple 
estiu i es posen a assecar al Sol perque agafen 
coloració, de tons daurats o de color de palla. 

Les tiges fructificades es recullen i s'assequen 
a l'ombra. S'utilitzen en l'ART D'IKEBANA i com 
a adorn floral al natural o pintades de colors o 
purpurina. 

Les tulles d'aquesta planta s'utilitzen pera fa-
bricar pasta de paper. 

fCil TEXT 1 FOTOGRAFIES DE: Salvador 
LQJ Cardero Aguilera. Lautor és botanic i 
professor de Fitoterapia i Etnobotanica. 

"12+ 
S'aprava el prajecte de llei de regulació del servei públ ic d'atenció de trucades d'urgencia 
i de creació de l'entitat de dret públic 'Centre d'Atenció i Gestió de Trucades d'Urgencia 
112 Catalunya'. Amb la implantació definitiva del 11 2 es padra aferir el servei a tat 
Catalunya; millarar la caardinació de les actuacians; la lacalització de !'emergencia i 
!'eficacia deis cal·lectius implicats, i una millar gestió de les grans emergencies. 

SALUT l BENESTAR 

El Montsia tindra enguany un centre d'atenció 
a les dones maltractades 
Diari de les Terres de l'Ebre / Maribel Millan 

El Montsia acollira a finals d 'any un Centre 
d'lntervenció Especialitzada (CIE) per a casos de 
maltractaments a les dones, impulsat pel 
Departament de Benestar i Família. És el primer 
d'aquestes característiques que s'habilitara a les 
Terres de l'Ebre i comptara amb sis professionals 
per atendre i assessorar les víctimes i els seus fills. 
Més enlla deis casos de violencia, les dones del Baix 
Ebre i Montsia podran rebre informació i atenció en 
tota mena d'ambits a través d'un nou servei, el SIAD, 
que impulsa l'lnstitut Catala de les Dones amb 
consells comarcals i ajuntaments. 

El Departament de Benestar i Família finanQara 
un centre d'atenció urgent a les dones que han patit 
violencia de genere com els existents ja a Salt i Sant 
Feliu de Llobregat, «pero adaptat a les carac
terístiques i necessitats de les Terres de l'Ebre" , 
segons explica Ismael Piñas, director deis serveis 
territorials d'aquesta area. 

El centre s'ha inclos en els pressupostos 
d'enguany pero els tramits encara es troben en una 
fase inicial. El servei ha de sortir a concurs públic, ja 
que és una empresa externa la que se'n fa carrec, i 
s'ha de trobar el local adequat a Amposta, la seu 
més provable del centre (tot i que encara s'ha 
d'acabar de definir). El CIE comptara amb els serveis 
de psicoleg, treballador i assistent social, mediador 
i altres professionals. 

A aquest centre específic pera dones en situació 
de risc, cal afegir un nou servei d'informació i 
atenció més genéric que impulsa l'lnstitut Catala 
de les Dones (ICD). Els SIADs estan en procés 
de formació al Montsia i el Baix Ebre, ambla col·la-

EAP Ulldecona - La Sénia 

• 

Per demanar visita al vostre metge 
de familia, pediatre i infermera 
truqueu al número de telefon 

902 111 444 
Sanitat Respon 
les 24 hores deis 365 dies de l'any 
També podeu demanar-la a www.gencat.net/ics 

• 
lnstltut CataJa 
de laSalut 1111 Generalltat de Catalunya 

Departament de Salut 

boració deis consells comarcals i diferents ajun
taments. 

El seu objectiu és orientar les dones en materia 
laboral, familiar, educativa, social, i, evidentment, 
també sobre violencia de genere. «Les dones partim 
d'uns quants graons més avall que els homes en 
qualsevol camp, de manera que cal dur a terme 
actuacions positives pera corregir aquesta situació», 
afirma la coordinadora de l'ICD a les Terres de l'Ebre, 
Lola Santacatalina. 

El SIAD del Montsia es troba en una fase més 
avanQada i podria ser una realitat per al proper 8 de 
marQ. La seu estara a Amposta pero el Consell Co
marcal vol implicar la resta de municipis perqué el 
servei arribi en xarxa a tots els ajuntaments. Pel que 
fa al Baix Ebre, tot i que les negociacions van ini
ciar-se abans, encara s'esta buscant una ubicació. 

L'Ajuntament de Tortosa es va comprometre 
inicialment a cedir una part de l'Ateneu de les 
Cultures, pero aquesta decisió encara no és ferma. 

L' lnstitut Catala de les Dones preveu la 
implantació del servei a les comarques de la Ri
bera d'Ebre i la Terra Alta peral 2007. «L'objectiu 
és unir esforQOS entre les diferents adminis
tracions, ja que ara els recursos i les polítiques 
pera les dones estan molt disperses», assegura 
Santacatalina. 132 trucades. 

L'ICD va rebre durant l'any passat 132 trucades 
de les Terres de l'Ebre al seu teléfon d'atenció 24 
hores, el 900 900 120. Un total de 84 corresponien 
a dones del Baix Ebre, 33 al Montsia, 5 a la Ribera 
d'Ebre i 1 O a la Terra Alta. A més, va atendre a la 
seu de Tortosa 47 demandes d'assessorament jurídic 
i 63 d'ajuda psicológica personalitzada. 

Per demanar dia i hora de visita amb odontologia, 
treball social o qualsevol altra informació de l'equip 
truqueu a: 

Centres de salut: 

CAP Ulldecona 
CAP La Sénia 

Tel. 977 72 08 54 
Tel. 977 57 09 03 

Us agrairíem que demaneu les visites amb antelació. 
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SALUT 1 BENEST AR 

Associació de Jubilats i Pensionistes 
d'Ulldecona i Barris 
La maduresa i !'experiencia 

Solament nosaltres podem fer que aquestes qualitats 
siguin considerades i valorades en la seva junta mesura, 
hem d'aconseguir que la família i la societat ho reconeguin. 
Som els grans, els primers que hem d'estar convenguts 
d'aquesta afirmació i els que hem de proclamar-ha en 
totes les ocasions que se'ns presentin, sempre per 
procediments democratics i pacífics. 

Hem d'oposar-nos a l'exclusió social a la qual cons
tantment estem sotmesos. Podem comprovar-ho dia
riament, ja que de forma manifesta la trobem en tots els 
ambits: familiars, laborals, professionals, sanitaris, 
urbanístics, culturals ... Possiblement ens hi hagi 
acostumat, i tots ho consentim i ho tolerem. 

Hem de poder intervenir en la vida pública, en la presa 
de decisions i en la defensa deis nostres drets i interessos, 
hem de fer sentir la nostra veu, que sigui prou alta i clara, 

perqué arribi a tots els mitjans de comunicació i aquests 
es puguin fer portadors de les nostres necessitats i 
il.lusions. 

El nostre col.lectiu és considerat com un pou sense 
fons, com una carrega familiar i estatal, on contínuament 
s'ha d'aportar diners per sufragar les nostres necessitats. 
És un greu error. Hem estat al llarg de la nostra vida labo
ral (l 'esforg i sacrificis múltiples) , per poder ara recollir de 
forma directa amb serveis, pera una vellesa digna. Totes 
les nostres capacitats: la serenitat, estabilitat emocional, 
cautela, reflexió, experiencia ... Segur, que amb totes 
aquestes reflexions, podem ajudar a aconseguir una 
societat més justa, solidaria i equitativa. 

Vam estimar la PAU i el consens. La maduresa i 
!'experiencia són una virtut. 

La Junta-Casal de Jubilats i Pensionistes 
d'Ulldecona i Barris 

L'Esplai - Associació de Gent Gran Ulldecona 
QUE FAREM? Sentim notícies sobre la precarietat 

economica de la gent gran, la incertesa del sistema de la 

Seguretat Social i la tendencia a la baixa deis Plans de 

Pensions, la jubilació minva de forma espectacular; 

igualment ens diuen que segons un estudi anomenat 

«Envelliment i habitatge (que per cert ha estat guardonat 
per !'Obra Social de «La Caixa»), el 60% de la gent gran 

resideix en edificis sense ascensor i més de 8.000 perso

nes grans viuen en habitatges ruinosos. 

Aquest estudi també afirma que 6.600 persones grans 

no tenen aigua corrent, mentre són prop de 16.000 les 

que no tenen lavabo. Són unes xifres molt alarmants si 

tenim en compte que a Catalunya hi ha poc més d'un 

milió de persones majors de 65 anys i que, pel que sembla, 

acostumen a viure en habitatges antics i deficients pel 

que fa a temes com l'accessibilitat i l'equipament. Dues 

necessitats basiques, sobretot per aquells que pateixen 

problemes de mobilitat. 

Unes dades esfere"idores que, si s'afegeixen al fet que 

els vells cada cap són més pobres, donen molt que pen

sar i més que fer, davant tanta incertesa ens preguntem 

molt sovint qué farem? 
Lluís Sansano Doménech 

LEsplai Ulldecona, gener de 2006 

SALUT 1 BENEST AR 

L'alimentació en l'embarassada 
Lembaras és una situació on l'organisme esta sotmes 

a una serie de modificacions fisiologiques regides a canvis 
hormonals i destinades a assegurar una correcta nutrició 
del fetus, per tal de permetre'n el creixement i desen
volupament. Lembaras és una época en qué cal incidir 
especialment en l'alimentació. És per tant, un moment 
ideal per a adquirir habits alimentaris saludables. Les 
necesitats nutritives varíen al llarg de l'embaras per aixo 
el correcte és seguir les recomanacions del professional 
per mantenir un bon creixement fetal. 

Abans de dissenyar com a de ser l 'alimentació de 
l'embarassada es propasen uns consells generals que 
poden afavorir la nutrició i l'estat de salut de la mare i el 
fetus. 

1. Mastegar poc a poc i ensalivar bé els aliments. 
2. Lembarassada no ha de menjar pera dos. 
3. Menjar en un ambient tranquil i evitar aixecar-se de 

la taula durant els apats. 
4. lncloure aliments de tots els grups i fer una alimen

tació agradable, d'acord amb les preferéncies personals. 
5. Fraccionar l'alimentació en 5-6 apats al dia. A part 

de les 3 aportacions principals; esmorzar, dinar i sopar, 
sera bo prendre alguna aportació a mig matí, fer un be
renar i un petit resopó abans d'anar a dormir. Si la sensació 
de plenitud és molt acusada, es recomana menjar cada 3 
hores si cal, aportant una petita quantitat d'alimetns cada 
vegada. Aquest repartiment assegura !'arribada gradual 
de nutrients i fa que els apats no siguin massa abundants; 
és molt més aconsellable menjar poc i sovint. 

6. No sobrecarregar l'estomac en un apat; és millor 
aixecar-se de taula amb la llaugera sensació de gana. 
Tampoc s'ha d'ometir cap apat. 

7. No anar al llit amb l 'estomac ple. 
8. Realitzar exercici físic moderat; caminar una estona 

cada dia, procurant que hi hagi contacte amb la llum del 
sol, i fer exercicis de preparació peral part. 

9. Procurar mantenir una correcta higene bucal. És 
recomanable glopejar solucions alcalines que es venen 

De nit, decideixes tu? 

a la farmacia o bé preparar aigua amb bicarbonat, per 
contrastar l'acidesa de la boca, que afavoreix l'aparició 
de caries dental. Lembaras genera una acidesa de l'orga
nisme. 

1 O. Controlar l'augment de pes; sera el millar controla
dor que és fa una dieta equilibrada. 

11. 'No prendre cap medicament sense prescripció 
médica. 

12. Evitar el consum de begudes alcoholiques a causa 
de la toxicitat que representa !'alcohol per al fetus. Si de 
manera molt esporadica se'n pren alguna, és millor que 
tingui un grau alcoholic baix (cervessa, vi o cava) és millor 
que és prengui durant els apats, mai en dejú o amb 
l'estomac buit. 

13. No oblidar l'aportació de 2 1 d'aigua. 
14. Moderar les begudes estimulants com el café, el té 

o les begudes de cola. Es pot permetre una tassa de café 
al dia, millar disolta amb llet i no concentrada en una ma
teixa aportació. Es pot recórrer al café descafe"inat si no 
se'n pot prescindir. 

15. Augmentar progressivament els hidrats de carboni 
complexos (pa, arres, patata ... ) i les racions deis grups 
de les carn , peixos i els ous. 

16. Tenir cura del consum de lactics, combinant els 
sencers amb els semidesnatats per no contribuir a 
l'augment de greixos saturats d 'origen animal. 

17. Utilitzar olis vegetals coma font de greixos saturats 
o d'origen animal. 

18. Potenciar més el consum de peix blanc i blau que el 
de carn. S'aconsella menjar peix blau 2-3 cops per 
setmana. 

19. Moderar el sucre i els aliments dolgos. Vigilar espe
cialment amb aquells que contenen olis saturats ("bolleria", 
rebosteria, pastissos . .. ). 

20. Evitar els dejunis prolongats, ja que baixen els nivells 
de sucre i es crea cetona en sang, i crea toxicitat per al 
fetus. Per aixo no oblidar mai l'esmorzar ja que és l'apat 
on és porten mes hores en dejuni. 

Comenc;a una campanya informativa sobre les drogues amb el suport de 
la Federació Catalana de Locals d 'Oci Nocturn. 

La Direcció General de Salut Pública ha presentat la campanya informati
va sobre el consum de drogues 'De nit, decideixes tu? ', realitzada 
conjuntament amb la Federació Catalana d'Associacions de Locals d'Oci 
Nocturn (FECALON).1 

Se n'han editat 4.000 pósters i 8.000 adhesius, per difondre'ls en ambits 
d'oci nocturn, discoteques i pubs, a partir del mes de mar9.1 
~adhesiu esta pensat perque es col·loqui als serveis i tracta de forma es

pecífica del consum de coca"lna, ja que segueix una tendencia d'acceptació 
creixent i, actualment, després de l'alcohol, és la substancia que provoca 
més demandes de tractament a Catalunya. 
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NOMS PROPIS 

la veu de l'ebre, OI Vl':NORES 10 CE FEURER DEL 2006 MONTSIÁ / 55 

A I' octubre del 2004 va deixar de ser el primer secretan del 
PSC i dilluns passat va presentar la renúncia a continuar 
sent l'alcalde d'Ulldecona, carrec que ha exercit durant 1 7 
anys. Dissabte, quan oficialment se li accepte la renúncia i 

se'n nomene la successora (l'alcaldessa més jove de les Ter
res de l'Ebre), )aume Antich i Balada donara un salt practi
cament definitiu cap a la retirada de la primera escena po
lítica. Continuara com a regidor i també a la Diputació, pe-

ro ja té pensat dedicar-se a la Taula del Sénia. Aquest re
portatge recull alguns deis punts claus de la seua acció de 
govern com a alcalde, tot i que la dimensió com a polític 
sempre ha sobrepassat l'escenari local. 

Antich: 1 ·7 anys d' alcalde, 30 de polític actiu 
1r MANDAT (1979-19831: sense aigua ni pedanis 2n MANDAT (1983-19871: Obres d'un nou diputat 

A la primen lmalte, .. 1982, /latldl apards ......itant tle Nudo Sara 11-lm NadaL A la atta 
Mas Culler,,..,...... ~ !Hles l'uy 1979 (detprá ft - -u.r .. Cltl)./wE8 UUl>liCOe<A 

als d°' banis (t e11 un va 9U3'JYOl" el candldat d'un 
alUe partí~ al qua1 va ralilkat, maigral ¡irlM>c<ll' la 
bailca d'ún militant séu), i qoe van iniciar-se les 
obres pera raigul corrent que no existía (poU, dl
pbsit i inld de.l!BIXa)· Era~ dec:o<nprll' d pri
mer Yl!hklé de la pólcla 1 la primelá ~ i 
també de po\ef1ci;lr la ñcacutt\Jra pOp6!ar com d · 
bal1 de mantom. En paral-lef, ~ les pri
men!$obres, i Antidl na es de.vlncutava de l'efit de 
la fldi'ka calalana, com es pót yeurc en les dos 
imat9'15 que hem selecdonai. . ' . 

El combtorl. 1983, -.j fS( fa oMlllllit 8 ~ (al .-i 'llallda Id ba Ja lll&ft .. 'N6* . 
Vaatan, MlriA ar-J, :u11,dnti, ta p1asa t1e ~mm I daprio-.. r-. '""' WJ)fJC(>". , 

L'any que es van fer les~ elEccloos als 
ajuntaments, el 1979 (dos Of1YS després de les pr\
meres e1eccions general; al Congrés i al Sena!, en 
Y~ en~ el tcriosí Aotoolo Faura era diputa! 
dela UCO), eúodalista jaumeAntlthva sornresco
ILitalcalded'Ulldecona, el municipl délMon~ que 
havia sig\rt ~ histbrica de la comarca, que no 
<!St3V3 en el seu millor momentdes del pmt dévis
la sodoeconi>mic, com la majoria de munlcipis 
ebn!ocs, sob!etolelsrnhjansi petits. O'aquesti eta
pa¡ Antich destaca ~ja es van iniddrles eleccions 

3r MANDAT !87-91l: 1r ordinador 

JlJ tercer mandar el 111\lnicipl va'aCllbar ftnalmeol la tonstruc
ci6de1, XárJ<a d'aigU<I iniciada el1979, pet;b e! més represen
tatiu d'aquesta etapa va .er q!M' arriba ef pñmer qrdinador a 
l'•Juntament. :rambé cornencen a estendre's les obres al$ bar 
ri>, s'ampiien les escoles, es fa la pia~ Colalunya, el p;weU6 co
bert multiusos i l'espect¡iwlar restauraci6 de la casa de la 111'1a, 
aiJCf com l'inid de la ¡eslauraeló de l'escenari del 1eaqe, Aquest 
mandat també va ser el que va aprovar fes 11Qtmes rubsldillries, 
mentre Anlich continuava de dlputat d Madrid. 

ULLDECON'!_ 
Redacdó 

Pregunta: Acomiade's coma alcalde 
amb una frase. 

Resposta: Adéu, amigues i amics 
d'Ulldecona i els seus barris! 

P: li demanaria que sumés mental
ment els milions d'inversió que ha 
aportat amb les seues gestions com a 
alcalde? 

R: Calculo que passa deis 50 M€. 
P: Que canviaria? On admet erran? 
R: Ara no canvi¡uia res. Quant als 

erro rs, si tornés a comen~ar i tingués 
!'experiencia d'ara, alguna cosa. 

P: Que !ara a partir del 2007? 
R: De moment, ser gerent de la man

comunital de la Taula del Sénia. 

Amb aquest petit qüestionari acaba
vem !'entrevista amb !'alcalde que s'a
comiada no sense repassar algunes 
anécdotes dels seus mandall que li ha
víem demanat que recordé:s. Del pri
mer, que a Ulldecona els v~hs només 
tenien aigua potable unes hores al dia. 
Deis següent.s, la !larga quantitat de mi
nistres que van pawr per la vila, com 
Ernest Uuch, Fernando Ledesma o Jo-
sep Borrell, passant pel president del 
Congrés Gregorio Peces Barba o per 
Pasqual Maragall quan era akalde de 
Barcelona. "Pero no vaig poder acon
seguir mai que vingués el president 
del gover~ llavors Felipe González, 
una mancan~a que ha durat tola la de· 
mocrilcia a les Terres de l'Ebre. 

Respecte al canvl que va suposar l'en-

trada del primer ordinador a l'ajunta
ment, ralcalde, actualment considera! 
com un deis polític.s intemautes més 
tecnifJCat de l'Ebre, recordava aquest 
episodi: "la primera etapa va estar 
marcada perles maquines d'escriure, 
tot i que el llibre d'actes es feia a ma; 
hi havia un funcionari amb bona He
traque n'era l'encarregat". 

En 1'3mbit més polític, explicava per 
que va estar vuit anys fora de l'akaktia, 
fruit deis pactes de gairebé toll els par
till contra el PSC, sempre majoritari a 
les municipals: "Segurament va~ fer 
coses malament . Pero també cree 
que alguns volien el canvi. 1 jo tinc la 
teoria que hi havia un pacte preelec
toral entre altres quatrc grups polt
tics perque qui obtingués millor re-

primerp&nrlg. i es va contiouar r~t I';; 
pecte cultural, amb les l9rnacfes de teatre, amos 

. de~llarecuperaciódel~o¡entrer~ 
~a.lustre no anava en mol05lri6 quej 
ál ~ Ptre Arnau, 'Campíó d'Espanya. o·~ 

sultat seria I' alcalde ... No sé si mai es 
coneixera la veritat en aquesta qües
tió". 

finalment, respecte al boom de pro
jectes d'aquesta legislatura, !'herencia 
que li traspa'5ava a la seua substituta, 
des de la pe<lpe<tiva d'un politíc que 
ha estat practicament trenta anys en 
activitat és: "Igual que al segle 20 van 
créixcr eb pobles de la costa, ara el 
crcixement estable i sostingut s' esta 
traslladant cap a l'interior. Ulldecona 
esta de moda! Esta molt ben situada i 
ben comunicada. Per tant, té un 
gran futu r!". 

Pel que fa a la trajectória política 
d'Antich, cal recordar que la seua for~a 
va ndixer quan, gr.\cies als contactes 
ambla cúpula nacional del PSC durant 

la Transkió, va convertir-se en primer 
secretan del PSC a les TE despr-és de 
guanyar la batalla a un altre histé>ric so
cialista tortosí, Josep Bayerri. Antich, 
tot i ser d'un municipi a l'extrem de les 
TE, ha sigut un deis principals impul
sors de la vegueria, tant davant el par
tit (es va enfrontar fins i tot amb la di
recció per la Federació 16, junt amb 
moltes de les agrupacions locals que va 
impulsar amb seguidors seus). Després 
de detxar la direcció en mans del titn
dem Joan i Anloni Sabaté (actualment 
en disputa), s'ha fixat coma objectiu la 
construcdó d'una nova rea!itat territo
rial: la Taula del Sénia, que apropa el 
sud de Catalunya i d'Aragó amb el 
nord del País Valenci.1, amb Ulldecona i 
Vinarós al centre. A 

Maria Rita Yvars i Rodríguez 
SÍNDICA MUNICIPAL DE GREUGES D ULLDECONA 

Em complau comunicar-vos que he estat nomenada 
Síndica Municipal de Greuges d'Ulldecona per acord 
unanime del Ple de la Corporació Municipal celebrat el 
dia 5 de desembre de 2005, havent comen9at a exercir el 
carrec el dia 3 de gener de 2006. 

A continuació taré una exposició de la figura del Síndic/ 
a de Greuges explicant en que consisteixen les seves 
funcions. 

QUE ÉS. És una institució que té per missió vetllar pels 
drets deis ciutadans en relació amb l'actuació de 
l'administració municipal, deis organismes administratius 
que en depenen, així com de les empreses de serveis 
públics amb capital municipal i deis concessionaris deis 
serveis públics. En resum, defensa els drets fonamentals 
i les llibertats públiques de les persones, tant físiques com 
jurídiques. 

HISTORIA. Trobem antecedents a la Catalunya Me
dieval a les Assemblees de Pau i Treva i també els 
Provisors de Greuges. La institució moderna té les 
arrels a la institució sueca de l'OMBUDSMAN al XIX i 
després s' ha estes a la majar part deis pa·lsos 
democratics. 

La Constitució Espanyola actual recull la figura i 
l'anomena «Defensor del pueblo» i també l'Estatut de 
Catalunya vigent la contempla amb la denominació de 
SÍNDIC DE GREUGES. 

La Llei municipal i de regim local de Catalunya (21 / 
2002 - 5 juliol) va preveure la institució del Síndic/a muni
cipal de Greuges com a Órgan Potestatiu (no obligatori) i 
sera el Ple de la Corporació que decidira la creació 
d'aquesta figura. 

INTERVENCIÓ. 
A) D'OFICI. Per iniciativa propia pot supervisar les 

actuacions de l'Ad ministrac ió munic ipal i fer les 
recomanacions adients per una millora en la gestió i 
eficacia en la prestació deis serveis a la ciutadania. També 
pot propasar fórmules de conciliació i mediació entre les 
parts. 

B) A INSTANCIA DE PART. Pot interven ir a petició de 
qualsevol persona física o jurídica que li presenti una 
queixa en assumptes relatius a l'Administració municipal 
d'Ulldecona i Barris. 

Casos en que pot intervenir: 
- Errors o arbitrarietats en l'aplicació de les normes 

legals o quan les normes no s'apliquin com cal. 
- Tracte indegut als ciutadans. 
- Retards indeguts en l'actuació administrativa. 
- lnexecució de les resolucions adoptades. 
- Negativa a facilitar la informació que els ciutadans 

poden sol.licitar. 
- 1, en general, davant d'aquelles actuacions que 

NOMSPROPIS 

impedeixin o deteriorin el legítim exercici deis drets 
reconeguts en la legislació de regim local. 

QUE IX ES. La queixa s'ha de formular sempre per escrit 
raonat. 

És aconsellable aportar tots els documents que puguin 
contribuir a clarificar o justificar el cas. 

L'.escrit de queixa es pot presentar redactat a ma en 
lletra ben clara, a maquina o també es pot redactar a la 
mateixa oficina sol.licitant assessorament per fer-ha. 

En'tot cas ha d'indicar: nom, DNI, adre9a i telefon de la 
persona que formula la queixa, i descriure el fet que 
!'origina. 

El Síndic/a podra declarar, quan ho demani la persona 
que subscrigui la queixa, la confidencialitat de les dades 
de caracter personal de qui la formuli. 

No es pot intervenir quan les queixes siguin anonimes, 
denotin mala fe, no tinguin fonament, quan l'objecte de la 
queixa es trobi pendent de resolució judicial o reclamació 
administrativa i per últim quan hagi transcorregut més 
d'UN ANY des que es varen produir els fets causants de 
la queixa. 

Una vegada admesa la queixa a tramit el Síndic/a ho 
comunicara a l'interessat, analitzara el contingut de la 
queixa, donara compte i sol.licitara un informe i la 
documentació necessaria als responsables polítics o 
tecnics de les arees afectades, els quals procediran a 
contestar la sol.licitud d'informació a la majar brevetat 
possible. 

ACTUACIÓ. El Síndic/a de Greuges no rep instruccions 
de cap autoritat i actua amb total INDEPENDENCIA i 
OBJECTIVITAT, dins els criteris de legalitat i equitat. 

Les actuacions del Síndic/a de Greuges són gratu.ites 
per tothom. 

El Sínd ic/a de Greuges ha de vet llar perque 
l'administració municipal resolgui en el temps i forma 
deguts les peticions que li han estat formulades. 

L' adm inistració municipal i, en general, tots els 
organismes, instituts i empreses dependents del municipi 
auxiliaran amb caracter preferent i urgent el/la Síndic/a 
Municipal de Greuges en les seves Tasques. 

El Síndic/a de Greuges no és cap jutge, i, per tant, no 
dicta sentencies, no imposa sancions, ni pot suspendre 
les actuacions administratives. 

Les decisions i advertencies del Sínd ic/a de Greuges 
no poden ser objecte de recurs de cap mena, sense 
perjudici deis recursos administratius o jurisdiccionals que 
siguin procedents contra l'acte, la resolució o l'actuació 
que ha motivat la seva intervenció. 

En resum, dir que és una forma d'apropar e ls 
ciutadans a la participació en la gestió deis assumptes 
públics i aconseguir millorar !'eficacia de l'actuació 
administrativa. 

Per últim, dir-vos que !'OFICINA a ULLDECONA esta 
situada als CLAUSTRES de l'AJUNTAMENT i l'atenció al 
públic és DIMARTS i DIJOUS de 12 a 2 h del matí. 

Espero poder atendre degudament a tothom i obtenir 
resultats positius de les gestions dutes a terme. 

Així dones, estic a la vostra disposició per qualsevol 
assumpte del vostre interes. 
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Resum Acta de la Sessió Extraordinaria duta a terme pel 
Ple de l' Ajuntament d'Ulldecona el dia 23 de gener de 2006 

Senyors Assistents: 
President: 

Sr. Jaume Antich Balada (PSC-PM) 
Regidors: 

Sr. Josep Lluís Millan Masdeu 
Sra. Núria Ventura Brusca 
Sr. Pere Cana Segura 
Sra. Neus Borras Guardia 
Sr. Miquel Fusté Ferré 
Sr. Josep V. Alonso Ortega 
Sr. Lluc Raga Sauch 
Sr. Angel Calduch Beltran 
Sr. Gabriel Roig Querol 
Sr. Celestí Hervas Picazo 
Javier Martínez Madrigal 
Juan Biosca Forcadell 

Secretaria: 

(ERC-AM) 
(PSC-PM) 
(ERC-AM) 
(PSC-PM) 
(PSC-PM) 
(PSC-PM) 
(CIU) 
(CIU) 
(CIU) 
(UGl-FIC) Sr. 
(UGl-FIC) Sr. 
(PP) 

Sra. Rosa Ma. Barceló Serrano 
Excusen la seva absencia: 

Cap 
SECCIÓ INICIAL 

1. Aprovació de les actes de les sessions celebrades 
els dies 5 i 19 de desembre de 2005 

VoTAC10Ns: Sotmeses a votació les actes deis dies 5 i 19 de 
desembre de 2005, s'aproven per unanimitat deis membres 
consistorials presents. 
SECCIÓ RESOLUTORIA 

2. Reconeixement al funcionari municipal, Joan Vidal 
Mariné, pels vint-i-cinc anys de serveis prestats a 
l'Ajuntament 

El Sr. Alcalde en nom de tot el Consistori felicita al funcionari 
municipal Sr. Joan Vidal Mariné pel servei prestat durant 
aquests 25 anys a l'Ajuntament. Diu que 25 anys és una 
data que s'ha de tenir en compte en la mesura que repre
senta 25 anys de vida i de treball dedicats a l'Ajuntament i al 
poble d'Ulldecona. Per aixó afegeix que vol manifestar des 
de l'Ajuntament en nom de tot el consistori i de tot el poble 
d'Ulldecona la seva felicitació i agra'lment. 1 aprofitant 
l'assistencia a la sala del funcionari se li fa entrega d'un 
rellotge de pulsera. 

3. Proposta d'aprovació deis preus justos per mutu 
acord amb els propietaris afectats pel projecte de 
construcció del col· lector pera la canalització de pluvials 
al Riu Sénia des de la crualla de la carreteraTV-3319 
ÜICTAMEN CONEGUT: 

"Assumpte: Proposta d'aprovació deis preus justos 
per mutu acord amb els propietaris afectats pel projecte 
de construcció del col·lector per a la canalització de 
pluvials al Riu Sénia des de la crualla de la carretera TV-
3319 

Havent-se arribat a un preu just per mutu acord amb els 
propietaris afectats per les obres del Projecte de construcció 
del col·lector per a la canalització de pluvials al Riu Sénia 
des de la cru'illa de la carretera TV-3319, en els preus i 
indemnitzacions considerats justos per l'Ajuntament i 
acceptats pels propietaris. 

Per tot aixó es propasa al Ple l'adopció deis següents 
ACORDS: 

1. Aprovar les actes de preu just per mutu acord signades 
pels propietaris i els representants de l'Ajuntament, que figu
ren eri els expedients. 

2. Pagar la següent relació de preus justos, amb indicació 
de la finca afectada, propietari i quantitat a pagar: 

N. 
Finca Propietari lmport 

2 Guardia, Agustina 226,53€ 
3 Esteve Guardia, Piedad 106,02€ 
4 Esteve Guardia, Juan 7,54€ 
7 Guardia Canalda, Carmen 149,67 € 
9 Córdoba Serra, Juan i Lázaro Puente, Rosa 72,02€ 

10 Córdoba Serra, Juan i Lázaro Puente, Rosa 167,90 € 
11 Córdoba Serra, Juan i Lázaro Puente, Rosa 92,96€ 
12 Rubio Sorlí, Ramona 137,52 € 
13 Moreno Rubio, Juan 169,75 € 
14 Moreno Rubio, Juan 186,59 € 
15 Falqué Falqué, Llu'isa 60,10€ 
16 Royo Alcover, Rafael 60,10 € 
18 Subirats Vizcarro, Vicente 458,08 € 
20 Campos Sans, Antonio 189,90 € 
21 Sancho Miralles, Federico 375,49€ 
22 Pomada Domenech, Rosa 184,84 € 
23 Pasalamar Roig, Carlos 177,97 € 
24 Mora Ortiz, Agustina 200,24€ 
25 Estación Servicio Montsiá SL 292,52 € 
26 Sancho Miralles, Federico 270,30 € 
27 Raga Querol, Magdalena 129,66 € 

31 Esteve Guadia, Juan 293,39 € 
32 Ferré Bel, Manuel 263,97€ 
33 Balagué Mateu, Cinta 1.245,41 € 
34 Reverté Sancho, Agustín i Josefa Fabra Poy 128,03 € 
35 Reverté Brusca, Pedro 328,86 € 
36 Gur Roca, Rosa 304,62€ 
37 Reverté Granell, Francisco 209,06€ 
38 Castell Nafre, Bautista 114,13 € 
43 Rubio Carapuig, M. Teresa 65,16 € 
44 López Ferré, M. Isabel 371,71 € 
46 Ramada García, Germán 1.452,71 € 
48 Sans Guarch, Dolores 16.572,46 € 
51 Córdoba Lázaro, Óscar i Juan José 723,50 € 
53 Sancho Miralles, Federico 400,12 € 
54 Doménech Ferré, Joaquín i Elena 1.870,74€ 
55 Navarro Pomada, Agustín 3.142,15 € 
56 Barrera Verdiell, Teresa 8.319,04 € 
57 Marcoval Querol, José 7.032,79€ 

58 Gracieta Vidal, Jordi, Vicent i Juan Fernando 933,36 € 

3. Els esmentats preus justos s'abonaran amb carrec a la 
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Partida 511.60000 del Pressupost de 2005 i 2006." 

VoTAc10Ns: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova per unanimitat deis membres consistorials presents. 

4. Aprovació provisional de la modificació puntual de 
les Normes Subsidiaries d'Ulldecona. Delimitació de 
l'ambit del polígon d'actuació de Ramon Salomon. 

Es retira de l'ordre del dia per millor estudi, i perqué des de 
l'equip de govern es vol iniciar una ronda de converses, amb 
els afectats per aquesta modificació, per tal d'assolir el maxim 
consens possible. 

5. Aprovació de l'avany de Pla d'Ordenació urbanísti
ca municipal 

DICTAMEN CONEGUT: 
"Assumpte: Aprovació de l'avany de Pla d'Ordenació 

urbanística municipal 
Vist l'avan9 del Pla d'Ordenació urbanística municipal 

presentat per l'equip tecnic que té adjudicat el contracte 
administratiu de consultoria i assistencia técnica per a la 
redacció del Pla d'Ordenació Urbanística Municipal 
d'Ulldecona. 

Ates que la documentació presentada es considera 
suficient com a treball preliminar i com a material informatiu 
per a difondre els continguts generals i de desenvolupament 
del nou POUM i per implicar als ciutadans i ciutadanes a fi 
que hi participin activament en la definició del nou model del 
futur d'Ulldecona. 

Ates que d'acord amb la previsió del programa de 
participació ciutadana, en la mateixa publicació del material 
informatiu s'han de facilitar els mitjans per a la participació 
ciutadana, pera la presentació de suggeriments i alternatives 
i per a la participació activa en les jornades de participació. 

Per tot aixó es proposa al Ple l'adopció deis següents 
ACORDS: 

l. Aprovar l'avan9 de Pla d'Ordenació urbanística munici
pal presentat per l'equip tecnic que té adjudicat el contracte 
administratiu de consultoria i assistencia técnica per a la 
redacció del Pla d'Ordenació Urbanística Municipal 
d'Ulldecona. 

11. Dacord amb la previsió del programa de participació 
ciutadana, iniciar un procés d'informació pública d'aquest 
avan9 del POUM a tot el poble d'Ulldecona i barris que 
finalitzara el 28 de febrer de 2006. 

Durant aquest termini la informació escrita es trobara al 
web de l'ajuntament d'Ulldecona i els planols estaran exposats 
a partir del 6 de febrera la Casa de Cultura. 

Tanmateix el dia 21 de febrer a les 21 :00 es celebrara un 
Fórum de participació ciutadana a la Casa de Cultura. 

111. Publicar aquest acord en el Butlletí Oficial de la Província 
de Tarragona, en el tauler d'anuncis de l'Ajuntament 
d'Ulldecona, i donar-ne difusió a través d'un ban de l'Alcaldia." 

VoTAc10Ns: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova per unanimitat deis membres consistorials presents. 

6. Aprovació del conveni marc de cooperació entre el 
Consell Comarcal del Montsia i 1' Ajuntament d'Ulldecona 
en materia de Benestar i Família, 2005-2008 i l'addenda 
económica corresponent al 2005. 

DICTAMEN CONEGUT: 
"Assumpte: Aprovació del conveni marc de cooperació en

tre el Consell Comarcal del Montsia i l'Ajuntament d'Ulldecona 
en materia de Benestar i Família, 2005-2008 i l'addenda 
económica corresponent al 2005 

Ates que correspon al Govern de la Generalitat definir la 
política general de serveis socials i aprovar els instruments 
de planificació general, així com fer l'ordenació i la coordinació 
d'accions, la programació, l'avaluació i la inspecció de serveis. 

Ates que s'han establert convenis de cooperació amb el 
Consell Comarcal del Montsia per tal d'estendre de manera 
progressiva la cobertura de la xarxa basica de serveis socials 
de responsabilitat pública, així com la coordinació, la 
cooperació financera i la cooperació técnica d'acord amb les 
determinacions del IV Pla d'actuació social. 

Ates que mitjan9ant el Decret 343/1997, de 23 de de
sembre, d'aprovació del traspas deis serveis socials d'atenció 
primaria al Consell Comarcal del Montsia, es van traspassar 
els serveis d'atenció primaria que eren titularitat de l'ICASS, 
així com els mitjans personals, materials i financers. 

Ates que d'acord amb el conveni de cooperació 
interadministrativa en materia de serveis socials subscrit amb 
el Departament de Benestar i Família per al període 2005-
2008, el Consell Comarcal del Montsia es troba autoritzat 
per subscriure conveni amb cadascun deis ajuntaments de 
la comarca per tal de concretar les bases de gestió i 
coordinació per als exercicis 2005-2008. 

Ates que l'adopció d'aquest acord implica una acció admi
nistrativa reservada al ple segons l'art. 22 LRBRL. 

!..'.alcalde sotasignant proposa al Ple l'adopció del següent 
ACORO: 

l. Aprovar el conveni per a la cooperació interadministrativa 
entre l'Ajuntament d'Ulldecona i el Consell Comarcal del 
Montsia en materia de serveis socials i benestar i família, 
2005-2008 i l'addenda económica corresponent al 2005, en 
els termes que figuren en el conveni i els annexos al mateix. 

11. Facultar !'Alcalde pera tota actuació necessaria en vista 
a l'efectivitat del present acord, i en concret, pera la signatu
ra del conveni aprovat." 

VoTAc10Ns: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova per unanimitat deis membres consistorials presents. 

7. Aprovació del conveni de coHaboració entre 
1' Ajuntament d'Ulldecona i el Club de Futbol Ulldecona 

D1cTAMEN CoNEGUT: 
"Assumpte: Aprovació del conveni de col-laboració entre 

l'Ajuntament d'Ulldecona i el Club de Futbol Ulldecona 
L.'.Ajuntament d'Ulldecona históricament ha donat un suport 

molt ampli al CF Ulldecona en la seva tasca de mantenir i 
promocionar el futbol a la nostra Vila. 

El CF Ulldecona té una llarga trajectória que segons tots 
els indicis arrenca al 1915, essent per tant una de les Entitats 
mes antigues i históriques de la vila. 

És ben evident per tant, la transcendencia social del futbol 
a Ulldecona i la importancia i la repercussió d'aquest esport 
entre el jovent, tenint en compte també la formació humana i 
esportiva que els hi facilita el CF Ulldecona i la necessitat de 
que tota aquesta política esportiva es pugui mantenir, con
solidar i augmentar en un futur. 

L.'.Ajuntament d'Ulldecona és el propietari de tates les 
instal·lacions incloses dins del recinte del camp municipal de 
futbol, terreny de joc, grades, bar, vestidors i serveis diversos 
i creu oportú regular la col·laboració amb el CF Ulldecona a 
través d'un conveni. 

Ates que l'adopció d'aquest acord implica una acció admi
nistrativa reservada al Ple segons l'art. 22 LRBRL 

Per tot aixó es propasa al Ple l'adopció deis següents 

ACORDS: 
l. Aprovar el conveni de col-laboració entre l'Ajuntament 

d'Ulldecona i el Club de Futbol Ulldecona, en els termes que 
figuren incorporats en l'expedient administratiu. 

11. Facultar !'Alcalde pera tota actuació necessaria en vista 
a l'efectivitat del present acord, i en concret, pera la signatu
ra del conveni aprovat." 

VoTACIONs: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova pel resultat següent: 

Vots afirmatius: 11 (GMPSC-PM, GMERC-AM, 
GMCIU, GMPP) 

Vots negatius: O 
Abstencions: 2 (GMUGl-FIC) 
8. Aprovació del conveni entre I' Ajuntament 

d'Ulldecona i Cemex España, S.A. perla instaHació d'una 
pista especialment preparada per a la practica de trial 

D1cTAMEN CoNEGUT: 
"Assumpte: Aprovació del conveni entre I' Ajuntament 

d'Ulldecona i Cemex España, S.A. perla instaHació d'una 
pista especialment preparada per a la practica de trial 

Ates que l'Ajuntament d'Ulldecona d'acord amb la seva 
política de promoció de l'esport i apropament de la practica 
esportiva als ciutadans, esta interessat en promoure la 
instal·lació d'una pista especialment preparada per a la 
practica de trial. 

Ates que Cemex España, S.A. és propietaria de les 
parcel·les 50, 94, 95, 96, 97,98, 109, 11 O, 111 i 168, del polígon 
64 i que es traben situades al terme municipal d'Ulldecona, 
en les quals es possible dura terme el projecte impulsat per 
l'Ajuntament. 

Ates que Cemex España, S.A. és titular de l'activitat 
d'aprofitament de recursos miners de la secció A) denomi
nada "Ferradura", situa en el terme municipal d'Ulldecona, 
parcel·la 134 del polígon 60, per la que ja disposa del 
corresponent certificat de compatibilitat del projecte amb el 
planejament urbanístic, atorgat mitjan9ant resolució de data 
1 O de mar9 de 2005. 

Ates que l'Ajuntament esta interessat en aquestes finques per 
a la instaHació esportiva referida i !'empresa Cemex España, SA 
precisa l'obtenció de les !licencies i autoritzacions necessaries 
per a l'explotació del seu aprofitament miner, han decidit 
formalitzar aquesta col·laboració mitjan9ant un conveni. 

Ates que l'adopció d'aquest acord implica una acció admi
nistrativa reservada al Ple segons l'art. 22 LRBRL. 

Per tot aixó es propasa al Ple l'adopció deis següents 
ACORDS: 

l. Aprovar el conveni entre l'Ajuntament d'Ulldecona i Cemex 
España, S.A., en els termes que figura incorporat en 
l'expedient administratiu." 

VoTACIONs: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova per unanimitat deis membres consistorials presents. 

9. Aprovació inicial de les bases reguladores deis ajuts 
de 1' Ajuntament d'Ulldecona destinats a l'adquisició de 
béns immobles per part de joves 
DICTAMEN CONEGUT: 

"Assumpte: Aprovació inicial de les bases regulado
res deis ajuts de 1' Ajuntament d'Ulldecona destinats a 
l'adquisició de béns immobles per part de joves 

1. Per part d'una comissió d'estudi creada mitjan9ant 
Resolució de l'Alcaldia de data 5 de gener de 2006, ha estat 
formulat el projecte de les bases reguladores deis ajuts de 
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l'Ajuntament d'Ulldecona destinats a l'adquisició de béns 
immobles per part de joves. 

Aquestes bases tenen per objecte regular els ajuts 
destinats a l'adquisició de béns immobles per part de joves, 
ambla finalitat de convertir-los en primera residencia, que es 
trobin ubicats en el nucli antic d'Ulldecona i barris. 

2. L'aprovació deis reglaments municipals és una 
competencia atribu'ida al Ple de la corporació amb caracter 
indelegable, a tenor deis articles 22.2.d) i 23.2.b) de la Llei 7/ 
1985, ele 2 d'abril, reguladora de les bases del regim local. 

3. El procediment d'aprovació deis reglaments locals 
n'exigeix , si més no, l'aprovació inicial, la submissió a 
informació pública de l'expedient i l'aprovació definitiva del 
mateix amb la publicació posterior del text íntegre del 
reglament. 

4. En no tractar-se d'una ordenanr,:a urbanística, ni del 
reglament organic de la corporació, les bases elaborades per 
la comissió d'estudi abans esmentada pot ésser aprovada 
amb el vot favorable de la majoria simple del Consistori, sense 
que calguin quórums qualificats. 

5. L.'.article 162.2.c) de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, munici
pal i de regim local de Catalunya, disposa que les ordenances 
s'entendran aprovades definitivament amb caracter automatic 
si no són objecte de cap reclamació, al·legació o suggeriment 
amb motiu del tramit d'informació pública de l'expedient. 

Per tot aixó es proposa al Ple l'adopció deis següents 
ACORDS: 

1.-Aprovar inicialment les bases reguladores deis ajuts de 
l'Ajuntament d'Ulldecona destinats a l'adquisició de béns 
immobles per part de joves. 

11.-sotmetre a inbrmació pública el present expedient i el 
text del Reglament pel termini de trenta dies habils, a ti que 
s'hi puguin presentar al·legacions, reclamacions o 
suggeriments, mitjan9ant la inserció deis anuncis 
corresponents al Butlletí Oficial de la província de Tarragona 
(BOPT), al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya 
(DOGC), a un diari de major circulació en la província i al 
tauler d'edictes de l'Ajuntament. El termini d'informació públi
ca comen9ara a comptar des de l'endema de la darrera de 
les publicacions oficials esmentades. 

111. Disposar que si no s'hi formula cap aHegació, reclamació 
o suggeriment durant el termini d'informació pública i 
d'audiencia als interessats, el Reglament que ara s'aprova 
inicialment es considerara aprovada definitivament sense 
necessitat de cap tramit ulterior. 

Un cop aprovades definitivament, les Bases es publicaran 
de la forma següent: 

a) Al tauler d'Edictes i al BOPT: el text íntegre de les ba
ses. 

b) Al DOGC: la referencia del BOPT on s'hagi fet la 
publicació municipal anteriorment esmentada. 

IV. Instar de l'Alcaldia el desplegament i execució deis 
presents acords." 

VoTAc10Ns: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova per unanimitat deis membres consistorials presents. 

1 O. Renúncia d'una subvenció atorgada pel Consell 
Catala de l'Esport de la Generalitat de 90.200 euros pera 
l'actuació "Reforma de pavelló municipal" 

DICTAMEN CONEGUT: 
"Assumpte: Renúncia d'una subvenció atorgada pel 

Consell Catala de l'Esport de la Generalitat de 90.200 
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euros pera l'actuació "Reforma de pavelló municipal" 
1. La Comissió de Govern pera Assumptes lnstitucionals 

i Socials, en data 18 de man;: de 2003 va aprovar una aportació 
de 90.200 € per a l'actuació Reforma de pavelló municipal 
que es finan9ara mitjan9ant la línia de credit amb l'lnstitut 
Catala de Finances amb les següents anualitats: 
Any 2003: 30.000 € 
Any 2004: 60.200 € 

2. En data 5 de maig de 2003, el Ple de l'Ajuntament 
d'Ulldecona va acceptar la subvenció de 90.200 a concedida 
pel Consell Catala de l'Esport pera !'obra "Reforma de pavelló 
municipal" i va acceptar el sistema de finan9ament proposat, 
mitjan9ant l' lnstitut Catala de Finances. 

3. En data 29 de desembre de 2005, l'Ajuntament 
d'Ulldecona va rebre un escrit de la Secretaria General de 
l'Esport en el qual s'informa a l'Ajuntament que, en el cas de 
no rebutjar aquesta subvenció per a l'antic pavelló, aquest 
seria considerat com un pavelló totalment esportiu i en cap 
cas firal, la qual cosa inhabilitaría totalment a l'Ajuntament 
com a perceptor de qualsevol tipus de subvenció per a la 
construcció d'un nou pavelló. 

4. Ates que l'Ajuntament d'Ulldecona ha elaborat un 
projecte que porta per títol "Projecte basic i d'execució pera 
la construcció d'un pavelló triple poliesportiu (PAV-3) a 1' Avgda. 
Terrers", que va ser aprovat inicialment pel ple de l'Ajuntament 
en data 28 d'octubre de 2005 i va sol·licitar la concessió de 
subvencions per a la construcció d'aquest equipament 
esportiu, considera oportú ara renunciar a la subvenció de 
90.200 euros atorgada l'any 2003 per tal que aquest ajut no 
condicioni la subvenció per a la construcció del nou pavelló 
municipal, tant necessari peral municipi d'Ulldecona. 

Per tot aixo es proposa al Ple l'adopció del següent 

ACORO: 
PRIMER. Renunciar a la subvenció de 90.200 € concedida 

pel Consell Catala de l'Esport per a !'obra "Reforma de pavelló 
municipal" i que esta finanyada amb un préstec de l'lnstitut Catala 
de Finances, signat en data 2 de mar9 de 2005. 

SEGON. Comunicar aquest acord al Consell Catala de 
l'Esport:' 

VoTAc10Ns: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova per unanimitat deis membres consistorials presents. 

11 . Aprovació del manual d'identitat corporativa 
DICTAMEN CONEGUT: 
"Assumpte: Aprovació del manual d'identitat corporativa 
Els signes basics d'identitat visual de l'Ajuntament 

d'Ulldecona han estat, tradicionalment: el símbol, el logotip, 
el color d'aquests signes i les tipografies complementarias 
amb que es componen els textos deis diversos suports de 
comunicació. Aquests signes són els que donaran identitat 
visual a l'Ajuntament d'Ulldecona. 

l..'.Ajuntament d'Ulldecona ha cregut oportú fer un manual 
d'identitat corporativa per sistematitzar i normalitzar aquests 
signes basics d'identitat visual de la corporació. 

Per tot aixo es proposa al Ple l'adopció del següent 
ACORO: 

1. Aprovar el manual d'identitat corporativa, en els termes 
que resulta incorporat en l'expedient administratiu." 

VoTAc10Ns: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova per unanimitat deis membres consistorials presents. 

1 no havent-hi cap altre assumpte de que tractar, el Sr. 
President dóna per finalitzada la sessió, essent les vint-i-dos 
hores i trenta minuts, i de tot el que s'ha tractat es formula la 
present acta de la qual, com a secretaria dono fe. 

l..'.Alcalde, La secretaria aceta!., 

Resum Acta de la Sessió Ordinaria duta a terme pel 
Ple de l'Ajuntament d'Ulldecona el dia 6 de febrer de 2006 

SENYORS Ass1sTENTS: 
President: 

Sr. Jaume Antich Balada (PSC-PM) 
Regidors: 

Sr. Josep Lluís Millan Masdeu 
Sra. Núria Ventura Brusca 
Sr. Pere Cana Segura 
Sra. Neus Borras Guardia 
Sr. Miquel Fusté Ferré 
Sr. Josep V. Alonso Ortega 
Sr. Lluc Raga Sauch 
Sr. Angel Calduch Beltran 
Sr. Gabriel Roig Querol 
Sr. Celestí Hervas Picazo 
Sr. Javier Martínez Madrigal 
Sr. Juan Biosca Forcadell 

Secretaria: 

(ERC-AM) 
(PSC-PM) 
(ERC-AM) 
(PSC-PM) 
(PSC-PM) 
(PSC-PM) 
(CIU) 
(CIU) 
(CIU) 
(UGl-FIC) 
(UGl-FIC) 
(PP) 

Sra. Rosa Ma. Barceló Serrano 
EXCUSEN LA SEVA ABSENCIA: 

Cap 
SECCIÓ INICIAL 

1. Aprovació de l 'acta de la sessió celebrada el dia 
23 de gener de 2006 

VoTAc10Ns: Sotmesa a votació !'acta del dia 23 de gener 

de 2006, s'aprova per unanimitat deis membres consistorials 
presents amb les matisacions esmentades. 
SECCIÓ RESOLUTORIA 

2. Elecció de Jutge de Pau titular i substitut del Jutjat 
de Pau d'Ulldecona. 
DICTAMEN CONEGUT: 

" Assumpte: Elecció de Jutge de Pau titular i substitut 
del Jutjat de Pau d'Ulldecona 
1. En data 15 de gener de 2006 va finalitzar el termini de 4 
anys peral qual van ser nomenades les jutgesses de Pau, 
titular i substituta de l'Ajuntament d'Ulldecona. 

És necessari, dones, procedir a un nou nomenament deis 
Jutges/sses de Pau, titular i substituVa, del Jutjat de Pau 
d'Ulldecona 

2. Les vacants en els esmentats carrecs han estat 
anunciadas per l'Ajuntament, amb suficient antelació, 
mitjan9ant convocatoria pública publicada en el BOPT i 
mitjan9ant edictes en el tauler d'anuncis de l'Ajuntament, 
en el Jutjat de Primera Instancia i lnstrucció del Partit i en 
el propi Jutjat de Pau. 

3. Transcorregut el termini d'informació pública s'ha presentat 
una sola sol·licitud, la de la Sra. Caterina Brusca Campos (NIF 
40914473A), coma Jutgessa titular i la Sra. Lucia Martínez 
Mate (NIF 46558008M), coma Jutgessa substituta. 

4. Ambdues sol·licitants reuneixen els requisits exigits 
per la llei i no incorren en cap de les causes d'incapacitat o 
de incompatibilitat previstes peral desenvolupament de les 
funcions judicials. 

5. Segons l'article 6 del Reglament 3/1995, de 7 de juny, 
deis Jutges de Pau i de conformitat amb l'article 101.2 de 
la LOPJ l'elecció de Jutge de Pau i del seu substitut 
s'efectuara pel Ple de l'Ajuntament amb el vot favorable de 
la majoria absoluta deis seus membres, entre les persones 
que reunint les condicions legals, així ho sol·licitin. 

Per tot aixo es proposa al Ple l'adopció deis següents 
ACOROS: 

l. Elegir com a Jutgessa titular del Jutjat de Pau 
d'Ulldecona la Sra. Caterina Brusca i Campos, amb NIF 
40914473A i com a Jutgessa substituta la Sra. Lucia 
Martínez Mate, amb NIF 46558008M, ates que ha estat 
!'única sol·licitud presentada durant el termini de convo
catoria pública i que ambdues reuneixen les condicions de 
capacitat i de compatibilitat exigides per la llei. 

11. Trametre aquest acord al Jutjat de Primera Instancia i 
lnstrucció del Partit Judicial per tal que ho elevi a la Sala de 
Govern del Tribunal de Justícia de Catalunya a fi de que 
procedeixi a expedir els corresponents nomenaments." 

VoTAc10Ns: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit , 
s'aprova pel resultat següent: 

Vots afirmatius: 11 (GMPSC-PM, GMERC-AM, 
GMCIU, GMPP) 

Vots negatius: O 
Abstencions: 2 (GMUGl-FIC) 
3. Aprovació inicial de les bases reguladores pera la 

concessió d'ajuts individuals per a l'adquisició de 
llibres. 
D1cTAMEN CoNEGUT: 

" Assumpte: Aprovació inicial de les bases regulado
res per a la concessió d 'ajuts individuals per a 
l'adquisició de !libres 

1. Per part d'una comissió d'estudi creada mitjan9ant 
Resolució de l'Alcaldia de data 25 de gener de 2006, ha 
estat formulat el projecte de les bases reguladores pera la 
concessió d'ajuts individuals per a l'adquisició de llibres. 

Aquestes bases tenen per objecte contribuir al pagament 
de l'adquisició deis llibres d'educació primaria. 

2. L'aprovació deis reglaments municipals és una 
competencia atribu'ida al Ple de la corporació amb caracter 
indelegable, a tenor deis articles 22.2.d) i 23.2.b) de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases del regim lo
cal. 

3. El procediment d'aprovació deis reglaments locals 
n'exigeix, si més no, l'aprovació inicial, la submissió a 
informació pública de l'expedient i l'aprovació definitiva del 
mateix amb la publicació posterior del text íntegre del 
reglament. 

4. En no tractar-se d'una ordenan9a urbanística, ni del 
reglament organic de la corporació, les bases elaboradas 
per la comissió d'estudi abans esmentada pot ésser 
aprovada amb el vot favorable de la majoria simple del 
Consistori, sense que calguin quorums qualificats. 

5. L'article 162.2.c) de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, muni
cipal i de regim local de Catalunya, disposa que les 
ordenances s'entendran aprovades definitivament amb 
caracter automatic si no són objecte de cap reclamació, 
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al-legació o suggeriment amb motiu del tramit d'informació 
pública de l'expedient. 

Per tot aixo es proposa al Ple l'adopció deis següents 
ACOROS: 

l.1Aprovar inicialment les bases reguladores per a la 
concessió d'ajuts individuals per a l'adquisició de llibres. 

ll.1Sotmetre a informació pública el present expedient i 
el text del Reglament pel termini de trenta dies habils, a fi 
que s'hi puguin presentar al·legacions, reclamacions o 
suggeriments, mitjan9ant la inserció deis anuncis 
corresponents al Butlletí Oficial de la província de Tarragona 
(BOPT), al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya 
(DOGC), a un diari de major circulació en la provincia i al 
tauler d'edictes de l'Ajuntament. El termini d 'informació pú
blica comen9ara a comptar des de l'endema de la darrera 
de les publicacions oficials esmentades. 

111. Disposar que si no s'hi formula cap al·legació, 
reclamació o suggeriment durant el termini d'informació 
pública i d'audiencia als interessats, el Reglament que ara 
s'aprova inicialment es considerara aprovada definitivament 
sense necessitat de cap tramit ulterior. 

Un cap aprovades definitivament, les Bases es publica
ran de la forma següent: 

a) Al tauler d'Edictes i al BOPT: el text íntegre de les 
bases. 

b) Al DOGC: la referencia del BOPT on s'hagi fet la 
publicació municipal anteriorment esmentada. 

IV. Instar de l'Alcaldia el desplegament i execució deis 
presents acords." 

VorAc10Ns: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova per unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

4. Aprovació del conveni entre 1' Ajuntament 
d'Ulldecona i el Consell Comarcal del Montsia per la 
creació de Xarxa Montsia Jove. 
DICTAMEN CONEGUT: 

"Assumpte: Aprovació del conveni entre I' Ajuntament 
d'Ulldecona i el Consell Comarcal del Montsia per la 
creació de la Xarxa Montsia Jove 

Ates que l'any 1998 es va realitzar per primera vegada a 
la comarca el projecte de dinamització juvenil "Montsia 
Jove", com una experiencia de coordinació de polítiques 
de Joventut de diverses administracions a nivel! comarcal, 
que, des de llavors, ha comptat amb el suport de la Secre
taria General de Joventut. 

Ates que aquest projecte comarcal de dinamització juve
nil esta obert a tots els ajuntaments de la comarca que 
desitgin integra-s'hi. 

Ates que l'article 25 del Decret Legislatiu 4/2003, de 4 
de novembre, pel qual s'aprova el text refós de la Llei de 
l'Organització Comarcal de Catalunya, estableix que la co
marca exerceix les competencies que li delega o assigna 
l'Administració de la Generalitat i en els convenis de 9 de 
febrer de 1994 i de 17 de mar9 de 2003 entre el Consell 
Comarcal i la Secretaria General de Joventut de la 
Generalitat de Catalunya es formalitza la delegació de 
competencies en materia de Joventut. 

Ates que d'acord amb l'art. 71. 1 del Decret Legislatiu 2/ 
2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el text refós de la Llei 
municipal i regim local de Catalunya, els ajuntament poden 
exercir activitats complementarias de les propies d'altres 
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administracions públiques en materia de Joventut. 
Ates que les diverses administracions participants en el 

projecte de dinamització juvenil "MONTSIA JOVE", tan 
necessaria la redacció d'un conveni, per a delimitar les 
funcions, competencies i responsabilitats de cadascuna 
d'aquestes institucions. 

Ates que l'adopció d'aquest acord implica una acció ad
ministrativa reservada al Ple segons l'art. 22 LRBRL. 

Per tot aixo es propasa al Ple l'adopció deis següents 
ACORDS: 

l. Aprovar el conveni entre l'Ajuntament d'Ulldecona i el 
Consell Comarcal del Montsia, en els termes que figura 
incorporat en l'expedient administratiu." 

VoTAc10Ns: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova per unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

5. Aprovació del contracte de cessió d'ús d'un espai a la 
pista esportiva del barri de Valentins, subscrit entre 
l'Ajuntament d'Ulldecona i Retevisión móvil, S.A, per la 
instal·lació d'un equip de telefonia que permeti millorar la 
cobertura de telefonia mobil a la zona. 

DICTAMEN CONEGUT: 
"Assumpte: Aprovació del contracte de cessió d'ús d'un 

espai a la pista esportiva del barri de Valentins, subscrit 
entre l'Ajuntament d'Ulldecona i Retevisión móvil, S.A, per 
la instal·lació d'un equip de telefonia que permeti millorar 
la cobertura de telefonia mobil a la zona. 

1. L' Ajuntament d'Ulldecona considera oportú 
millorar la cobertura de telefonía mobil al terme muni
cipal. 

2. L'Ajuntament d'Ulldecona autoritza a Retevisión 
móvil, S.A., a instaHar un equip de Telefonía per a 
millorar la cobertura de Telefonía Mobil a la zona, peral 
que cedeix l'ús de la superfície necessaria per a la 
ubicació de la instaHació a la pista esportiva del barrí 
deis Valentins, en els termes que figuren com annex a 
aquest acord. 

3. Ates que l'adopció d'aquest acord implica una 
acció administrativa reservada al Ple segons l'art. 22 
LRBRL 

Per tot aixo es proposa al Ple l'adopció deis següents 
ACORDS: 
l. Aprovar el contracte de cessió d'ús d'espais entre 

Retevisión móvil, S.A. i I' Ajuntament d'Ulldecona en els 
termes que figuren com annex a aquest acord. 

11. Facultar I' Alcalde per a tota actuació necessaria 
en vista a l'efectivitat del present acord, i en concret, 
pera la signatura del conveni aprovat." 

VorAc10Ns: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s 'aprova per unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

6. Acceptar la subvenció atorgada per la Diputació de 
Tarragona pel control d'animals peridomestics, que 
ascendeix a la quantitat de 6.000,00 euros. 

DICTAMEN CoNEGuT: 
"Assumpte: Acceptar la subvenció atorgada per la 

Diputació de Tarragona pel control d'animals peridomestics, 
que ascendeix a la quantitat de 6.000,00 euros 

Vist l'acord de la Diputació de Tarragona de 23 de 
desembre de 2005 per la qual es concedeix a 
1' Ajuntament d'Ulldecona una subvenció per import sis 

mil euros (6.000,00 euros) pel control d 'animals 
peridomestics. 

Es proposa al Ple l 'adopció deis següents 
ACORDS: 

l. Acceptar la subvenció concedida. 
11. Comprometre's a destinar l'import concedit a la finalitat 

establerta. 
111. Comprometre's a complir tates i cadascuna de les 

obligacions establertes a les bases de la convocatoria i 
acceptar que, en cas d'incompliment, d'aquesta 
circumstancia doni lloc al reintegrament i en el seu cas a la 
compensació automatica a la Diputació de Tarragona amb 
carrec a l'Ajuntament d'Ulldecona." 

VoTAc10Ns: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s 'aprova per unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

7. Participació i creació del consorci que ha de ges
tionar la futura televisió local pública a les Terres de 
l'Ebre. 
ÜICTAMEN CONEGUT: 

"Assumpte: Participació i creació del consorci que 
ha de gestionar la futura televisió local pública a les 
Terres de l'Ebre 

Ates que la Llei 41 /1995, de 22 de desembre, deis 
Congrés deis Diputats, que regula l'establiment de les 
televisió locals per ones terrestres, estableix el sistema i la 
gestió deis diferents canals digitals locals i estableix la 
competencia estatal per l'aprovació del Pla tecnic de 
televisió local. 

Ates el RO 439/2004, de 12 de man;:, pel que s'aprova el 
Pla tecnic de la televisió local per ones terrestres, estableix 
que: primer, l'ambit de les diferents zones de serveis o llocs 
programats; segon, la determinació, per demarcacions, deis 
diferents canals digitals i els municipis que han estat 
programats; tercer, qui poden ser els titulars de les 
concessions deis programes del canal múltiple, així com la 
gestió que cadascun d'ells pot realitzar. 

Ates que d'acord amb !'anterior regulació, a les Terres 
de l'Ebre s'ha adjudicat un canal múltiple, anomenatTortosa, 
de número 34 i de referencia TL03T. 

Ates que el Parlament de Catalunya a promulgat la Llei 
2212005, de 29 de desembre, que regula la comunicació 
de !'audiovisual a Catalunya, definint el servei públic de 
comunicació audiovisuali el seu abast, tant en l'ambit na
cional comen l'ambit local. 

Ates que la Llei 2212005 estableix que la gestió del servei 
públic audiovisual d'ambit local ha de ser directa i duta a 
terme per part deis municipis, modalitats associatives deis 
ens locals i per consorcis públics integrats per ens locals, 
deis que en podran formar-ne part, tant els municipis 
planificats en el Pla tecnic estatal com els no planificats. 

Ates l'Acord de Govern de la Generalitat de Catalunya de 
20 de setembre de 2005, pel que s'estableix el procediment 
de concessió de programes de televisió digital local als 
municipis de Catalunya inclosos en les demarcacions 
establertes al Pla tecnic, on es determina que al canal múlti
ple de Tortosa els programes s'identifiquen en un programa 
de gestió pública i tres programes de gestió privada. 

Ates que en la legislació de regim local basica i 
autonómica es preveu entre d'altres formes de gestió deis 
serveis públics els ens associatius d'ambit municipal. 

l 
J 

Ates que des de la Delegació del Govern de la Generalitat 
a les Terres de l'Ebre i amb la col· laboració de la comissió 
de municipis creada a l'efecte s'esta impulsant i coordinant 
la creació de l'ens públic associatiu per la gestió del pro
grama de televisió local públic municipal, amb la participació 
de tots els ajuntament del territori. 

Per tot aixo es propasa al Ple l'adopció deis següents 
ACORDS: 

l. Manifestar la nostra voluntat de formar part de l'ens 
associatiu que s'estableixi perla gestió del programa públic 
de televisió local. 

11. Aprovar els estatuts de l'ens associatiu que han estat 
consensuats per tots els ajuntament que hi són partícips. 

111. Sol·licitar a la Direcció General de Mitjans Audiovisuals 
per que traslladi al Govern l'Estat la integració del nostre 
municipi i del nostre terme municipal en la zona de servei 
del canal Tortosa, 34 i quedar d'aquesta manera planificat. 

IV. Traslladar el present acord a la Delegació territorial 
del Govern de la Generalitat a les Terres de l'Ebre i a la 
Direcció General de Mitjans Audiovisuals de la Generalitat 
de Catalunya." 

VoTACIONs: Sotmes a votació el dictamen dalt transcrit, 
s'aprova per unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

Seguidament !'Alcalde, abans de passar a la secció de 
control propasa al Ple, per raons d'urgencia, incorporar a 
l'ordre del dia els següents punts: 

8. Ratificació del Decret de I' Alcaldía de 13 de 
desembre de 2005, relatiu a la Modificació de la 
designació de representants ens els organs de la 
Mancomunitat de la "Taula del Sénia" 

VoTAc1ó DE LA URGENCIA: S'aprova la urgencia i s'inclou 
aquest punten l'ordre del dia per unanimitat deis membres 
consistorials presents. 
ÜECRET CONEGUT: 

" Assumpte: Modificació de la designació de 
representants ens els organs de la Mancomunitat de la 
"Taula del Sénia" 

Per acord del Ple de data 3 d'octubre de 2005 i de 
conformitat amb els Estaturs de la Mancomunitat de la Taula 
del Sénia, es van designar com a representants del municipi 
d'Ulldecona en els organs de govern de la Mancomunitat 
al Sr. Jaume Antich i Balada, Alcalde-President, i com a 
suplents al Sr. Josep Lluís Millan Masdeu i a la Sra. Núria 
Ventura Brusca. 

Ates que per motius de dedicació és més convenient que 
sigui la Sra. Núria Ventura Brusca la representant d'aquest 
Ajuntament a la Taula del Sénia, és necessari modificar la 
designació de representants feta en data 3 d'octubre de 
2005. Per tot aixo, 

HE RESOLT: 
1. Modificar la designació de representants ens els organs 

de la Mancomunitat de la ''Taula del Sénia" feta per acord 
del Ple de data 3 d'octubre de 2003, i designar com a 
representant la Sra. Núria Ventura Brusca, i com a vocals 
suplents el Sr. Josep Lluis Millan Masdeu i el Sr. Jaume 
Antich Balada. 

2. Donar compte al Ple en la propera sessió que celebri 
per a la seva ratificació. 

Així ho mana i signa el Sr. Alcalde-President de 
l 'Ajuntament d 'Ulldecona, Jaume Antich Balada, a 
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Ulldecona, el dia tretze de desembre de dos mil cinc:' 
VoTAC10Ns: Sotmesa a votació la ratificació del decret dalt 

transcrit, s'aprova per unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

9. Ratificació del Decret de I' Alcaldía de 20 de gener 
de 2006, relatiu al Recurs número 218/2005, conegut 
pelTribunal Superior de Justícia de Catalunya, Sala Con
tenciosa Administrativa, secció tercera, i interposat per 
Unió de Pagesos de Catalunya. Acordar la personació 
en el• procés. Encarregar la defensa jurídica i la 
representació processal en caracter urgent 

VorAc1ó oE LA uRGENC1A: S'aprova la urgencia i s'inclou 
aquest punten l'ordre del dia per unanimitat deis membres 
consistorials presents. 
ÜECRET CONEGUT: 

"Assumpte: Recurs número 218/2005, conegut pelTri
bunal Superior de Justícia de Catalunya, Sala Conten
ciosa Administrativa, secció tercera, i interposat per 
Unió de Pagesos de Catalunya. Acordar la personació 
en el procés. Encarregar la defensa jurídica i la 
representació processal en caracter urgent. 

Amb data 14 de setembre de 2005, s'ha rebut un escrit 
del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, Sala Con
tenciosa Administrativa, secció tercera, en el qual es co
munica a l'Ajuntament que Unió de Pagesos de Catalunya, 
ha interposat un Recurs Contenciós- Administratiu (que ha 
rebut el núm. 218/2005) contra l'aprovació de l'ordenarn;:a 
reguladora de l'aplicació de fems, purins i fangs de 
depuració (expedient 1-8-04-6). 

Ates que l'exercici d'aquesta acció per l'alcaldia es mo
tiva en la urgencia que es deriva del fet que la provisió 
esmentada ha de ser complimentada abans que no sigui 
possible el seu coneixement pel Ple Municipal, en virtut de 
les competencies conferides per l'article 21.1.k) de la llei 7/ 
1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases del regim local 
(en endavant LRBRL) 

Per tot aixo, 
HE RESOLT: 
1. Encarregar la representació processal de l'Ajuntament 

en aquest recurs al Procurador Sr. Jordi Sola Serra i la de
fensa als serveis jurídics municipals de la Diputació de 
Tarragona. 

2. Donar compte al Ple en la primera sessió que faci per 
ratificar-ha. 

Així ho mana i signa el Sr. Alcalde-President d'Ulldecona, 
Jaume Antich Balada, a Ulldecona, el dia vint de gener de 
dos mil sis." 

VoTACIONs: Sotmesa a votació la ratificació del decret dalt 
transcrit, s'aprova per unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

Secció de Control 
10 (En l'ordre del día núm. 8). Moció pel dret a deci

dir. Moció presentada pel Grup Municipal d'Esquerra 
Republicana de Catalunya a Ulldecona. 
Moc1ó CoNEGUoA: 

«Josep Lluís Millan Masdeu, portaveu del Grup Munici
pal Esquerra Republicana de Catalunya a Ulldecona, i a 
!'empara del que disposa l'article 103 de la Llei 8/87, de 15 
d'abril, municipal i de Regim Local de Catalunya, presenta 
per al proper Ple d'aquest Ajuntament la següent: 

MOCIÓ PEL DRET A DECIDIR 
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Més d'un centenar d'entitats de Catalunya han constitu'it la 
Plataforma Pel Dret a Decidir per tal d'impulsar una campanya 
en defensa de la proposta d'Estatut aprovada pel Parlament 
de Catalunya i els drets del poble catalá Aquesta campanya, 
que comprendra diverses activitats, tindra com a acte central 
la celebració d'una gran manifestació unitaria a Barcelona, el 
dissabte 18 de febrer vinent. 

És per aixo que, ambla consciencia ben clara de la impor
tancia de l'actual moment historie pel futur de l'autogovern 
de Catalunya, el Grup Municipal ERC propasa la següent 

PROPOSTA DE RESOLUCIÓ 
1. Adherir-se a la campanya ciutadana impulsada perla 

Plataforma pel Dret a Decidir. 
2. Donar suport a la manifestació convocada per la Pla

taforma pel Dret a Decidir el 18 de febrer a Barcelona, 
promovent l'assisténcia a la mateixa. 

3. Fer arribar aquest acord a la Plataforma pel Dret a 
Decidir, a l'Associació Catalana de Municipis, a la Federació 
de Municipis de Catalunya i al president del Parlament de 
Catalunya i als diferents grups amb representació en 
aquesta cambra. " 

VorAc10Ns: Sotmesa a votació la moció dalt transcrita es 
produeix el resultat següent: 

Vots afirmatius: 4 (GMERC-AM, GMCIU) 
Vots negatius:4 (GMCIU, GMPP) 
Abstencions: 5 (GMPSC-PM GMUGl-FIC) 
En produir-se un empat s'efectua una nova votació en la 

qual es repeteix el mateix resultat de: 
Vots afirmatius: 4 (GMERC-AM, GMCIU) 
Vots negatius:4 (GMCIU, GMPP) 
Abstencions: 5 (GMPSC-PM GMUGl-FIC) 
Per tant, en no haver-se obtingut majaría simple per 

aprovar la moció, i no poder decidir la qualitat del vot de 
!'Alcalde per la seva abstenció, la moció no prospera. 

11 (En l 'ordre del dia núm. 9). Donació de Compte de 
les Resolucions de 1' Alcalde i deis acords de la Junta 
de Govern Local 

S'ha donat compte al ple municipal de les Resolucions 
de !'Alcalde dictades des del día 1 de novembre de 2005 
fins a 1'1 de febrer de 2006, que corresponen amb les 
compreses entre els números 993201-C fins al 993283-C i 
del 993401-C fins al 993438-C deis fulls segellats de la 
Generalitat, tots quatre inclosos. 1 de les actes de les Juntes 
de Govern Local aprovades des del día 1 de novembre de 

2005finsa1'1 de febrer de 2006, corresponent a les sessions 
celebrades els dies 17 de novembre, 1 i 15 de desembre de 
2005 i 5 de gener de 2006. 

10. Precs i Preguntes. 
11. Comunicacions oficials 
- Agra"iment del Consell Regulador Denominació d'Origen 

Terra Alta per les moltes atencions rebudes amb motiu de 
la inauguració de les IX Jornades Gastronomiques. 

1 no havent-hi cap altre assumpte de que tractar, el Sr. 
President abans de donar per finalitzada la sessió llegeix 
el següent escrit: 

"Dema al matí presentaré la meua renúncia a l'Alcaldia 
d 'Ulldecona. Al mateix moment, convocaré un Ple 
extraordinari per al dijous al migdia, amb un únic punt a 
l'ordre del día: l'acceptació de la meua renúncia, Ple que 
sera presidit pel 1 r Tinent d'Alcalde Josep LI. Millan. 

El mateix dia, ell convocara un altre Ple extraordinari per 
al dissabte 11 de febrera les 11 :00 per elegir Núria Ventura, 
com a nova Alcaldessa d'Ulldecona (d'acord amb el Pacte 
subscrit entre el PSC i ERC). 

Deixo l 'Alcaldia agra"it a tots vatros, tota la gent 
d'Ulldecona i els seus Barris, per tot lo que m'heu donat: el 
suport necessari pera ser 

- Regidor del nostre poble durant 28 anys 
- Alcalde (en 3 etapes) durant prop de 17 anys 
- Diputat al Congrés deis Diputats durant més de 13 anys 
- Diputat a la Diputació durant més de 11 anys 
Cree que jo també us he donat tot lo que he pogut: he 

treballat molt, moltíssim, tant quan he estat governant com 
a l'oposició, i sobretot de cara als temes d'interés general. 

Amb tota seguretat, hauré fallat en moltes coses. Als qui 
us heu sentit defraudats o perjudicats, us demano disculpes. 
Ho sento, ja no podré rect if icar, perqué com he dit 
públicament, quan acabe aquest mandat, no tornaré a ser 
regidor del nostre poble. 

Adéu, amigues i amics. Us deixo en bones bans: Núria, 
estic segur, sera una gran Alcaldessa i ella i tots treballarem, 
des de la responsabilitat de cadascú, per aconseguir lo millar 
per a tots vatros. 

Bona nit a tothom. El Ple es dona per acabat'' 
Per tant dóna per finalitzada la sessió, essent les vint-i

dos hores, i de tot el que s'ha tractat es formula la present 
acta de la qual, coma secretaria dono fe. 

L'.Alcalde, La secretaria acctal., 

Resum Acta de la Sessió Extraordinaria duta a terme pel 
Ple de l'Ajuntament d'Ulldecona el dia 9 de febrer de 2006 

SENYORS ASSISTENTS: 
President: 

Sr. Jaume Antich Balada (PSC-PM) 
Regidors: 

Sr. Josep Lluís Millan Masdeu 
Sra. Núria Ventura Brusca 
Sr. Pere Cana Segura 
Sra. Maria Neus Borras Guardia 
Sr. Miquel Fusté Ferré 
Sr. Josep V. Alonso Ortega 

(ERC-AM) 
(PSC-PM) 
(ERC-AM) 
(PSC-PM) 
(PSC-PM) 
(PSC-PM) 

Sr. Lluc Raga Sauch 
Sr. Angel Calduch Beltran 
Sr. Gabriel Roig Querol 
Sr. Celestí Hervas Picaza 
Sr. Javier Martínez Madrigal 
Sr. Juan Biosca Forcadell 

Secretaria: 

(CIU) 
(CIU) 
(CIU) 
(UGl-FIC) 
(UGl-FIC) 
(PP) 

Sra. Rosa Ma. Barceló Serrano 
EXCUSEN LA SEVA ABSENCIA: 

Cap 

1. Declaració d'urgencia de la sessió. 
VorAc10Ns: Sotmesa a votació la declaració d'urgéncia de 

la sessió, s'aprova pel resultat següent: 
Vots afirmatius: 11 (GMPSC-PM, GMERC-AM, 

GMCIU i GMPP) 
Vots negatius: 2 (GMUGl-FIC} 
Abstencions: O 
2. Presa de raó de la renúncia al carrec d'alcalde -

president. 
L'.Alcalde-President llegeix l'escrit de renúncia presentat 

al registre general de l'Ajuntament, en data 7 de febrer de 
2006, assentament d'entrada número 399: 

"Després de prop de 17 anys d'haver tingut l'honor de 
ser Alcalde d'Ulldecona i donat que quan acabi aquest 
mandat hauré estat regidor de l'Ajuntament durant 28 anys, 
considero arribada l'hora del relleu i d'aquesta forma propi
ciar que, per primera vegada, el nostre poble tingui una 
Alcaldessa al front de la Corporació municipal. 

Deixo l'Alcaldia amb la satisfacció d'haver treballat per 
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aconseguir que els falduts i les faldudes, tant d'Ulldecona 
com deis seus Barris, tinguin unes millors condicions de 
vida en tots els sentits. 

Agraeixo a tots els equips de govern que hi ha hagut 
durant aquests anys el seu treball i col·laboració. 1 als qui 
han estat a l'oposició (com jo també he estat) el seu paper, 
sempre necessari. Moltes gracies també a tot el personal 
vinculat a l'Ajuntament, que són els qui han estat i ho 
seguiran fent al servei del poble. 

Ulldecona esta en una etapa de creixement. Tant de bo 
que sigui continuat i que benefici"i a tothom!" 

El Ple de la Corporació pren raó de la renúncia a l'Alcaldia 
i s'accepta la renúncia de !'Alcalde per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

1 no havent-hi cap altre assumpte de que tractar, el Sr. 
President dóna per finalitzada la sessió, essent les tretze 
hores i vint minuts, i de tot el que s'ha tractat es formula la 
present acta de la qual, com a secretaria dono fe. 

L'.Alcalde, La secretaria acctal., 

Resum Acta de la Sessió Extraordinaria duta a terme pel 
Ple de l' Ajuntament d'Ulldecona el dia 11 de febrer de 2006 

SENYORS ASSISTENTS: 
Presidenta: 

Sra. Núria Ventura i Brusca (PSC - PM) 
Regidors: 

Sr. Jaume Antich i Balada 
Sr. Josep Lluís Millan i Masdeu 
Sr. Pere Cana i Segura 
Sra. Maria Neus Borras i Guardia 
Sr. Miquel Fusté i Ferré 
Sr. Josep V. Alonso i Ortega 
Sr. Lluc Raga i Sauch 
Sr. Angel Calduch i Beltran 
Sr. Gabriel Roig i Querol 
Sr. Celestí Hervas i Picaza 
Sr. Juan Biosca i Forcadell 

Secretaria: 

(PSC- PM) 
(ERC -AM) 
(ERC- AM) 
(PSC- PM) 
(PSC - PM) 
(PSC- PM) 
(CIU) 
(CIU) 
(CIU} 
(UGl-FIC) 
(PP) 

Sra. Rosa Ma. Barceló i Serrano 
EXCUSEN LA SEVA ABSENCIA: 

Sr. Javier Martínez i Madrigal (UGl-FIC) 
1. Declaració d'urgencia de la sessió. 
VorAc10Ns: Sotmesa a votació la declaració d'urgéncia de 

la sessió, s'aprova per unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

2. Elecció de !'alcalde en la forma que s'assenyala a 
l'article 196 de la Llei electoral. 

El Sr. Millan manifesta que un cop aprovada la urgencia de 
la sessió passen al segon punt de l'ordre del dia que és 
l'elecció de l'Alcalde, a la vista de la renúncia a l'Alcaldia 
presentada el día 7 de febrer de 2006 per !'Alcalde Jaume 
Antich Balada, de la qual en va prendre raó el Ple, en sessió 
extraordinaria urgent de 9 de febrer de 2006. 

Explica que segons els ha assessorat la secretaria muni
cipal, per a l'elecció del nou Alcalde s'ha de constituir una 
Mesa d'edat, presidida pel Tinent d'Alcalde que no sigui 
candidat de llista. En aquest cas per tant, diu que sera el 
tercer tinent d'alcalde, el Sr. Pere Cana qui presidira la mesa 
d'edat, conjuntament amb el regidor de menys edat, el Sr. 

Josep Vicent Alonso, actuant com a secretaria de la mateixa, 
la secretaria de la Corporació. 

Acte seguit, requereix que passin a formar la mesa d'edat 
el senyor Pere Cana i Segura i el senyor Josep Vicent Alonso 
i Ortega. 

El Sr. Cana, com a president de la mesa d'edat, manifesta 
que de conformitat en l'ordre del día establert en el decret de 
convocatoria es procedeixi a l'elecció de !'Alcalde. A tal efecte, 
cedeix la paraula a la secretaria municipal perqué expliqui el 
procediment legal d'elecció, i aquesta ho fa en els termes 
següents: 

"L'.elecció de !'alcalde ve determinada pels arts. 140 de la 
Constitució i 196 de la llei electoral. Desplega 
reglamentariament aquesta normativa l'art. 40 del reglament 
de funcionament. 

L'.elecció ha de tenir lloc en aquesta sessió i es regira per 
les regles següents: 

- Poden ser candidats els regidors que encapc;:alen les llistes 
corresponents, considerant-se a aquests efectes que 
encapc;:ala la llista en la qual figurava !'Alcalde el següent de 
la mateixa, segons l'article 198 de la LOREG. 

- Les candidatures es sotmetran a votació. En quan al sis
tema de votació pera l'elecció de !'Alcalde, l'article 5 de la llei 
organica 5/1985, de 19 de juny, de régim electoral general, 
estableix el principi de que ningú pot ser obligat o coaccionat 
sota cap precepte en l'exercici del seu dret de sufragi, ni a 
revelar el seu vot. Aplicant aquest principi a l'elecció de 
!'Alcalde ens porta a la conclusió que necessariament aquesta 
elecció ha de fer-se per votació secreta, dipositant cada regi
dor la seva papereta amb el vot o nom de la persona que 
escolleixi en la urna o bossa preparada a tal efecte. 

L'.article 2 del Reial Decret 1169/1 983, de 4 de maig, pel 
qual es dictaven normes per a la constitució de les 
Corporacions locals, sí que preveia que la votació per a 
l'elecció de !'Alcalde havia de ser secreta, pero el ROF, que 
ho va derogar expressament, no ha recollit aquesta previsió. 
No obstant, ni la legislació electoral, ni la local exigeixen la 
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votació secreta, per tant podra fer-se per votació nominal si 
previament ho acorda el ple per unanimitat. 

Així dones i de conformitat amb l'art. 17.2 del reglament 
organic es considerara adoptat aquest procediment de 
votació nominal si proposat pel president de la mesa d'edat, 
no s'origina cap objecció o oposició per cap deis regidors, 
que sol·liciti la votació secreta. 

Si finalment s'adopta la votació nominal, l'art. 17.4 del 
reglament organic disposa que aquesta s'efectuara cridant 
als regidors per ordre alfabetic. 

- Si algun deis candidats obté la majoria absoluta deis 
vots deis regidors és proclamat electe. 

- Si cap deis regidors obté aquesta majoria, es proclamat 
Alcalde el regidor que encap9ali la llista que hagi obtingut 
major nombre de vots populars a les eleccions locals. 

- El regidor que resulti proclamat Alcalde prendra 
possessió davant del ple en aquesta mateixa sessió." 

El president de la mesa d'edat manifesta que s'utilitzara 
la votació nominal, si cap deis regidors, com ha dit la 
Secretaria, sol·licita la votació secreta. Com a precisió 
estableix que els regidors indicaran el candidat al qual pres
ten el seu vot responent amb el nom i el primer cognom del 
candidata Alcalde quan els cridi la secretaria, essent l'ordre 
de crida en aquest cas alfabetic. 

A continuació, el president de la mesa demana a la 
secretaria que procedeixi a preguntar als regidors que 
encap9alaven les candidatures amb representació al 
consistori si presenten la seva candidatura a alcalde. 

La secretaria procedeix a cridar cadascun deis caps de 
les candidatures representades al consistori i els demana 
si presenten la seva candidatura a l'Alcaldia d'Ulldecona. 
En el cas de la !lista del PSC-PM en la qual figurava 
l'Alcalde, es considera que encap9ala la llista el número 
dos de la mateixa. 

El Sr. Lluc Raga Sauch i el Sr. Josep Lluís Millan Masdeu, 
declaren que no presenten candidatura. Mentre que la Sra. 
Núria Ventura Brusca, el Sr. Celestí Hervas i Picazo, i el Sr. 
Juan Biosca i Forcadell responen que presenten la seva 
candidatura a l'Alcaldia. 

La secretaria informa d'aquest extrem al president de la 
mesa d 'edat que, acte seguit, proclama candidats a 
l'Alcaldia d'Ulldecona la Sra. Núria Ventura Brusca, el Sr. 
Celestí Hervas i Picazo, i el Sr. Juan Biosca i Forcadell. 

A continuació, el president de la mesa d'edat ordena que 
es procedeixi a la votació i demana a la secretaria que cridi 
a cadascun deis regidors/es per ordre alfabetic, per tal que 
indiquin a quin deis candidats que ha proclamat atorguen 
el seu vot. 

La secretaria procedeix a cridar cadascun deis regidors/ 
es i aquests responen el nom i primer cognom del candidat/ 
a al qual atorguen el seu vot. El resultat d'aquesta votació 
és el següent: 

- Voten a la candidata Núria Ventura i Brusca: Josep Vicent 
Alonso i Ortega, Jaume Antich i Balada, Ma. Neus Borras i 
Guardia, Pere Cana i Segura, Miquel Fusté i Ferré, Josep 
Lluís Millan i Masdeu i Núria Ventura i Brusca. 

- Voten al candidat Celestí Hervas i Picazo: Angel Calduch 
i Beltran, Celestí Hervas i Picazo, Lluc Raga i Sauch, i 
Gabriel Roig i Querol , 

-Voten al candidat Juan Biosca i Forcadell: Joan Biosca i 
Forcadell. 

El Sr. Cana, president de la mesa d'edat, proclama que 

el resultat de la votació ha estat el següent: 
- Núria Ventura Brusca: 7 vots 
- Celestí Hervas i Picazo: 4 vots 
- Juan Biosca i Forcadell: 1 vot 
1, acte seguit, proclama que resulta elegida alcaldessa 

la Sra. Núria Ventura Brusca, i li prega que es dirigeixi a la 
mesa per prendre possessió. 

En compareixer, el president de la mesa li pregunta a la 
Sra. Núria Ventura i Brusca si accepta el carrec d'Alcaldessa 
d'Ulldecona, a la qual cosa l'Alcaldessa electa respon que 
si. 

El Sr. Cana demana a la secretaria que adreci a 
l'alcaldessa electa la fórmula de pressa de possessió. 

La secretaria, per tant, li llegeix la fórmula següent: «Jureu 
o prometeu per la vostra consciencia i honor complir 
fidelment les obligacions del carrec d'Alcalde de 
l'Ajuntament d'Ulldecona amb lleialtat al Rei, i guardar i fer 
guardar la Constitució i l'Estatut d'Autonomia?» 

L'Alcaldessa electa pren possessió conforme a dret 
responent afirmativament aquesta pregunta . 

Havent pres possessió de !'alcaldía, el president de la 
mesa d'edat li lliura a la Sra. Núria Ventura Brusca, la vara 
que simbolitza la seva condició de primera autoritat muni
cipal. 1 a continuació li cedeix la presidencia, i tant el Sr. 
Pere Cana com el Sr. Josep Vicent Alonso es retiren als 
seus seients. 

A continuació l'Alcaldessa cedeix la paraula als portaveus 
de les candidatures municipals per ordre creixent de vots. 

- Sr. Biosca: 
"Companys de consistori, públic, bon día! Enhorabona 

Alcaldessa! 
Aquesta legislatura, la primera meva, la podem calificar 

d'atípica, tres alcaldes, dos alcaldes i una alcaldessa, dos 
de nous i un de vetera, tres il·lusions al servei del poble 
d'Ulldecona. 

Jaume, felicitats per saber sortir estant en lo més alt a 
nivell de poble. Núria, ets la primera alcaldessa de la historia 
d'Ulldecona. Aquesta frase que avui es diu pensa que sera 
per tota la vida, tens per tant una doble responsabilitat. Te ns 
un tema pendent que el teu predecessor no ha solucionat. 
Aquest i altres temes que sortiran cree que els solucionaras, 
en respecte, dialeg, responsabilitat, esfor9 i valentía que 
tens com a persona jove i cree sincerament que ho faras 
bé. 

A l'igual que la primera presa de possessió d'aquesta 
legislatura et die que el Partit Popular no dubtara en votar a 
favor tot el que sigui positiu per Ulldecona, com hem fet 
fins ara perqué l'objectiu personal i del partit no és altre 
que el progrés del nostre poble. Com t'he dit al principi, 
enhorabona Alcaldessa!" 

- Sr. Hervas: 
"Senyora Alcaldessa, companys de consistori, senyores 

i senyors, molt bon día! 
Avui tornem a fer l'elecció d'Alcalde, per tercera vegada 

i hem de dir que aixo és una cosa inédita en la historia 
d'Ulldecona. 

En primer lloc, felicitacions senyora alcaldessa, i després 
voldria fer-li dos consideracions que tenim l'obligació de 
fer-les, personalment i en nom del grup independent. 

Natros el que volem és que sigui tolerant, que jugui i que 
deixi jugar i també que algun error que s'ha cometut des 
de l'area que voste presidia que no torni a passar. Per la 

nostra part ja li diem que col·laborarem en tot allo que 
creguéssim que és bo pel poble, pero en lo que no ho 
creguéssim lamentablement estarem en front, cree que ho 
hem demostrat ja en els tres anys que portem de legislatu
ra. Per tant, renovem la felicitació, enhorabona i molta sort!" 

- Sr. Raga: 
"Bon dia a tothom, moltes felicitats Núria, Sra. Alcaldessa, 

companys de consistori. 
El grup de Convergencia i Unió la vol felicitar efusivament. 

Avui és un día molt important pera voste. És un día que és 
!'honor més gran pera tota persona que es presenta a unes 
eleccions i que hagi estat candidata i elegida Alcaldessa 
del seu propi poble, és un honor molt gran. És un record 
que tindra tota la vida i el nostre desig és que ho faci molt 
bé, que els aplaudiments d'avui no siguin el més important 
sinó que quan deixi el carrec aquestes felicitacions i aquests 
aplaudiments estiguin també, perqué aixo voldra dir que la 
seva tasca, la seva labor haura estat correcta i beneficiosa 
peral poble d'Ulldecona. 

Tots els que ens presentem a unes eleccions ho fem amb 
la intenció de voler treballar per al nostre poble, que en 
definitiva és el que ens mou i tant des de l'oposició com 
des del govern tots aportem el nostre gra de sorra per 
col·laborar en les tasques de tirar endavant el nostre poble 
que és el nostre objectiu principal. 

El nostre grup, ha sigut i sera coherent i fara una oposició 
correcta i tenint en compte com ja s'ha dit que ha hagut 
unes coses que no s'han acabat de resoldre, li demanem 
que la seva obligació és complir i fer complir la llei, i des del 
moment que ha resultat escollida alcaldessa voste ha de 
deixar de ser l'alcaldessa d'un sol partit i ha de ser 
l'alcadessa de tota la ciutadania del municipi d'Ulldecona i 
deis seus barris. 

Li desitgem tot l'encert del món perqué pugui tirar 
endavant aquesta tasca tant important, com és la 
d'alcaldessa d'Ulldecona i tindra el nostre suporten tot allo 
que sigui positiu per tirar endavant el nostre poble. Felicitats 
Núria i que tot vagi molt bé! " 

- Sr. Millan: 
"En primer lloc enhorabona. S'ha dit i ho direm durant 

molts de dies i quedara ja per a la historia el fet que siguis 
la primera alcaldessa d'Ulldecona, i aixo no es pot deixar 
de banda perqué té molta importancia per molts de motius. 
Fins a cert punt sembla impossible que en tants d'anys 
d'historia que té Ulldecona mai una dona hagi presidit 
l'Ajuntament, tenint en compte la proporció de dones que 
sempre ha hagut a Ulldecona. Per tant, estem davant d'un 
moment historie! 

Aquesta sala en que estem avui, normalment en molts 
de moments ha vist discussions i enfrontaments i avui és 
un dia important i més de festa que res, pel motiu que hem 
dit que s'ha escollit la primera alcaldessa de la historia. 
Pero aixo seria una anécdota, sumada a la joventut de Núria, 
perqué jo vull deixar ben ciar que Núria a part de ser una 
dona i ser jove és una persona preparada que cree que 
esta capacitada per portar !'Alcaldía d'Ulldecona i en aquest 
sentit el poble, tot el poble, independentment deis colors 
polítics ha de pensar i ha de saber que estara ben portat 
amb l'ajuda de tot l'equip i en aquest cas també en la 
col·laboració de l'oposició en molts de moments perqué si 
una cosa ha hagut fins ara, en el que portem de legislatu
ra, ha estat una estabilitat i una pau social importants i ha 
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hagut un poder anar per feina, i tot i que en alguns moments, 
com és logic, ha hagut diferents visions i discussions, jo 
penso que el paper de tots ha estat prou assenyat i prou 
realista. 

Dijous va haver el ple extraordinari de la renúncia del 
fins llavors Alcalde, Jaume Antich, i donada en compte l'hora 
i que no hi havia públic jo em vaig reservar de fer avui un 
petit parlament. Avui és un dia que és historie perqué entra 
Núria pero també és historie perqué Jaume en aquest cas 
ha dei,xat de ser alcalde i també és un fet important, tot i 
que no vol dir que Jaume deixi de col·laborar perqué enca
ra queda part de la legislatura i creiem que pot aportar molt. 
Jo el que volia dir és que en aquest cas Jaume pot sentir
se satisfet de tota la feina que ha fet durant molts anys i la 
historia d'Ulldecona de l'últim quart de segle XX i principis 
del XXI, sense !'empenta d'ell no hagués sigut la mateixa, i 
aixo ho die jo que en molts de moments també hem tingut 
els nostres desacords i les nostres divergencies. Cree que 
el més important de l'actuació pública d'una persona és fer 
un balan9 i aquest balan9, enlama al cor, jo cree que ha 
sigut molt positiu per al poble i sobretot en aquesta última 
legislatura que jo cree que vam saber deixar de banda co
ses passades i treballar tots en equip i en grup. 

Algú ha dit aquí que és insolit que en un poble, en un 
mandat, hi hagi tres Alcaldes pero jo afegiria que sense 
barallar-nos perqué quan hi ha tres alcaldes en una legis
latura malament, perqué significaría que ha hagut coses 
rares, pero en aquest sentit no ha estat així i l'estabilitat del 
govern ha estat sempre important, hem discutit el que feia 
falta pero des d'unes bases molt solides, el pacte de govern 
ha funcionat molt bé i jo cree que pot continuar funcionant 
molt bé i quan al final farem el balan9 ens donarem compte 
d'aixo. Per tant, hi ha una serie de coses positives que jo 
no vull deixar de ressaltar i en tot cas cadascú fara les seves 
valoracions. 

A banda del que s'ha dit fins ara m'agradaria dir que Núria 
representa una segona generació de l'epoca democratica, 
i aixo és important sobretot per als que venen de la prime
ra generació i veuen que aixo segueix continuant i tant de 
bo segueixi continuant molts d'anys més, i aixo és també 
un fet que m'agradaria ressaltar perqué és important ja en 
un país com aquest que no té massa tradició democratica. 

lndependentment del futur i d'unes futures eleccions jo 
cree que amb el pacte que en les eleccions passades vam 
fer PSC-ERC, hem marcat una línia, un model de fun
cionament i una manera d'actuar i aixo pot tenir una re
percussió futura important perqué en definitiva no hem 
d'oblidar que per damunt de les persones i deis partits que 
estan en cada moment el que queda és !'obra de govern, el 
que queda són les realitzacions i al final les petites batalletes 
de cada dia no queden escrites a cap lloc, només queden 
en la memoria de cadascú, i cree que en aquest cas !'obra 
de govern és positiva i cree que ho continuara sent. Per 
suposat que Núria tindra el nostre suport, tant ara com en 
un futur, i al final cree que quan farem el balan9 sera positiu, 
com també cree que Jaume pot sentir-se satisfet del que 
ha fet durant tots aquests anys. Jo cree que quan a algú li 
han de fer un homenatge malament, pero jo cree que a 
Jaume d'homenatge no li n'han de fer cap perqué ha de 
continuar al peu del canó ja que les seves aportacions en
cara poden ser molt positives. Res més, moltes felicitats un 
altre cop Núria, no saps el que t'espera, pero també cal dir 
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que és molt agra1t, i com ha dit Lluc és un honor i és un 
privilegi, disfruta-he que aixó no passa tots els dies." 

- Sra. Ventura: 
"Moltes gracies companys i companyes de consistori. 

Moltes gracies també per les paraules de tots els portaveus 
i gracies a tots els que esteu aquí per acompanyar-nos en 
un acte tant important com el d'avui, d'elecció d'Alcalde en 
aquest cas d'Alcaldessa i espero de veritat no decebre la 
confian9a que m'heu dipositat avui, tant des del meu partit, 
el Partit deis Socialistes de Catalunya com des d'Esquerra 
Republicana de Catalunya. No dubteu que posaré tot el 
que calgui de la meva part perqué aixó sigui així. Ofereixo 
també als partits de l'oposició la possibilitat de participar 
en tot alió que cregueu oportú per al benefici del nostre 
poble i els seus barris, i si una cosa no faltara aquests setze 
mesos que queden, com cree que tampoc ha faltat en 
aquests últims mesos sera dialeg tantes vegades com faci 
falta. 

No és molt habitual, i ja s'ha dit diverses vegades avui, 
que en una legislatura un municipi tingui tres Alcaldes, pero 
fruit del pacte de govern que vam signar PSC i ERC i també 
del relleu ja previst dins del nostre partit així ha estat, pero 
independentment de qui hagi estatal front en cada moment 
cree que ha funcionat molt bé i fins i tot m'atreviria adir que 
de manera modélica i espero que així continu1 sent durant 
els setze mesos que queden de legislatura. 

Josep Lluís comentava que al final sera hora de fer balan9 
pero a mi si que m'agradaria fer un breu repas d'aquests 
més de dos anys i mig de govern. Cree que és un balan9 
molt positiu i visible per part de tots vatros. Per citar algunes 
coses, en l'apartat d'obres tenim ja acabat el centre 
d'interpretació de l'art rupestre i l'alberg de l'ermita, el ca
sal de joventut a punt d'acabar-se, estem ampliant el polígon 
Valldepins i també esta en plena rehabilitació el Castell, 
també el teatre municipal, algunes d'aquestes obres en 
inversió important, tant per part de la Generalitat com per 
part del Govern Central, i enguany s'iniciara també la semi
peatonalització del carrer Major, algunes obres als barris 
que queden pendents, l'esperat pavelló poliesportiu i també 
el nou centre d'assisténcia primaria. 

A banda de les obres físiques hi ha arees en qué hem 
intentat desenvolupar-les al maxim com per exemple 
l'atenció a les persones. Hem posat en funcionament l'espai 
de respir, per a persones amb dependencia i suport als 
seus familiars , també l'atenció domiciliaria, la formació de 
joves en diferents camps, tant a través de plans com de 
tallers ocupacionals, la remodelació de la policía local, 
subvencions ara recentment per a la compra de llibres en 
educació primaria i subvencions importants també per als 
joves que comprin vivendes en el nucli antic, entre altres 
coses. 

Vull destacar també en l 'ambit de la participació 
ciutadana, diverses accions per apropar l'Ajuntament als 
vems i els vems a l'Ajuntament com per exemple la 
publicació bimensual de la revista, els programes setmanals 
a la radio, la pagina web, la retransmissió deis plens íntegres 
pe r televisió Ulldecona, les assemblees periódiques 
d 'informació sobre la gestió de govern, els consells de 
parti c ipació i segur que me 'n deixo alguns altres . 
lmportantíssima també la participació en el punt actual de 
redacció del Pla d'Ordenació Urbanística Municipal, un altre 

deis compromisos que ja hem cumplit. El POUM és 
precisament l'instrument que ens ha de permetre encarar 
el futur en tranquiHitat i segurs del que volem, és un 
document que ens fixa com volem créixer, cap a on, en 
quina quantitat i en quines condicions ho volem fer. Un debat 
en qué us animo a participar a tota la gent que esteu vivint 
a Ulldecona. Estem vivint a nivell global, m'atreviria a dir 
que estem en una nova revolució social i económica, on la 
veritat és que fer plans a llarg termini és arriscat i fins a cert 
punt poc realista, perqué els canvis són diaris i en molts 
casos difícils de preveure. Ulldecona ha de saber posicionar
se en aquest nou món sense renunciar tampoc a la seva 
historia pero sense que la historia ens condicioni, i ja és 
hora que ens comencéssim a treure del pensament la fra
se de qué "Ulldecona no és poble per a n'aixó", perqué 
Ulldecona sera el que tots els falduts i les faldudes vulguin 
que sigui i la gent jove esta empenyent fort i actualment 
podem dir que tenim la generació de joves més ben prepa
rada de la historia i no ho podem desaprofitar, hem 
d'aprofitar-ho. 

El d'avui, com també ha comentat Josep Lluís, és també 
un relleu generacional i en aquest cas els de la meva edat 
hem de tenir ciar que no només som el futur sinó que també 
som el present. Moltes coses han canviat en aquests últims 
anys pera qué jo avui m'hagi pogut convertir en la primera 
dona que ostenta el carrec d'Alcaldessa a Ulldecona. Fa 
pocs anys, en aquesta mateixa sala, una dona regidora 
que en aquest casera mamare, es va haver de sentir "Nena, 
tu a escurar''. És cert que des d'aquell día fins avui les co
ses han canviat molt pero queda encara molt camí per tal 
d'aconseguir que l'Ajuntament sigui un reflex de la societat. 
Som les dones en aquest cas un 50% aproximadament de 
la població, i aquí dalt ho podeu veure, de 13 en som 2. Per 
tant el camí és llarg i tots junts, homes i dones, hem de 
continuar lluitant per tal que tinguéssim tots les mateixes 
possibilitats. Curiós és per exemple, i no és cap retreta cap 
deis meus ex-companys de professió que a quasi totes les 
entrevistes que m'han fet aquesta setmana m'han preguntat: 
- Ara quan seras Alcaldessa, com t'organitzaras amb els 
xiquets? La veritat és que no me molesta que m'ho preguntin 
perqué així es pot explicar algunes mesures, que a poc a 
poc, des del partit anem introduint per tal d'intentar conci
liar la vida laboral amb la familiar, pero jo no he llegit mai ni 
he sentit mai que a cap home en ser nomenat per a algun 
carrec se li pregunti sobre aquest fet. Per tant el camí en
cara és molt llarg i encara ens queda molt per aconseguir 
la plena igualtat. 

Acabo quasi de la mateixa manera que he comen9at, 
gracies per la vostra confian9a i suport, a tots, amics, 
amigues, vems, vemes d 'Ulldecona, barris i altres 
poblacions vemes, gracies als companys i companyes de 
partit, tant d 'Ulldecona com de fora, als companys d'ERC, 
gracies també a la resta de consistori i sobretot gracies a la 
meva família perdonar-me el recolzament que necessito i 
estar al meu costat cada día. Una abra9ada i el ple es dóna 
peracabat. 

1 no havent-hi cap altre assumpte de que tractar, el Sr. 
President dóna per finalitzada la sessió, essent les onze hores 
i quaranta cinc minuts, i de tot el que s'ha tractat es formula 
la present acta de la qual , coma secretaria dono fe. 

~Alcaldessa, La secretaria acctal., 

CARNAVAL 2006 
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Tic tac 
Per Xavi Gauxachs 

El temps 
Si mireu bé, el temps, 
és un gran monstre. 
Es menja la gent. 
lnsaciablement. 
És cruel i ferotge ... 

Si mireu bé, el temps, 
amaga el seu rastre: 
És bo, i dolent. 
És fred, i calent. 
«Fa anar el rel/otge" ... 

Si mireu bé, el temps, 
el veureu "ª'postre". 
A l'envel/iment. 
Al recolliment. 

Tabac, drogues, alcohol ... 
Tabac, drogues, alcohol ... 

Més en/la del «sastre» ... 

Si mireu bé, el temps, 
és el Pare Nostre. 
És font d 'aliments. 
I de pensaments ... 

«Uns van de cu/». A/tres de do/. 
Tabac, drogues, alcohol: 
És un plaer? ... És un consol? 
(Parlo tot sol) iÉS un verí! 
(No vul/ ferir) ¡Calla, mussol! 
Tabac?, drogues?, alcohol? ... 

Quin parer el vostre? ... «Jo un caferet, i a prendre el Sol". 

Cataluña 
Cataluña tiene arte, arte tiene y salero, 

por eso les gusta tanto a todos los extranjeros. 

Con su mar Mediterráneo, sus lindas y limpias playas 
por eso disfrutan tanto vayan por donde vayan. 

Tiene cuatro provincias que son como cuatro soles 
por eso te quiero tanto Cataluña de mis amores. 

Cataluña es grande y bella 
por eso todo el que viene quiere quedarse en ella 

y echar raíces como siempre se dice. 

Tiene los Pirineos con sus grandes pistas de esquí 
son tantas maravillas difícil de describir. 

Tiene su propia lengua muy digna de respetar 
por eso cuando te pregunten contéstales en catalán. 

¡Qué bonito que sería 
aprender el catalán 

en tan solo cuatro Días! 

Si jo en fóra jardiner, 
un roser jo en plantaría, 
el posaria ben bé al mig 
perqué així més gran es faria. 

Ja una rosa n'ha sortit 
com aquesta no n'hi ha cap 
/'aroma que ella escampa, 
el meu cor ha esperat ... 

Autor: Melina Perea 

Jo et compraré uns guants 
que en siguin de pe// fina 
perqué quan la vulguis col/ir 
no et faci cap ferida. 

J. A.J . 

Dime dime 
Dime dime que me quieres 
Dime dime que me querías 
Dime dime que me adoras 

Que me adoras noche y día. 

Tú eres la flor más bonita bonita del mundo entero 
Que pasea de mi brazo con elegancia y salero. 

Dime dime que me quieres 
Dime dime que me querías 
Dime dime que me adoras 

Que me adoras noche y día. 

Este año en Ja playa Jo vamos a celebrar cogidos de la mano 
Con mucha felicidad. 

Dime dime que me quieres 
Dime dime que me querías 
Dime dime que me adoras 

Que me adoras noche y día. 

Bailaremos esta rumba, esta rumba fenomenal 
bailaremos esta rumba, esta rumba rumbear. 

Dime dime que me quieres 
Dime dime que me querías 
Dime dime que me adoras 

Que me adoras noche y día. 

Dime dime que me quieres 
Dime dime que me querías 
Dime dime que me adoras 

Que me adoras noche y día. 

Repetir estribillo 

Autor: Antonio Molina 

L'Ajuntament lliura 
llibres sobre la 
Guerra Civil a la biblioteca 

L.:ajuntament d'Ulldecona ha fet lliurament a la Bi
blioteca d'Ulldecona, en la persona de la seva direc
tora, Francesca Ferré, de la col· lecció completa de 
!libres "La guerra civil a Catalunya». A més d'aquesta 
col-lecció també s'han entregat altres !libres que 
d'aquesta manera passen a formar part del fons 
documental de la Biblioteca i podran ser consultats 
pels lectors. 

Activitats 
Abril-maig 2006 

ABRIL 2006 

Hora del cante: «Amanida de cantes» 

Amb el grup Sala Colibri. 
El dia 21 d'abril de 2006 a la Casa de Cultura. 
Horari per confirmar. 

MAIG 2006 

Hora del cante: «Babycontes» 

~hora del cante per a nens de O a 3 anys amb 
!'Estrella deis cantes. 

Mestresses de Casa 
Com ja sabeu, la nostra festivitat més gran és la de la 

nostra Patrona, la de les mestresses de casa, Santa 
A.gueda. 

Aquest any, vam celebrar-ha fent-li una missa. Va haver
hi molta participació, per part de les socies i de la gent 
del poble en general. 

Les mestresses vam anar a buscar la imatge a l'església 
del Convent de les Agustines i la vam acompanyar en 
processó fins a l'església de Sant Lluc. 

Durant la missa es van fer unes ofrenes per a la seva 
benedicció: els fruits, el Pa i el Vi, el llorer ... 

Acabada la missa es va repartir entre la gent assistent 
una bosseta amb llorer, bene'ida. Després vam 
acompanyar la nostra patrona al local de les mestresses 
la seva residencia habitual. 

Finalment s'havia organitzat un berenar-sopar al local 
deis jubilats pera les socies on després de fer-se alguna 
rifa, i, donar-se un petit detall a les assistents es va 

CULTURA 

El dia 12 de maig de 2006 a la Casa de Cultura. 
Horari per confirmar. 

Per a més informació sobre /'Estrella deis cantes podeu visi
tar la seva pagina web a http://www.estrelladelscontes.com 

Cantes pera adults: «loguicontes» 

Sessió de cantes per a adults on es combinen cantes 
relaxants amb respiracions i exercicis de ioga. 
E/ dia 12 de maig de 2006 a la Casa de Cultura. 
Horari per confirmar. 

Pera més informació sobre /'Estrella deis cantes podeu visi
tar la seva pagina web a «http://www.estrelladelscontes.com 

amenitzar amb música per fer 
ball i fer baixar millar el menjar. 
~endema es va realitzar un 

dinar al restaurant Can Joan 
de la Galera on també hi va 
haver molta assistencia, 
anant-hi al mateix els marits 
de les socies. També es va ob
sequiar amb un petit record. 

Aprofitem per donar les 
gracies a tota la gent assistent 
a la missa per la seva parti
cipació i col.laboració en la 
mateixa. 1 també per fer una crida a les sacies, perqué 
encara que hi ha hagut molta assistencia ens agradaria 
molt que s'animessen a gaudir d'una festa dedicada a la 
dona. 

Mestresses de Casa 
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Orfeó Ulldeconenc - Recordant el 2005 

L'.Orfeó Ulldeconenc continua amb les seves activitats 
culturals i musicals dutes a terme els mesos de maig, juny 
i juliol i de les que es dóna puntual compte a la Revista 
Ulldecona, per a coneixement de socis i afeccionats. 

En el marc de les XIII Jornades de Cultura Catalana el 
dissabte dia 21 de maig , a les 22 hores, varem sortir per tot 
el nostre poble a cantar les típiques «Caramelles». Es va 
anar a un total de deu cases que previament ens ho havien 
demanat, amb una durada fins a les 00,45 hores de la nit, 
ja que després i al nostre Local Social s'havia preparat una 
degustació de xocolata, pastes i dolc;:os diversos per a tots 
els seguidors i orfeonistes, acabant a la matinada amb una 
bona i sana gresca sobretot de cantar i fins l'any que ve. 

Diumenge, dia 22 de maig, uns vint orfeonistes ens vam 
desplac;:ar a Sant Caries de la Rapita per a col.laborar en 
un homenatge «sorpresa» al director de la Coral d'all í, Orfeó 
«Pau Casals», en Gerard Fusté i Vericat, com a comiat 
perque deixa de ser director i subdirector del nostre Orfeó 
per dedicar-se professionalment a actuar amb una 
Orquestra de molt de nom centrada a Barcelona i que aixo 
li creava un gran impediment per a portar l'Orfeó. 

L'.Orfeó «Pau Casals» va oferir un bon Concert al típic 
lloc anomenat "El Maset» i al finalitzar vam pujar a l'escenari 
pera fer un cant comú. Va resultar molt emotiu perla sor
presa i per ser l'últim dia de dirigir. Des d'aquest modest 
escrit li desitgem molta sort en la nova aventura, ja que li 
sobren condicions i preparació pera dur-la a felic;: terme. 

Diumenge, dia 5 de juny, estava previst fer el típic dinar a 
l'ermita de després de les «Caramelles>>, i quan ho teníem 
ja tot preparat ens vam assabentar de l'agreujament sobtat 
de la malaltia greu que ja venia sofrint els últims mesos i 
que va desembocar amb el trist desenllac;: de la seva mort 
el dimecres dia 7 de juny del nostre mai prou ponderat 
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n'Enric Auba i Vericat, el gran col.laborador de sempre de 
l'Orfeó, treballador incansable, sempre disposat. Fill del 
mestre fundador de l'Orfeó en Vicenc;: Auba, antic cantaire i 
membre del que fou Quadre Escenic, amic deis amics i 
persona molt estimada. Ens fem nostre el dolor de la família 
per tant prematura perdua (epd). 

Es va prendre l'acord unanime de suspendre la celebració 
i deixar-la per a després de l'estiu o quan es considerés 
oportú. 

Com la vida segueix i nosaltres també en les activitats 
musicals, previament programades, diumenge dia 12 de 
juny vam anar a Tortosa, invitats per l'Orfeó Tortosí, pera 
celebrar el Centenari (1905) de la fundació del mateix i par
ticipar totalment en la Festa que havien organitzat o sigui 
amb un Concert a l'Església de Sant Blai, a les 13 hores, i 
després amb un esplendid dinar als Claustres del Convent 
adaptats per a les entitats tortosines. 

Vam oferir un Concert molt complet i com és costum al 
finalitzar es va fer el Cant Comú amb diferents peces 
dirigides tant per Dolors Sanjuán i Auba com l'altre director 
Rossend Aymí i Escolá 

Cal fer esment del nostre agra"iment de l'Orfeó Tortosí 
per la deferencia que va tenir invitant-nos a tan important 
festa com el seu Centenari, i més amb el record inesborrable 
de pensar que l'Orfeó Tortosí i l'antic i precursor de l'actual 
coral, que va ser l'Orfeó Montsia, tots dos van ser fundats 
pel mateix mestre en Joan Moreira i Ramos, que era de 
Tortosa. 

La festa va resultar tan entranyable i completa que es va 
perllongar amb cants i gresca fins al caure la tarda. 

També, el diumenge dia 26 de juny a la tarda l'Orfeó es 
va desplac;:a r a la ve"ina població de Masdenverge (e l 
Montsia) , pera oferir amb motiu de les Jornades Musicals 

i Culturals un concert conjuntament la Coral «AOUAE» 
d'Amposta, Coral de Masdenverge i el nostre Orfeó. 

Cadascú va cantar quelcom del seu repertori en el marc 
de l'Església Parroquial i al final amb el Cant Comú cantant 
tots alhora: El cant deis ocells i Els segadors. Va ser molt 
emotiu , va quedar tot molt entranyable i bé. Al finalitzar ens 
van obsequiar amb un extens assortit de dolc;:os típics del 
poble i begudes diverses. 

Seguint amb més activitat musical, el diumenge dia 17 
de juliol vam anar en autobús invitats a Tivissa (la Ribera 
d'Ebre) , pera oferir a la tarda un selecte i llarg concert per 
les festes en el marc també de l'Església Arxiprestal de 
Sant Jaume conjuntament amb l'Orfeó Tivissa. 

Podem dir que ens va sortir un concert brodat, sembla que 
estavem especialment inspirats i el públic que omplia a vessar 
l'església així ens ho va manifestar amb llargs aplaudiments. 

Al final i, com sempre, es va fer el Cant Comú amb quatre 
peces, dos per a cada director: Dolors Sanjuán i Manel 
Castellnou. 

Tindrem per temps un gran record d'aquest concert i 
també perqué a continuació ens van obsequiar amb un 
suculent i extraordinari sopar fred que va fer les delícies de 
tothom. 

El nostre sincer agra"iment a totes les persones de Tivissa, 
ja que ens van fer l'estada molt agradable. 

Donem avui per acabat aquest resum d'activitats, no sense 
abans, encoratjar a tots els que vulguin venir a cantar, amb 
un mínim de qualitats, ja que ens ho passem molt bé. 

1 donem sempre les gracies a tots els que senten els 
nostres concerts i actes diversos, perque la seva presencia 
ens encoratja a seguir fent coses. 

La Junta Directiva 
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Complim dos anys 

Comen9arem amb la tardor. Ja heu vist !'atractiva i 

variada programació a la que cada dia s'apropa més gent. 

Teatre, música, pallassos, llegendes ... 

Al setembre, amb "El Quixot", recreant en clau d 'humor 

i sense oblidar l'aspecte educatiu de l'obra de Cervantes. 

Famílies completes per veure el llibre magic mitjan9ant el 

qual el protagonista pugui anar a la recerca del drac en 

un vaixell pirata. Qui no recorda a Madaleno i Melindro? 

Sí, "La Tal ", els rondinaires viatgers i fotógrafs que van 

convertir l'escenari en una capsa de sorpreses, amb la 

complicitat del públic, ja que més d'un va sortir retratat a 

la foto. 1 de la lli9ó magistral de la historia de la veu cantada 

a través deis temps "Miraveus"? que dieu? 

1 ara complim dos anys de Xarxa a Ulldecona. Com 

passa el temps. Alguns pares ens recordeu satisfets els 

inicis: "La pastissera i els follets", " La Via Lactia", "Peter 
Pan", "Lloren9 de l'Avia i la Catifa voladora", l ' incre"ible 

"Mag Lari", " El Negro i el Flaco", la "Naishma, el viatge 

d'una estrella", " Marcel Gros", "La Caputxeta vermella" .. . 

els espectacles de carrer. 

Aprofiteu els dissabtes de teatre! Que continu"i sent del 
vostre gust. Aquí us deixem amb la programació a partir 

de mar9 fins al mes de maig. 

Esperem que us també us agradi! 

DISSABTES DE TEATRE 
"LA XARXA" 

DISSABTE 22 d'abril a les 18 h 
TEATRE IMAGINAR! presenta "EN PATUFET" 

"Hi havia una vegada un vailet tan remenut que els seus 

pares li varen dir Patufet. Un dia la mare li va dir: Patufet 

hauries d'anar a buscar una miqueta de safra. 1 en Patufet 

després de dir adéu se n'hi va anar .. .. " 

Quin llibre de text d'ús escolar va aconseguir, com ho 

va fer «en Patufet», que més d'una generació aprengués 

a llegir i a escriure en catala? 

En Patufet és un deis personatges més tendres i eixerits 

de la nostra rondallística. Un personatge que sovint esta 

bandejat pels nous herois televisius, creats com a 

productes uniformadors de la cultura de masses que ens 
envaeix. La história d'en Patufet és també la história de 

les trifulgues d'un infant, menut, coratjós i despert que, 

com qualsevol infant, experimenta el desig de valer-se 
per si mateix i de fer-se gran. 
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DISSABTE 20 de maig a les 18 h 
ZUM ZUMTEATRE presenta "EL MIKADO". 

Aquest famosíssim musical, conegut a casa nostra per 
la versió que en va fer Dagoll Dagom, arriba a Ulldecona 
per tornar posar en escena els perills que el totalitarisme 
i la intromissió d 'un dirigent pot suposar per a la seva 
població. A la ciutat de Titipú, una tranquila comunitat de 
Colorado, el malvat governador prohibeix que els dos 
enamorats puguin estimar-se. Els habitants defensaran 
amb enginy els seus drets a vi u re i. .. a riure! 

L:obra musical de Gilbert & Sullivan, amb aquesta 
producció presentada per al públic familiar amb un deis 
textos més significatius del teatre universal. 

La temporada estable de teatre professional a Ulldecona 
esta organitzada pel grup" Xarxa Ulldecona " en conveni 
amb la Regidora de Cultura de l'Ajuntament. 

Col-laboren: el Servei Territorial a les Terres de l'Ebre 
del Departament de Cultura de la Generalitat, el Servei 
de Cultura de la Diputació de Tarragona, el Consell 
Comarcal del Montsia, Radio Televisió Ulldecona, Caja 
Madrid i La Caixa. 

e.es.vg/» www.ulldeteatre.es.vg 
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dia 25: El carlisme al Priorat 
11.00 - Trabada a la piscina de Falset. 
11.30 - Conferencia "Ramon Cabrera i el setge de Falset'', a corree de Francesc Closa (Universitat de Lleida), a la sala d'actes de 

l'ajuntament de Falset. 
12.00 - ltinerari carl ista per Fa lset. I 13.30 - Dinar al restaurant la Piscina. 
15.30 - Anada a Porrera i visita guiada a l'exposició dedicada a )ose¡ Pellicer i Fort, cap de les trop•s liberals a l Priora t. 
lnscnpcoó: 12 €(dinar). Cal fer la reservo abo ns del dio 20 de febrer. 

dia 22: ltinerari carlista al voltant del riu Sénia 
Metí: Trabado a la Costa Dreta, de la Sénia, per fer el recorregut per la població. I Dinar al restaurant Antic Molí. 
Tarda: Recorregut pel nucli historie d'Ulldecona i visita al castel l. 
lnscropc1ó: 15 €(dinar). Cal fer la reserva obans del 12 d'abrol. 

Dia 14: La violencia de les guerres carlistes a Santa Barbara i les planes 
Metí: Trabada a la sala d'actes de l'ajuntam•nt de Santa Barbara . Petita introducció histonca i recorregut per diversos llocs que van 
ser escenaris de la violencia de la gu•rra (incendis, afusellaments, represalios, etc.). 
Dinar al restaurant la Creu del Coll, lloc on l'ony 1860 van acampar les trapes desembarcades a la Ro pita i es va avortor la sublevació 
del general Ortega. Sobre tau la historicoliteroria i recorregut pels voltants. 
(al ftr la escrvo del dona aban~ drl a de mo1g 

Dia 20: ltinerari carlista Alcanar, Sol-de-Riu, Vinaros 
11.00 - Trabada a Aleonar i inici del recorregut I 14.00 - Dinar 
15.30 - Presentació del llibre L 'a tac carlista a Aleonar (18 d'octubre de 1835), a corree de Joan Baptista Beltran. 
lnsc11pc1ó gratuita . Col fer la reservo aba ns del 12 de moog. 

Dies 3 i 4: 111 Fira del Llibre i de l'Autor Ebrencs (Móra d'Ebre) 
Es presentaran ll ibres relacionats amb la figura de Ramon Cabrera i el carlisme. 
També s'exposaran publicacions relacionades amb el període historie de les guerres carlistes. 

Dio 8: ltinerari carlista a Amposta 
11.00 - Conferencio: "Ocupació carlina de l'últim tram de l'Ebre", a corree de Marius lópez. 
12.30 - ltinerari: Castell d'Amposta i vara del riu. 

Dia 14: Presentació del programa del bicentenari a Morella 
Di ns del more de la pres•ntaci6 del programa amb que Morella commemoraro el s•gon centenari d•I naixement, es faro la tau la redana 
"Significació historica d•I general Cabrera", ambla participació de diversos especialistes. 

Dia 23: Jornada sobre Ramon Cabrera al Matarranya (Beseit) 
Metí: Conferencies a corree d• P•dro Rújula, Núria Sauch, )oan Lluís Camps i Joaquim Monclús. I Dinar 
Tarda: Recorregut historie pel Matarranya, a corree d'Alberto Moragrega. 
lnscropcoo· Preu encara per determinar. 

Dio 30: La Morella de Cabrera i els carlistes 
ltinerari carlista per Morella. 

Dia 20: Presentació del llibre Set anys áe guerra civil a la Ribera á'Ebre (IBJJ-1840) 
l'acte de presentació del llibre, escrit per Joan Ramon Vinaixa, premi d'assaig Artur Bladé i Desumvila de l'any 2003, t indro lloc a les 
19.30 ha Móta la Nova 

Dies 26, 27, 28 i 29: Congrés Internacional Ramon Cabrera i el fenomen carlista 
El Congrés es fara a Tortosa. El programa i la butlleta d' inscripció es difondran mitjan~ant les circulars corresponents. les persones i 
entitats interessades a presentar comunicacians poden adre~ar-se a Amics i Amigues de l'Ebre, tel. 977 511 066 (dt a dv, 17-20 h). 
Durant els di es del congrés, a més de les sessions academiques, hi ha uro a l tres activitats cam: 
- Exposicions, itineraris i audiovisuals. 
- Exposició filatelica i presentació del matasogells commemoratiu pera la correspondencia generada aquests dies. 
- Estrena de l'obra de teatre De la patrio i la diocesi, a corree del Grup Teatral Planor de Santa Barbara. Després d'aquesta primera 
representoció, l'obra estora a disposició de tates aquelles persones o entitats interessades a portar-la a lo seua població. Per 
concretar dato i preu, cal posar-se en contacte amb Xavier Aragó, tel. 619 065 506. 

Dia 4: Taula redona sobre la figura de Cabrera en la literatura de ficció (Morella) 

Presentació del projecte de restauració del castel! carlí de Flix a carrec deis Serveis Territorials de 
Cultura de les Terres de l'Ebre. (data pendent de determinar) 

Del 6 al 8: Actes commemoratius a Morella 
Dia 6, a les 19 h. Prajecció del docum•ntol sobre Ramon Cabrero de la serie "Paisaje con figura", d'Antonio Gala. 
Dia 7, a la torda. Taula redona "El general Cabrera, el nost re avantpassat", ambla participació de diversos descendents del general. 
Conferencia "Cabrera a l'exili", a corree de Conxa Rodríguez. 
Dia 8, a les 11 h. lnauguració de la placa cammemorativa del Bicentenari, al castel l. Recreació historica de la preso del castell de 
Morella pels corl istes el gener del 1838. Música carlista per acompanyar el dio. 

Dia 27: Dia del Bicentenari (Morella) 
Ofrena davant la placo commemorativa instal·lada al castell. 

Si hi ha grups interessats a fer els itineraris presentats en da tes diferents a les progra mades poden posar- se en contacte ambla secretaria de l'Any Cabrera. 

Per a més informació: 
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La Passió. Temporada 2006 
El Patronat de la Passió d'Ulldecona, 

comen9a un any més els preparatius per 
a la nova temporada. Des de primers de 
gener es vénen fent al teatre municipal 
els assajos. 

Aquest any estrenem direcció, el nou 
director és en Lluís Graells que esta 
treballant amb molta il-lusió i amb una 
gran col-laboració deis actors que acu
deixen tots els dies a assajar. 

També estem preparant l'escenari , 
decorats, focus .. . , preparant el vestuari , 
maquillatge, evitant la propaganda etc. 

Els dies de representació són: 
En Catala: 
12-19-26 de mar9 i 2 d'abril 
En Castella: 
9-23-30 d'abril i 1 de maig 

.. ·.-. .. '11 'F 

... 
" ;l!JI 

' . '». "'--· , 
' '11.' .. .. . - ,. 

' 1J • 

- .,.. ... ~~ 

~~:_:;_:~-~ ./- ~:~_ ;~"·.::: •, 

La Banda de Música 
d'Ulldecona al Forum 
d'Entitats de Perpinya 

La Banda de Música d 'Ulldecona va 
viatjar el passat genera Perpinya, tornant la 
visita que havia fet la Coral Canta-Canta. La 
Banda va fer una Cercavila per la zona co
mercial que causa gran expectació i, a 
més, dos concerts dins del Forum. La Ban
da va anar-hi en representació de la Genera
litat de Catalunya i amb la col-laboració de 
l'Ajuntament d'Ulldecona, que va aprofitat el 
viatje per establir contactes amb l'Ajunta
ment de Perpinya, mitjan9ant el regidor 
d'Assumptes Catalans, Jaume Roure. 

ESPORTS 

; 111 Ce~tre .Excurs.ionista Ulldecona 
EXCUl\SIONIST~ 25e An1versar1 1980-2005 
MT.ELBRUS-2005 

Volíem celebrar el 25e aniversari de l'Entitat d'una for
ma diferent, i vam pensar en pujar alguna muntanya alta 
i llunyana ... 

Vam buscar data que ens anés bé a tothom, i al final va 
ser des del 28 de julio! al 6 d'agost. 

Els 8 components de la mini-expedició som tots de la 
zona: Juan de la Rapita, Miquel d'Alcanar, Albert de 
Tortosa, Raúl de Castelló i Raúl de Vinarós; David 
Calduch, Núria i qui escriu d'Ulldecona. 

Més cap a l'est deis Alps, entre la frontera de Rússia
Georgia-Tetxenia, entre el Mar Negre -Oest- i la Mar 
Caspia -Est- s'aixeca al llarg de 900 kms. la important 
cordillera del Caucas. Segons la mitologia grega, el 
Caucas era la seu de Prometeu, que va tenir les seves 
disputes amb Júpiter i on van obrir la caixa de Pandera, 
que va escampar els vents arreu del món. En la regió de 
« Kabardino-Balkaria» esta el Pare Nacional de 
«Prielbrusie», on es localitza l'Elbrus. 

Des de temps immemorials aquest majestuós cim de 
dues puntes, sostre d'Europa, atrau a molta gent. 
Anomenat Mangitau per als locals, es tradueix com «la 
muntanya per damunt de mils de muntanyes». 
Originalment va ser un gran vo lea, actualment extingit i 
cobert de neus i gel perpetu, esta format de granit, gneis 
i roques volcaniques. El cim oest té 5.642 m d 'altura i el 

cim est 5.621 m. Les pendents fins a 4.000 m, són molt 
suaus, i per sobre tenen una inclinació mitjana de 35°. En 
aquesta serralada hi ha 160 pies de més de 4.000 mi 8 
pies de més de 5.000, destacant l'Ushba (la muntanya 
més 'bella i difícil de coronar) , Shkhelda, Dykh-Tau i 
Shkhara. Altes muntanyes cobertes de neu, rius caba
losos, cascades , radiants catifes de gespa alpina i 
subalpina, flors a mansalva, boscos de coníferes plens 
de fragancies de pi ns resinosos i saludables fonts d'aigua 
mineral. El Mont Elbrus fou ascendit per primer cop en 
1829 per un caucasia. Els primers europeus foren 
alpinistes anglesos en 1868. 

En tren férem el recorregut de Vinares cap a la 
tristament famosa estació d'Atocha en Madrid, i més tard 
el vol fins Mineralnye Vody, fent escala a Moscou, a 
l'aeroport Domodedovo. 

En autobús (aproximadament unes 4 hores), el següent 
trajecte fins el fons del canyó de Baksan a 2.000 m. Hi 
havia molts controls policiacs i militars, on per no fer cua, 
el conductor els sobornava descaradament. La vall , de 
quasi 100 km. de longitud, era preciosa, entravem al cor 
del Caucas. 

Entre cartells i senyals en rus indesxifrable, i pobles i 
ciutats plens d'edificis a mig construir del temps de la 
«perestroika», arribarem al lloc on farem els primers dies 
d'aclimatació, el poblet de Cheget i !'hotel Edelweiss. Aquí 
l'Elbrus precideix tota la zona, traient el cap mil metres 
més que la resta de muntanyes. 

Sopar de benvinguda amb el gu ia rus que ens va 
acompanyar en tot moment (sort que parlava angles). Les 
menjades consistien principalment en sopes de verdura i 
pataca, pasta o pinxos de carn, i tot ben picant a causa 
d'una herba semblant al julivert anomenada «petrushka». 

La veritat és que per aquí sense interpret és molt difícil 
funcionar. 

L.'.aclimatació va consistir en la pujada el primer dia fins 
a la muntanya Cheget de 3.500 m. La meitat del camí 
amb el telecadira de l'estació d'esquí de Cheget, construH 
el 1966. Ja us podeu imaginar com tremolava allo!!!. l l'altra 
a peu, lentament. Gran panoramica de l'Elbrus, tot justa 
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l'altre costat de la vall, i els molts pies que ens envolten 
com els espectaculars Donguz-Orun (4.450 m.) i Nakra
Tau (4.300 m), que es coneixen com el «7» perla figura 
deis glaciars de la seva paret nord de més de 2.000 m. 
Quin día més radiant! En tornar al poble vam voltar el 
mercadillo local de llana, molt pintoresc. 

El segon día vam visitar el canyó del riu Adyl-su i 
pujarem fins a 2.600 m., una zona de difícil accés i que 
serveix d 'acampada, coneguda com Green Hotel (o 
Zelenaya Gostinitsa en Balkaria) , camp base per les 
ascensions als pies d'aquella zona. A la vora havia el gran 
llac Bashkara, al final de la gran llengua glaciar que se 
sentía cruixir amb les calors del migdia. Baixava des de 
la gran piramide del Djantugan (4.012 m.). A la tarda una 
excursió pel canyó de Terskol, un deis més bonics, on hi 
ha collades sobre els 3.300 m. per on saltar a la ve·ina 
Georgia. 

El temps va canviar de molt bo a dolent el tercer día, 
que vam agafar una furgoneta fins a l'estació de 
telecabines en el poblet d'Azau, vora un altre poble: 
Terskol. Es feien tres canvis de cabina durant la pujada, 
fins l'última estació anomenada Mir, a 3.500 m. Aquest 
encara acollonia més pel seu péssim estat, que et feia 
pensar si no era millar pujar a peu. Un tram més en 
telecadira (sic!) i estavem al camp base de l'Elbrus, a 
3.750 m. El «refugi» consistía en uns bidons metal.líes 
col.locats horizontalment, anomenats Barreis Hut. L:arri
bada al campament fou una mica depriment per les 
penases condicions de les instal.lacions, brutícia per tot 
arreu i orugues mecaniques amb remole per passejar els 
turistes que visiten la zona per les suaus glaceres. La 
ruta normal sempre esta massificada, i aixó degrada els 
voltans deis refugis, ja que la gent del país acostumen a 

abandonar les deixalles arreu. Vam descansar, menjar, i 
després, sota la pluja i la boirina una caminata fins a l'antic 
refugi Priut (4.050 m) a una hora de camí en un paisatge 
que recordava l'Antartida. Cal dir que a partir deis 4.000 
m la fina pluja es transformava en neu. Les temperatures 
a aquesta altitud oscilen entre +4º i -10°. 

El quart dia el mal temps va impedir l'ascensió fins a 
les roques Pastuckhov, justa la meitat de la ruta d'ascens. 
La boira era espessa i pesada. El caliu el trobavem al 
«barrel.menjador» on cabien unes 30 persones i era el 
lloc deis apats. 

El temps no millorava peró el cinqué dia vam poder fer 
l'ascensió fins a les roques Pastuckhov (4.650 m.) , amb 
bastanta boira peró no nevava i algunes clarianes es van 
abrir. Per moments vam veure la gran bel lesa d'aquestes 
muntanyes des de !'altiva atalaia sobre les roques. Com 
seria l'horitzó en un dia ciar! tot el grup va pujar prou bé, 
malgrat !'altitud, i aixó donava esperances a tothom de 
que la següent jornada faríem cim, si el temps ens ho 
permitía. La nit va ser molt clara i estrellada. 

L:última i decisiva jornada vam comen9ar a caminar cap 
a les 2.00 de la matinada i feia molt de fred. Quina quantitat 
d'estels en el firmament! Cap a les 5.00 del matí es va 
trencar una bona estona la magia de l'ascens. La culpa va 
ser deis «tractors-oruga», els «taxis,, que pujaven gent fins 
la base de les roques Pastuckhov per estalviar-se gairebé 
la meitat de la pujada. Aixó significava 3 hores menys, també 
més problemes per l'al9ada i una gran despesa per la 
butxaca. Des deis barreis sois vam sortir tres grups, la res
ta (basicament japonesas, anglesos i russos) en «taxi». A 

les pendents superiors a les roques la tra9a en la neu, estava 
ben marcada per la multitud provinent deis «taxis» 

En dies clars des del cim de l'Elbrus es veu fins al mar 
Negre, peró natros solament veiem de la foscor a la boira 
que va comen9ar a cobrir-nos amb les primeres llums de 
l'alba. A 5.500 m. en el coll de Saddle, entre els pies Est i 
Oest ens vam veure obligats a desistir de pujar-hi, ens fal
tava una hora de camí, peró teníem un canvi radical de 
temps al damunt. L:ascensió en condicions normals dura 
aproximadament unes 9 hores i el descens unes 3 hores. 
Hi ha 2.000 m. de desnivel! i 8,5 km. de recorregut només 
en la pujada, després cal desfer tot el camí per retornar. 

Si dura fou la pujada, la baixada més. L:esgotament, 
!'altura, la son i el mal temps van seguir amb nosaltres mun-

Club de Bitlles La Unió 

ESPORTS 

tanya avall. Va faltar el toe final al viatge, peró la veritat és 
que en aquelles condicions extremes és millar donar la volta 
i guardar la il.lusió de fer cim dins la motxilla. Un altre dia 
sera! Al camp base vam menjar i recollir la motxilla. 1 cap a 
les telecabines direcció a la vall Baksan, a !'hotel a per una 
necessaria dutxa, menjar, unes cerveses per celebrar el 
nostre intent de cim i a descansar del gran esfor<;. Un día 
de relax i de matinada tornem a Mineralnye Vody. Vam vo
lar cap a Sheremetyevo, ja en Moscou, on disposavem de 
8 h fin's el següent vol cap a Barcelona i les vam dedicar a 
visitar la capital (centre de la Rússia «consumista») : la Pla9a 
Roja, la catedral de St. Peter, els fastuosos palaus del 
Kremlin i les seves limusines. 

David Tomas 
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Ya es tetracampeón 
Oio1ri de Tarr.agona 

Otlluns. 6 ese ma~ de 2006 

El ulldeconense Adam Raga suma su cuarto título mundial indoor consecutivo en Sao Paulo (Brasil). Su victoria y el quinto 
puesto del tarraconense Cabestany le aseguran matemáticamente la corona a dos pruebas para la conclusión del certamen 

Tetracampe6n mundial. Suena a 
palabras mayores, pero Adam Raga 
esb! empeñado en romper moldes 
en el Mundial de tllal lndoor y en la 
hlstoda de este deporte. El 
ulldeconense, de 24 años, 
consiguió ayer su cuarta corona en 
Sao Paulo (Brasil). Lo togr6 a lo 
grande, como a él le gusta, 
consiguiendo la vlctoda, y 
adelantándose • los pronósticos 
que apuntaban a que no se alzaña 
con el campeonato hasta la 
próxima semana, en Buenos Alms 
(Argentina). 

(joan@diarldetarragona.com 

Raga, a los mandos de s u Gas 
Gas, estaba obligado a vencer y a 
esperar a que su máJc1mo rival en 
la lucha por el titulo, el tarraco
nense Albert Cabestany (Sherco), 
se que<!ara fuera de la final para 
salir de la ~ita brasilefia con al 
menos 20 puntos de dife rencia 
que, a Cal ta de dos pruebas, le ase
gurarían matemáticamente el tí
tulo. Algo complicado a tenor del 
buen momento por e l que atrave-

' saba el tanaconense, ganador de 
la anterior cita en Lisboa- Sin em
bargo, a la hora de la verdad e l de 
Sherco sufrió un descalabro con
s iderable al acabar la prueba 
quinto y e l ulldeconense no dio 
pie a mayores col\)eturas: venció 
y se a<ijudicó su cuarta corona 
s in tener que esperar al penúltimo 
Gran Premio de la temporada que 
se disputará el próximo sábado en 
Buenos Aires. 

Raga basó el que fue su sexto 
triunfo de la temporada, de un to
tal de diez pruebas celebradas, en 
las dos primeras zonas de la gran 
firuJJ. Las solventó con tres puntos 
de penalización, mientras que sus 
rivales, Jeroni Fajardo (Gas Gas) 
y Takallisa F\tjinaml (Montesa), 
se cargaban con 10 puntos. Estos 
dos últimos pilotos llegaron em
patados al final de sus respectivos 
recorridos y dirimieron la lucha 
por el segundo lugar fmal en una 
carrera vencida por el japonés 
que, de esta fonna, lograba su 
mejor resultado de la temporada. 

La final fue un paseo para Ra
ga, quien sin embargo en la pri
mera vuelta tuvo que emplearse a 
fondo. El ulldeconense tuvo que 
conformarse con la tercera posi
ción, ya que tanto F\tjinami (siete 
puntos de penalización) como 
Fajardo (ocho) fueron mejores 
que él (acabó con nueve). Incluso 
s u clasificación corrió peligro, ya 
que Toni Bou (Beta) acabó igua
lado con él, pero Raga acabó lo
gt'ando el pase por tiempo. 

La composición de la final se 
definió en las carreras, en las que 
el mencionado Bou se quedó fue
ra del terceto finalista tras perder 
contra Fajardo y ver como Raga 
se le adelantaba al haber cubierto 
la primera vuelta en menos tiem-
po. . 

E n ese primer glro F\tjinanú se 
pennilló Incluso el ll\lo de renun
ciar a cubrir la sexta zona para 
conseguir w1 buen tiempo que le 
pennltlesc asegunuse el acceso a 
la final. Su compailero de marca 
en Montesa Dougie Lampkin fue 
séptimo y último, como conse
cuencia de una Ooja actuación, 

Raga muestra orgulloso et namero uno, al dorso de su camiseta conmemorativa, que lucirá una temporada más. MEDlA INTERZONA 

CLASIFICACIONES 

lndoor de Sao Paulo (10'/12) 
t. Adam Raga (Gas Gas) •• 11 p. 
2. Taka. Fujinami (Montesa) . 17 p 
3. Jeroni Fajardo (Gas Gas) • 18 p. 

Primera vuelta 
1. Taka. Fujinami (Montesa) .. 7 p 
2. Jeroni Fajardo (Gas Gas) .• 8 p. 
3. Adam Raga (Gas Gas) •••• 9 p. 
4. Tonl Bou (Beta) ...•..•. • 9 p. 
5. Albert Cabestany (Sherco) 12 p. 
6. Tadeusz Blazusiak(Scorpa) 17 p 
7. Doug Lampkin (Montesa) .25 p 

El Mundial 
l. Adam Raga (Gas Gas) ••• 90 p. 
2.Albert Cabestany (Sherc) .69 p. 
3. Tonl Bou (Beta) ...•..•• 60 p. 
4. Jeroni Fajardo (Gas Gas) . • 53 p. 
5. Taka.Fujinaml (Montesa) . • 46 p 
6. Doug Lampkin (Montesa) . .41 p 
7. Tadeusz Blazusiak(Scorpa) •• 6 p 
8. Shaun Morris (Gas Gas) •.• 6 p. 
9. James Dablll (Gas Gas) ••• 5 p. 
10. Daniele Maurino (Gas Gas) 4 p. 
11. Jerome Bethume (Beta) •• 2 p. 

por lo que el nipón le rebasa aho· 
ra en la general y le re lega mo
mentáneamente a la sexta posi
ción. 

Muy flojo estuvo también el ta
rraconense Cabestany, que fue lí
der provisional de la prueba hasta 
la quinta zona (fue el único partl· 
cipante que consiguió superar la 
segunda a cero) pero dos fiascos 

consecutivos en esa y la siguiente 
le condenaron a la quinta posi
c ión final. 

Sin opciones al título, ahora el 
objetivo de Cabestany es el sub
campeonato, que tiene encarrila
do a pesar de su traspiés en Sao 
Paulo. El que fuera campeón del 
mundo indoor en 2002, antes de 

que se iniciara el reinado de Raga, 
dispone de nueve puntos de ven
taja sobre Bou cuando quedan 
veinte en juego aún. Una diferen
cia casi irremontablc. 

La w1décima y penúltima prue
ba de la temporada, el Gran Pre· 
nlio Repsol YPF Ciudad de Bue
nos Aires, se disputará el 

próximo sábado 11 de marzo, a 
partir de las 20 horas. Los pilotos 
ya no regresarán a Europa, por lo 
que los festejos por el título del 
ulldeconense se aplazan hasta la 
siguiente semana, en la que el 
Mundial se cerrará con la última 
c ita del calendario, en Madrid, el 
18 de marzo. 
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Receta ganadora 
Los padres de Adam están también involucrados en su vida deportiva. Josep empezó como mochilero y ahora es su 
webmaster, fotógrafo y relaciones públicas; Mari Angels es la fan número uno y fue su cocinera en el equipo Gas Gas 

Cuentan que mecánicos, 
mochileros y pilotos del equipo 
oficial Gas Gas la echan en falta. 
Añoran sobre todo las sabrosas 
paellas que cocinaba durante los 
fines de semana de competición. 
Quien más nostalgla siente es 
Adam Rag,a. Pedir tu plato lavorito 
y que lo cocine tu propia madre, 
estés en Japón o en Estados 
Unidos, ha sido uno de los secretos 
del campeón en las últimas 
temporadas. Mari Angels Sans 
colgó el delantal, pero aún sigue a 
su hljd siempre que puede en las 
carreras que se celebran cerca de 
casa; más asiduo es Josep, su 
padre, que ahora sigue tras el 
objetivo.de la cámara las 
actuaciones de su hijo y las narra a 
medio mundo a través de su web 
oficial. 

FRANCESC JDAN /TARRAGONA 
~oanOdiaridetarragona.com 

Tecleen www.adamraga.com, 
comprueben cuál ha sido el re
sultado de la última prueba del 
calendario de tria!, bájense fotos, 
naveguen por la vida de Adam ... 
Están autorizados. Al otro lado 
de la red, Josep se encarga de col
gar en la página web oficial del te
tracampeón mundial indoor toda 
la información relacionada con 
su hijo. Wonnátlco de profesión, 
la tarea de webmaster es uno de 
sus jovis ahora que a los 55 anos 
empieza ya a ser duro para él via
jar de aqul para allá para ver en 
directo todas las carreras del ca
lendario. Se ha perdido pocas, 
muy pocas en los últimos anos, y 
allá donde va las inmortaliza to
das. Escc¡ge las mejores instantá
neas, las Inserta y también las 
manda ;i periódicos y revistas es
pecializadas para dar difusión al 
¡.rial. 

• Empecé con la web en la 
campaíia 2000-01. Está relaciona-

. do con 1ni lrabajo, podía 'aliinen
tarla' yo mismo y me gusta la fo
tografla, así que me animé•, 
explica Josep, quien admite que 
muchos de los pilotos de trial que 
también contaban con su página 
electrónica han dajado de 'refres
carla'. •Si el manteninliento lo lle
van otros debes pagarles el traba
jo, y además pierdes tiempo 
mandando la información, así que 
decid! cuidanne yo mismo de es
te tema... 

También ejerce como relacio
nes públicas de Adam. Es el pri
mer contacto con posibles patro
cinadores, con promotores 
interesados en montar exhibicio
nes de trial en las que participe el 
campeón ... •Les infom10 de có
mo funcionan las cosas, aunqué 
todo lo re lacionado con los con
tratos lo lleva una agencia espe
cializada.., desvela. Adam tiene 
una extensa lista de patrocinado
res, fieles a él desde hace anos 
muchos de ellos, aunque esta 
misma temporada se han incor
porado dos más a ra!z de sus éxi-

Mari Angels Sans, Adam y Josep Raga, el 4 de septiembre de 2005, tras ganar el Mundial al aire Ubre. 

Josep, en su época de mochilero. 

tos: la bebida energética Red 
Bull, que monopoliza su casco, y 
la fuma de cascos italiana Aidoh. 

Empiezan a quedar lejos ya las 
temporadas en las que Josep era 
el mochilero. Estuvo a su lado, 
codo a codo, hasta que Adam 
cumplió los 16. Entonces se pro
dttjo el defmilivo salto a la élite 
del ulldeconense y su fichaje por 
Gas Gas le obligó a dejarle. «Al 
principio recorríamos j1mtos mi
les de kilómetros en furgoneta, 
de aquí para allá, de vuelta a ca
sa. .. Dejarle fue positivo, porque 
llegó un punto que yo mismo pen
saba que frenaba su progresión•, 
anade Josep, que fue campeón 

JOSEP RAGA Mart Angels cocinó para Adam. JOSEPRAGA 

provincial de trial y le traspasó su 
pasión. En todo ese tiempo ambos 
vivieron miles de situaciones, tu
vieron sus más y sus menos y pro
tagonizaron miles de anécdotas. 
•Recuerdo que una vez Adam no 
habla abierto la llave de la gasoli
na. Le abronqué, porque había si
do un error garrafal. Una aficio
nada que nos vio me gritó al 
entender que mi actitud no era 
manera de aleccionar al chaval, 
buscando su complicidad. Pero 
se llevó wm buena sorpresa cuan
do nli hijo le contestó que se me
tiera en sus asuntos. Ella quiso 
fundirse, pero Adam sabía quién 
tenla razón•, recuerdaJosep. 

La madre de Adam, Mari An
gels, recue.rda también de aquella 
época los palizones que se daban. 
• Muchas veces, después de las 
pruebas, Adam se quedaba dor
mido en la parte trasera de la fur
goneta, de camino a Ulldecona_ 
Llegábamos a casa alrededor de la 
una de la madrugada y le acostá
bamos con el propio mono de 
competición porque te1úa que 
madrugar para ir al cole y no había 
tiempo que perder. Se pegaba 
unos buenos tutes•. 

Han pasado ya bastantes a.i1os 
desde entonces, pero ella admite 
que empieza a temblar cuando se 
acerca el inicio de cualquier tria! 

JOSEPRAGA 

en el que compite su hijo. Lo vea 
en directo o lo siga a miles de ki
lómetros de distancia, •no hay 
manera de estar tranquila_ Me 
pongo muy nervio53>t. En casa 
acostumbra a seguir las pruebas 
vía telefónica, a través de la gente 
de la organización o del mochile
ro de Jeroni Fajardo, el compañe
ro de Adamen Gas Gas. 

Menú a elegir 
Hasta hace un par de anos lo tenía 
mucho más fácil, sobre todo en e l 
Mundial al aire libre, ya que du
rante tres temporadas (2002, 2003 
y 2004) ejerció como cocinera del 
equipo oficial Gas Gas. «Me surgió 
la posibilidad y la aproveché. 
Adam estaba encantado porque 
él núsmo elegía su propio menú. 
Casi siempre pedía paella, supla
to favorito. El arroz, la pasta y 
carne a la plancha era lo que so
Uan comer>. 

Mari Angels recorrió medio 
mundo como cocinera del equipo, 
aunque admite que •nú turismo 
consistia en recorrerme los su
permercados de las ciudades a 
donde acudfamos, porque me pa
saba los dfas en el motorlunne del 
equipo cocinando. Apenas podía 
ver nada, pero me lo pasaba muy 
bien, la verdad•. 

Ahora debe conformarse con 
estar junto a Adam tan sólo un día 
por semana, los lunes, al día si
guiente de las pruebas, cuando el 
piloto se toma una jornada de 
descanso en Ulldecona antes de 
desplazarse a Rellinars del Valles, 
donde vive y entrena_ Ahora en 
solitario, después de que Jordi 
Tarrés dejara el equipo. 
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ESPORTS 

Escoles Esportives Municipals Curs: 2005/2006 
ORGANITZA CATEGORIA: PRBF 
REGIDORIA D'ESPORTS (AJUNTAMENT D' ULLDECONA) CLASSIFICACIÓ FINAL 

COL·LABORA 

CEIP RAMÓN Y CAJAL 
IES MANUEL SALES 1 FERRÉ 
AMPA CEIP RAMÓN Y CAJAL 
AMPA IES MANUEL SALES 1 FERRÉ 
GIMNAS DINAMIC'S 
CLUBJOVENTUT 

COMPETICIONS JOCS ESPORTIUS 
ESCOLAR$ DE CATALUNYA 2005-2006 

ESCACS 
Finals Territorials 
Móra d'Ebre 
(4, 11i18 de mary) 

Irene Estel/e Poy 

C/assificada Fase 
Territorial d'Escacs 

TENNIS TAU LA 
Finals Comarcals - Ulldecona, 18 de gener 

CLASSIFICACIÓ FINAL INDIVIDUAL 

1 

LLOC JUGADORS 

1 MARIA ELENA SUDAN 

2 PAULA CALLARISA GIL 

ENTITAT POBLACIÓ 

RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

3 ALBA MARTINEZ FUENTES RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

4 MERCÉ BOLDU MATAS (WO) RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

LLOC JUGADORS 

CATEGORIA: PRBM 

CLASSIFICACIÓ FINAL 
ENTITAT POBLACIÓ 

1 LLUC DOMENECH LLOBET RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 
2 PERE VERICAT POLO RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

3 GARLES CASTELL BEL RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

4 PEP PARRA FUSTÉ RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

5 PAU SORLI SANTAMARIA RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

6 JUAN QUEROL AGUSTÍ (WO) RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

7 ALEX PASSALAMAR S. (WO) RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

8 FERRAN ROIG MUÑOZ (WO) RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

2 1 

CATEGORIA: BF 

CLASSIFICACIÓ FINAL 

LLOC JUGADORS ENTITAT POBLACIÓ 

1 IRENE ESTELLÉ POY RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

2 PAULA GIRONA GAUXACHS RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

3 ANNA OBIOL FIBLA (WO) J. BTA.SERRA ALCANAR 

4 ANNA QUERALT RUBIO (WO) J. BTA.SERRA ALCANAR 

5 MARIA NOS QUERALT (WO) J. BTA.SERRA ALCANAR 

CATEGORIA: BM 
CLASSIFICACIÓ FINAL 

LLOC JUGADORS ENTITAT POBLACIÓ 

1 JOAN CALLARISA MILLAN RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

2 GUILLEM CANA GRACIA 

3 ALBERT BLASCO ROSET 

RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

4 MIQUEL CALLARISA MILLAN RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

5 MARC BORT SANCHO JOAN BTA.SERRA ALCANAR 

6 O. BENGOCHEA POMADA RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

7 JOSEP SOL MATAMOROS JOAN BTA.SERRA ALCANAR 

8 JOAN OBIOL FIBLA (WO) JOAN BTA. SERRAALCANAR 

9 N. REVERTER SEGARRA (WO) JOAN BTA.SERRA ALCANAR 

10 ENRIC GIL ESTELLER (WO) JOAN.BTA.SERRA ALCANAR 

CATEGORIA: AF 
CLASSIFICACIÓ FINAL 

ESPORTS 

LLOC JUGADORS ENTITAT POBLACIÓ 

1 INGRID MENDOZA FERRÉ RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

2 MIRIAM PERICHE VERDIELL RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

3 JULIA TENA VIDAL RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 4 

5 

6 

ANNA GRAU CAMPOS 

MARIA POMADA FOIX JOAN BTA.SERRA ALCANAR 

A~IADNA ORTIZ OUEROL RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

CATEGORIA: AM 
CLASSIFICACIÓ FINAL 

LLOC JUGADORS ENTITAT POBLACIÓ 

S. MATAMOROS BORT JOAN BTA. SERRA ALCANAR 

2 ORIOL SUBIRATS GARCIA JOAN BTA.SERRA ALCANAR 

3 HECTOR GARCIA CAMPOS RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

4 DAVID MILLAN SANTOS JOAN BTA. SERRA ALCANAR 

5 PAU GUZMAN MIRALLES RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

6 RUBEN LINEROS IZQUIERDO JOAN BTA. SERRA ALCANAR 

7 E. PRUÑONOSA SANTANA RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

8 TONI SANCHEZ GERÓNIMO RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

9 JOEL GEIRA CAMPOS RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

10 XAVIER FCA. CARAPUIG JOAN BTA. SERRA ALCANAR 

11 CARLOS J. MORENO LOPEZ JOAN BTA. SERRA ALCANAR 

12 MARC FERRÉ BALADA (WO) JOAN BTA. SERRA ALCANAR 

1 3 
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ESPORTS 

LLOC JUGADORS 

CATEGORIA: IF 
CLASSIFICACIÓ FINAL 

ENTITAT POBLACIÓ 

LORENA ALTADILL BEL IES M.S. 1 FERRÉ ULLDECONA 

LLOC JUGADORS 

CATEGORIA: CF 
CLASSIFICACIÓ FINAL 

ENTITAT POBLACIÓ 

JOEL GRAU CAMPOS IES M. S. 1 FERRÉ ULLDECONA 

2 E. GUZMAN MIRALLES IES M.S. 1 FERRÉ ULLDECONA 2 G. OUEROL DOMENECH IES M.S. 1 FERRÉ ULLDECONA 

CATEGORIA: IM 
CLASSIFICACIÓ FINAL 

LLOC JUGADORS ENTITAT POBLACIÓ 

2 

3 

4 

5 

6 

ROGER GARCIA SERRANO IES M. S. 1 FERRÉ ULLDECONA 

MARC BAYO MONLLAU IES MONTSIA 

MIQUEL MARTÍN FONTANET IES MONTSIA 

AMPOSTA 

AMPOSTA 

MIQUEL CANA GRACIA IES M.S. 1 FERRÉ ULLDECONA 

GUILLEM TENA VIDAL IES M.S. 1 FERRÉ ULLDECONA 

FRANCESC JUAN BAYERRI SOL DE RIU ALCANAR 

LLOC JUGADORS 

CATEGORIA: CM 
CLASSIFICACIÓ FINAL 

ENTITAT POBLACIÓ 

PAU TENA VIDAL IES M. S. I FERRÉ ULLDECONA 

CLASSIFICACIÓ FINAL EQUIPS 

EQUIP BENJAMÍ FEMENÍ ENTITAT POBLACIÓ 

(1) RAMON Y CAJAL ULLDECONA 

EQUIP BENJAMÍ MASCULI ENTITAT POBLACIÓ 

(1) RAMON Y CAJAL ULLDECONA 

ESPORTS 

1 

EQUIP INFANTIL FEMENÍ ENTITAT POBLACIÓ 

(1) IES M. SALES 1 FERRÉ ULLDECONA 

EQUIP ALEVÍ FEMENÍ ENTITAT POBLACIÓ 

(1) RAMON Y CAJAL ULLDECONA 

EQUIP ALEVÍ MASCULÍ ENTITAT POBLACIÓ EQUIP INFANTIL MASCULÍ ENTITAT POBLACIÓ 

(1) JOAN BTA. SERRA ALCANAR (1) IES M. SALES 1 FERRÉ ULLDECONA 
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ESPORTS 

EOUIP CADET FEMENÍ ENTITAT POBLACIÓ 

(1) IES M. SALES 1 FERRÉ ULLDECONA 

EQUIP CADET MASCULÍ ENTITAT POBLACIÓ 

(1) IES M. SALES 1 FERRÉ ULLDECONA 

CLASSIFICATS FASE TERRITORIAL 

TERRES DE L'EBRE DE LA COMPETICIÓ DE 

TEN NIS DE TAU LA INDIVIDUAL 

CLASSIFICACIÓ FINAL INDIVIDUAL 

CATEGORIA: BF 

LLOC JUGADORS ENTITAT POBLACIÓ 

IRENE ESTELLÉ POY RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

2 PAULA GIRONA GAUXACHS RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

CATEGORIA: BM 

LLOC JUGADORS ENTITAT POBLACIÓ 

JOAN CALLARISA MILLAN RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

2 GUILLEM CANA GRACIA RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

3 ALBERT BLASCO ROSET RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

4 MIQUEL CALLAR ISA MILLAN RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

CATEGORIA: AF 

LLOC JUGADORS ENTITAT POBLACIÓ 

INGRID MENDOZA FERRÉ RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

2 

3 

4 

MIRIAM PERICHE VERDIELL RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

JULIA TENA VIDAL RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

ANNA GRAU CAMPOS 

CATEGORIA: AM 

CLASSIFICACIÓ FINAL 

LLOC JUGADORS 

RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

ENTITAT POBLACIÓ 

SERGI MATAMOROS BORT JOAN BTA.SERRA ALCANAR 

2 ORIOL SUBIRATS GARCIA JOAN.BTA.SERRA ALCANAR 

3 HECTOR GARCIA CAMPOS RAMÓN Y CAJAL ULLDECONA 

4 DAVID MILLAN SANTOS 

CATEGORIA: IF 

LLOC JUGADORS 

LORENA ALTADILL BEL 

2 E. GUZMAN MIRALLES 

CATEGORIA: IM 

LLOC JUGADORS 

JOAN BTA. SERRA ALCANAR 

ENTITAT POBLACIÓ 

IES M.S. 1 FERRE ULLDECONA 

IES M.S. 1 FERRE ULLDECONA 

ENTITAT POBLACIÓ 

ROGER GARCIA SERRANO IES M.S.I FERRE ULLDECONA 

2 MARC BAYO MONLLAU IES MONTSIA AMPOSTA 

3 MIQUEL MARTIN FONTANET IES MONTSIA AMPOSTA 

4 MIOUEL CANA GRACIA IES M.S. 1 FERRE ULLDECONA 

CATEGORIA: CF 

LLOC JUGADORS ENTITAT POBLACIÓ 

2 G. QUEROLDOMENECH IES M.S. 1 FERRE ULLDECONA 

CATEGORIA: CM 

LLOC JUGADORS ENTITAT POBLACIÓ 

PAU TENA VIDAL ES M.S. 1 FERRE ULLDECONA 

CLASSIFICATS FASE TERRITORIAL 
TERRES DE L'EBRE 

DE LA COMPETICIÓ DE TEN NIS DE TAU LA EOUIPS 
CLASSIFICACIÓ FINAL EQUIPS 

EQUIP BENJAMÍ FEMENÍ ENTITAT POBLACIÓ 

(1) RAMON Y CAJAL 

EQUIP BENJAMÍ MASCULÍ ENTITAT 

ULLDECONA 

POBLACIÓ 

(1) RAMON Y CAJAL 

EQUIP ALEVÍ FEMENÍ ENTITAT 

ULLDECONA 

POBLACIÓ 

( 1) RAMON Y CAJAL 

EQUIP ALEVÍ MASCULÍ ENTITAT 

ULLDECONA 

POBLACIÓ 

(1) JOAN BTA.SERRA ALCANAR 

EQUIP INFANTIL FEMENÍ ENTITAT POBLACIÓ 

(1) IES M. SALES 1 FERRE ULLDECONA 

EQUIP INFANTIL MASCULÍ ENTITAT POBLACIÓ 

(1) IES M. SALES 1 FERRE ULLDECONA 

EQUIP CADET FEMENÍ ENTITAT POBLACIÓ 

(1) IES M. SALES 1 FERRE ULLDECONA 

EQUIP CADET MASCULÍ ENTITAT POBLACIÓ 

(1) IES M. SALES 1 FERRE ULLDECONA 

LES FINALS TERRITORIALS DE LES TERRES DE L'EBRE DE 
TENNIS DE TAU LA INDIVIDUAL 1 PEA EQUIPS, 

ES DURAN A TERME A LA POBLACIÓ D'ULLDECONA 
EL PROPER DISSABTE 22-04-06 EN JORNADA MATÍ 1 TARDA 

CROS 
Final Nacional 

Lloret de Mar, 5 de febrer 

CLASSIFICACIÓNS FINALS DE LES ATLETES DE 
LES EEM ULLDECONA 

CATEGORIA N' PART. ATLETA ENTITAT LLOC FINAL 

ALEVÍ FEMENÍ 
(ANY 1994) 225 LAIA QUERALT RODRIGUEZ CEIP RAMON Y CAJAL 68 

ALEVÍ FEMENÍ 
(ANY 1994) 225 ANDREA GALLARDO SANZ CEIP RAMON Y CAJAL 127 

ALEVÍ FEMENÍ 
(ANY 1995) 216 ANNA GRAU CAMPOS CEIP RAMON Y CAJAL 73 

ALEVÍ MASCULÍ 
(ANY 1995) 276 MARTI HERRERA GOMEZ CEIP RAMON Y CAJAL 30 

ESPORTS 

ATLETISME 

ATLETES CATEGORIA 

DARABAN ADELINA PR. BENJAMl.FEMENÍ 
BENITO VILLARRASO MERITXELL PR. BENJAMl-FEMENÍ 

RUEDA CALLARISA EGUZKIÑE BENJAMÍ-FEMENÍ 
HERRERA GOMEZ MARTI ALEVÍ-MASCULÍ 
GALLARDO SANZ ANDREA ALEVÍ-FEMENÍ 
GRAU CAMPOS ANNA ALEVÍ-FEMENÍ 
QUERALT RODRIGUEZ LAIA ALEVÍ-FEMENÍ 
RUEDA CALLARISA ITZIAR INFANTIL-FEMENÍ 

JORNADES (CATEGORIES BENJAMÍ, ALEVÍ, ! INFANTIL) 
1 A JORNADA A REUS - 4 DE MARQ DE 2006 
2A JORNADA A AMPOSTA - 18 DE MARQ DE 2006 
3A JORNADA A ASCÓ - 1 D'ABRIL DE 2006 
4A JORNADA A CAMP CLAR - 22 D'ABRIL DE 2006 

JORNADES (CATEGORIES PREBENJAMÍ 1 MINIS) 
1A JORNADA A TORREDEMBARRA - 23 D'ABRIL DE 2006 
2A JORNADA A CAMP CLAR - 20 DE MAIG DE 2006 

BÁSQUET 

Prebenjamí masculí - Grup únic 
Jornada 6 - 18 de mar~ 

CEIP JBTA SERRA A PME AMPOSTA 
CEIP JBTA SERRA B CEIP RAMON 1 CAJAL 

CLASSIFICACIÓ 

4 - 12 
12 - 4 

Equip Punts PJ PG PE pp NP GF GC 

PME AMPOSTA 18 6 6 o o o 65 31 
CEIP JBTA SERRA A 14 6 4 o 2 o 53 43 
CEIP JBTA SERRA B 10 6 2 o 4 o 40 56 
CEIP RAMON 1 CAJAL 6 6 o o 6 o 34 62 
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E SPORTS 

BÁSQUET 

Aleví masculí - Grup B 
Jornada 6 - 18 de man; 

18/02/06 CD BENICARLÓ CEIP GARLES 111 
18/02/06 CEIP RAMON 1 CAJAL PM AMPOSTA B 
18/02/06 CB SANTA BÁRBARA REPOSA 

CLASSIFICACIÓ 

11 - 5 
6 - 1 o 

Eguie Punts PJ PG PE pp NP GF GC 

CB BENICARLÓ 15 5 5 o o o 58 22 
PME AMPOSTA B 11 5 3 o 2 o 46 38 
CEIP GARLES 111 9 5 2 o 3 o 35 45 
CEIP RAMON 1 CAJAL 9 5 2 o 3 o 39 45 
CB SANTA BÁRBARA B 4 4 o o 4 o 18 46 

FUTBOL SALA 

Futbol 5 

Prebenjamí masculí 
Grup Prebenjamí i benjamí 

Resultats Jornada 6 
18/02/06 CEIP JBTA. SERRA A CEIP JBTA. SERRA PR NO J. 
18/02/06 CEIP RAMON 1 CAJAL CEIP JBTA. SERRA B 6 - 10 

CLASSIFICACIÓ 

Equip Punts PJ PG PE pp NP GF GC 

CEIP JBTA. SERRA B 14 6 4 o 2 o 52 44 
CEIP JBTA SERRA A 9 3 3 o o o 31 17 
CEIP JBTA SERRA PR 9 5 2 o 3 o 40 40 
CEIP RAMON 1 CAJAL 4 4 o o 4 o 21 43 

FUTBOL SALA 

Futbol 5 
Aleví Masculí - Grup únic 

Resultats Jornada 6 
18/02/06 CEIP JBTA. SERRA CEIP RAMON 1 CAJAL 10 - 6 
18/02/06 CEIP SANT LLOREN<;: REPOSA 

CLASSIFICACIÓ 

Eguie Punts PJ PG PE pp NP GF GC 

CEIP J. BTA. SERRA 9 3 3 o o o 30 18 

CEIP RAMON 1 CAJAL 6 4 o 3 o 27 37 

CEIP SANT LLOREN<;: 5 3 o 2 o 23 25 

Futbol 5 
Infantil Masculí - Grup únic 

Resultats Jornada 6 
18/02/06 IES SOL DE RIU M IES SALES 1 FERRÉ 7 - 1 
18/02/06 EEM LA SÉNIA IES SOL DE RIU 4-8 

CLASSIFICACIÓ 

Eguie Punts PJ PG PE pp NP GF GC 

IES SOL DE RIU CM 12 4 4 o o o 31 5 

IES SOL DE RIU 6 4 2 o 2 o 16 19 

IES SALES 1 FERRE 6 5 2 o 3 o 13 24 

EEM LA SÉNIA 3 5 o 4 o 14 26 

NOTÍCIES D'ÚL TIMA HORA 

Ampliació 
de les instal.lacions 
municipals 

Fa uns mesas l'Ajuntament va signar contracte de 
lloguer amb la propietaria de la vivencia situada al costat 
mateix de la Casa consistorial ( carrer Majar - 51) per tal 
d'instal.lar allí alguns serveis com oficines del Departa
ment d'Agricultura de la Generalitat o la seu de la Societat 
Ulldecona Activa SL. Actualment el local es traba en obres 
per tal de fer una distribució de l'espai adequada a les 
necessitats actuals i futures. 

A punt d'acabar 
les obres 
del Casal de Joventut 

Les obres del Casal de Joventut, al carrer Vicent 
Auba, estan a punt d'acabar. Després de la construcció 
de l'edifici , de la col.locació deis vidres i de material divers, 
es va col· locar el sastre i també es van fer tots els interiors: 
dependencies i serveis. Ara s'estan acabant els espais 
exteriors i fent els últims retocs en electricitat i fonta
nería. !..:obra esta previst que s'acabi aquest mes per tal 
de poder-hi instal. lar ja, entre altres, el Punt d'lnformació 
Juvenil. 

La trobada de programació de la Fundació 
Xar:xa es fara enguany a Ulldecona 

Ulldecona sera els dies 8 i 9 de juliol de 2006 l'amfitriona de la Trabada de 
Programació de la Fundació Xarxa d'Espectacle Infantil i Juvenil de Catalunya. 
Espectacles, col·loqu is i actuacions gratu'ites al carrer seran alguns deis 
ingredients amb que comptara la Trabada. L.:acte sera obert a tot el públic i 
aplegara voluntaris i professionals de la programació teatral pera tots els públics. 

Ulldecona comptara durant els dos dies que dura la trabada amb cinc 
espais d 'actuació per als espectacles i quatre per acollir el moviment de 
voluntaris de la Xarxa d 'arre u Catalunya ja que I 'organ ització , a més, pretén 
convertir la convocatoria en una trabada lúdica, oberta a tothom, amb 
actuacions gratu'ites a carrec de set companyies teatrals. 

L'inici de la trabada el marcara una taula rodana i col·loqui amb responsa
bles socials i polítics per debatre propostes sobre el teatre per a tots els 
públics. La participació popular es preveu massiva amb més de 300 perso
nes entre voluntariat de la Xarxa, directors, tecnics i actors professionals, a 
més deis espectadors habituals a les programacions estables de teatre fa
miliar que tenen lloc tant a Ulldecona com Amposta, les úniques poblacions 
del Montsia que estan presents a la Fundació Xarxa. 

És el primer cop que aquest esdeveniment surt de les comarques del Baix 
Llobregat i el Valles Occidental, lloc on es concentren el majar nombre de 
municipis adherits a La Xarxa 
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